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شبهای گلستان روشن می شود
ــا هــدف محرومیــت زدایــی،  شــهردار گلســتان گفــت: ب
اصــاح روشــنایی معابــر در مناطــق محــروم ایــن شــهر 
ــد  ــید محم ــت.دکتر س ــه اس ــرار گرفت ــتور کار ق در دس
میرزمانــی اظهــار داشــت: برنامــه ریــزی هــای لازم 
ــه ..... ــی ک ــازی مناطق ــنایی و بازس ــت اصــاح روش جه 12

ــان  ــت و درم ــیون بهداش ــو کمیس ــان و عض ــله و دلف ــده سلس  نماین
مجلــس شــورای اســامی گفــت: دولــت ســیزدهم عملکــرد موفقــی در 
توجــه بــه مناطــق محــروم و توســعه زیرســاخت ها داشــته اســت.  یحیــی 
ابراهیمــی در گفــت و گــو بــا خبرنــگار ایرنــا اظهار کــرد: هرچند در ســال 
هــای اخیــر، جمهــوری اســامی بــا تحریــم هــای ظالمانــه ای از ســوی 

دشــمنان نظــام مواجــه بــود کــه همیــن تحریــم هــا در   ....

 رئیــس ســازمان ثبــت احــوال کشــور 
گفــت: در برنامــه هفتــم توســعه، 
و  خدماتــی  کارت هــای  تجمیــع 
ــامی  ــورای اس ــس ش ــی از مجل بانک
درخواســت شــده کــه در کمیســیون 
ــت  ــا آن موافق ــز ب ــه نی ــق برنام تلفی

ــت. ــده اس ش
بــا  گفت وگــو  در  کارگــر  هاشــم 
خبرنــگار ایرنــا بــا بیــان اینکــه یکــی 
هوشــمند  کارت  ایجــاد  اهــداف  از 
ملــی ایــن اســت کــه مرجــع بســیاری 
از خدمــات در کشــور قــرار گیــرد، 
گذشــته  ســال های  طــی  گفــت: 

ــب  ــش مناس ــدان پوش ــل فق ــه دلی ب
کارت هــای هوشــمند ملــی در مســائل 
ــه آن  ــدی ب ــور ج ــه ط ــون، ب گوناگ

ــد. ــه نش پرداخت
ــوال  ــام اح ــت ن ــازمان ثب ــس س رئی
از  یکــی  کــرد:  اضافــه  کشــور 
برنامــه  در  کــه  درخواســت هایی 
هفتــم توســعه از مجلــس شــورای 
ــه  ــن مرحل ــا ای اســامی داشــتیم و ت
بــا آن موافقــت شــده، بحــث تجمیــع 
کارت هــای خدماتــی و بانکــی اســت.

ــرد:  ــح ک ــور تصری ــر کش ــاون وزی مع
تفاهم نامــه ای بــا بانــک ملــی بــه 

عنــوان اولیــن بانــک در 
ــده  ــا ش ــه امض ــن زمین ای
اســت؛ مراحــل اجرایــی 
آن پــس از تدویــن برنامــه 
مــورد نیــاز ســازمان ثبــت 
احــوال بــا بانــک ملــی، 

ــد. ــد ش ــاز خواه آغ
وی ابــراز امیــدواری کــرد: 
بســیاری  اقــدام  ایــن 
جــاری  هزینه هــای  از 
کشــور و مــردم را بــرای 
کــم  خدمــات  دریافــت 

کنیــم.
کارگــر دربــاره دریافــت 
کپــی از مــدارک هویتــی در ادارات 
ــت احــوال،  ــرد: ســازمان ثب ــار ک اظه
ســرویس های الکترونیکــی هویتــی 
بــه ادارات ارائــه شــده و نیــاز بــه 
ــوی  ــدارک از س ــی م ــت فیزیک دریاف
ــی  ــتگاه های دولت ــک از دس ــچ ی هی
ــر  ــدارد. وی خاط ــود ن ــی وج و عموم
ــز ادارات را از  ــون نی ــرد: قان ــان ک نش
دریافــت مــدارک منــع کــرده و اگــر 
انجــام  را  اقــدام  ایــن  دســتگاهی 
ــی  ــرا کپ ــف اســت؛ زی ــد، تخل می ده
ــدارد.  ــتفاده ای ن ــچ اس ــی هی دریافت
وجــه  هیــچ  بــه  مــردم  بنابرایــن 

نیــازی بــه ارائــه کپــی مــدارک خــود 
ــه  ــاز ب ــز مج ــتگاه ها نی ــد و دس ندارن

ــتند. ــدارک نیس ــی م ــت کپ دریاف
رئیــس ســازمان ثبــت احــوال کشــور 
ایــن  ســامانه  در  اختــال  دربــاره 
ــه  ــا توج ــرد: ب ــح ک ــازمان، تصری س
بــه اینکــه بــه ۲۰۰ دســتگاه در ۲۰۰ 
ــه  ــات ارائ ــور خدم ــه کش ــزار نقط ه
یکپارچــه  ســرویس  و  می کنیــم 
اســت، لــذا در صــورت وجــود اختال، 
همــه دســتگاه ها در خدمــات رســانی 

ــوند. ــی ش ــکل م ــار مش دچ
کارگــر خاطرنشــان کــرد: بنــا بــه 
ارتباطــات، ســازمان  وزارت  اذعــان 
ثبــت احــوال بــه عنــوان دومیــن 
ــک  ــتعامات الکترونی ــتگاه در اس دس
ــدار  ــی از پای ــه ناش ــد ک ــی ش معرف
هویتــی  ســرویس های  بــودن 
اســت.  احــوال  ثبــت  ســازمان 
چنانچــه اختالــی ایجــاد شــود، از 
ــال ســازمان اطاع رســانی  ــق پرت طری

. د می شــو
وی تأکیــد کــرد: چنانچــه مــردم 
بــا چنیــن  ادارات و دســتگاه ها  در 
ــا  ــه م ــوند، ب ــرو می ش ــکلی روب مش
ــری و  ــا آن را پیگی ــد و ت ــام کنن اع

ــم. ــورد کنی ــف برخ ــا متخل ب

رئیس سازمان ثبت احوال کشور: تجمیع کارت های خدماتی و بانکی در برنامه 
هفتم توسعه عملیاتی می شود

استاندار تهران بر تقویت همکاری 
استانداری تهران و شرکت خطوط 
کرد.  تاکید  نفت  مخابرات  و  لوله 
هم  جلسه  در  فخاری  علیرضا 
لوله  خطوط  شرکت  با  اندیشی 
داشت:  اظهار  نفت  مخابرات  و 
جایگاهی  نفت  انتقال  صنعت 
این  که  دارد  نامحسوس  و  نهفته 
تعهدات  عیار  تمام  انجام  از  نشان 

و رسالت این شرکت دارد.
وی ادامه داد: این صنعت نه تنها 
در حوزه انتقال مواد هیدروکربوری 
زیرساخت های  بخش  در  بلکه 
مخابراتی و  ارتباطات رادیوئی نیز 

سرآمد است.
استاندار تهران عنوان کرد: ماهیت 
صنعت انتقال نفت بیانگر برقراری 
وجهه  و  است  انتقال  در  امنیت 
صنعت  این  اقتصادی  و  ایمنی 
در  تانکرها  تردد  با  مقایسه  در 
سطح جاده های کشور باتوجه به 
خطراتی که دارند بیشتر محرز می 

شود.
برای  گفت:  سپس  فخاری 
خطوط  شبکه  خدمات  جایگزینی 
باید طرح جدیدی  تانکرها  با  لوله 
با  که  بگیرد  قرار  دستورکار  در 
صنعت  این  مدیران  پیشنهادات 
امکان  کارشناسانه  های  بررسی  و 
اهمیت  به  باتوجه  و  است  پذیر 
این صنعت و رفع دغدغه های آن 

پیشقدم خواهیم شد.
ارسان رحیمی مدیرعامل شرکت 
خطوط لوله و مخابرات نفت ایران  
نیز در این نشست با اشاره به اینکه 
در سال گذشته 131 میلیارد لیتر 
نفت خام و فرآورده های نفتی از 
منتقل  کشور  لوله  خطوط  مسیر 
شرکت  این  گفت:  است،  شده 
این  گذشته  سال  شرایطی  در 
نفتی  مواد  انتقال  و  نقل  از  حجم 
از  بعضی  عمر  که  است  داشته  را 
تاسیسات مراکز انتقال نفت آن به 
لوله  و عمر خطوط  ده سال  چند 
سال  حدود  به  نیز  نفت  انتقال 
اما شرکت ما  1341 برمی گردد، 
کارکنانی دارد که با عشق کار می 
هر  مشکات،  از  عبور  با  و  کنند 

ناممکنی را ممکن می سازند.
وی افزود: با افتخار اعام می کنم 
انسانی که سرمایه شرکت  نیروی 
خطوط لوله و مخابرات نفت ایران 
تا  شده  باعث  شود  می  محسوب 
ضعف  مواقع  از  ای  پاره  در  حتی 

تاسیسات ما پوشش داده شود.
سطح  در  اینکه  بیان  با  رحیمی 
که  ایم  رسیده  جایی  به  شرکت 
های  شرکت  به  وابستگی  هیچ 
تمام  و  نداریم  کشور  از  خارج 
داخل  در  ما  نیاز  مورد  امکانات 
تامین می شود، اظهار کرد: حدود 
ده سال پیش توربین های ما برای 

تعمیر به خارج از کشور ارسال می 
داخل  به  تعمیر  از  پس  و  شدند 
توربین  الان  اما  گشتند،  برمی 
ما  همکاران  توسط  راحتی  به  ها 
جایی  به  حتی  و  شود  می  تعمیر 
توربین  ساخت  که  ایم  رسیده 
نیز  داخلی  های  شرکت  توسط 

انجام می شود.
تفکر  با  اینکه،  به  اشاره  با  وی 
مقام  فرامین  به  عمل  و  جهادی 
در  مطلوب  نتیجه  رهبری،  معظم 
شود،  می  حاصل  ها  حوزه  همه 
شرکت  بر  عاوه  کرد:  خاطرنشان 
صنعتی  های  بخش  دیگر  ما، 
نیز  ها  پالایشگاه  همچون  کشور 
به  اند.  رسیده  خودکفایی  به 
عنوان مثال در سال 7۲ پالایشگاه 
و  ها  شرکت  از  مملو  کشور  های 
در  که  بودند  خارجی  نیروهای 
به  مشغول  مختلف  های  بخش 
کار بودند، اما امروز با قدم زدن در 
پالایشگاه آبادان احساس غرور می 
خارجی  نفر  یک  حتی  که  کنید 
در آنجا حضور ندارد و همه کارها 
کارشناسان  و  مهندسین  توسط 

داخلی انجام می شود.
جاده  مخاطرات  کاهش  رحیمی 
زیست  های  آلودگی  عدم  و  ای 
استفاده  مزایای  از  را  محیطی 
جای  به  نفت  لوله  خطوط  از 
عنوان  سوخت  حمل  تانکرهای 
کرد و گفت: طبق محاسبات انجام 
انتقال  میزان  معادل  اگر  شده، 
خطوط لوله نفت کشور، از نفتکش 
ها استفاده شود، هر 3۰ ثانیه باید 
از  لیتری  هزار   3۰ نفتکش  یک 
مبادی انتقال به سمت جاده های 
اینکه  ضمن  کند،  حرکت  کشور 
برابر   1۰ نفتکش  با  انتقال  هزینه 
نفت  لوله  با خطوط  انتقال  هزینه 

است.

و  لوله  خطوط  شرکت  مدیرعامل 
شد:  یادآور  ایران  نفت  مخابرات 
بسیاری از ایستگاه های مخابراتی 
صعب  مناطق  در  شرکت  این 
فصل  در  که  دارند  قرار  العبوری 
های سرد سال گاهی ارسال آذوقه 
و تغییر شیفت برای آنها به دلیل 
بارش سنگین برف غیر ممکن می 
ما  همکاران  بعضی  حتی  و  شود 
در این ایستگاه ها گاهی بیش از 
هفت شبانه روز به تنهایی زندگی 

می کنند.
وی ادامه داد: متاسفانه در نقاطی 
و  ساز  و  تعرض، ساخت  کشور  از 
انشعاب غیر مجاز باعث خسارات و 

اخال در روند کار می شود. 
اختاف  کرد:  خاطرنشان  رحیمی 
آمار  تا  باعث شده  قیمت سوخت 
لوله  خطوط  مجاز  غیر  انشعاب 
بیشتر شود. علی رغم این موضوع 
در  که  امکاناتی  با  خوشبختانه 
اختیار داریم تمامی انشعابات غیر 
را  کشور  نفت  لوله  خطوط  مجاز 

کشف می کنیم.
خطوط  بازرسی  درخصوص  وی 
لوله و تجهیزات مورد نیاز گفت: ما 
پیگرانی  به  خطوط  بازرسی  برای 
نیاز داریم که دانش آن  هوشمند 
از کشورها  بعضی  اختیار  در  فقط 
با  هایی  نامه  تفاهم  اما  است 
امضا  بنیان  دانش  های  شرکت 
شده و بزودی پیگرانی هم توسط 
می  ساخته  داخلی  های  شرکت 

شود.
وی خاطر نشان کرد: همکاران ما 
با بهره گیری از 14 هزار کیلومتر 
خطوط لوله در پهنه ایران اسامی 
تاش میکنند تا چرخ های صنعت 
خدمت  برای  کشور  نفت  انتقال 
مردم  انرژی همه  تامین  و  رسانی 

کشور، همواره در چرخش باشد.

فخاری: همکاری استانداری تهران و شرکت خطوط 
لوله و مخابرات نفت تقویت می شود

ویژه  نماینده  و  بازرسی  دفتر  رییس   
فساد  با  مبارزه  امر  در  جمهور  رییس  
نخبگان ضمن  بویژه  گفت: عموم مردم 
همراهی با طرح ها و برنامه ها، به دولت 
و  مشکات  از  تا  کنند  کمک  مردمی 

گردنه و پیچ تاریخی کنونی عبور کند.
به گزارش خبرنگار ایرنا، حجت الاسام 
با  والمسلمین درویشیان روز سه شنبه 
حضور در فرمانداری چناران افزود: دولت 
سیزدهم در شرایط خالی بودن خزانه و 
کاهش درآمدهای دولت ناشی از فروش 
و  کرونا  سخت  شرایط  در  و  نفت  کم 
هزینه های درمان بیماران، فعالیت خود 

را آغاز کرد.
و  اداره  برای  دولت سیزدهم  وی گفت: 
تحول در امور کشور بیش از 3۰۰ برنامه 

داشته و دارد و توانسته است با مشارکت 
ها،  گرفتاری  و  مشکات  تمام  با  مردم 

حرکت رو به جلوی خود را ادامه دهد.
رییس  ویژه  بازرسی  دفتر  رئیس 
جمهوری در ادامه خاطر نشان کرد: راه 
اندازی بیش از ۲ هزار واحد تولیدی راکد 
و کمک به افزایش تولید و بهره وری و 
کشورهای  با  ارتباط  برقراری  همچنین 
همسایه نقش بسزایی در رونق اقتصادی 

کشور دارد.
درویشیان مهمترین هدف و برنامه دولت 
سیزدهم را مقابله با فساد و ناکارآمدی 
به  خدمت  برای  دولت  افزود:  و  دانست 
مردم شبانه روز تاش می کند تا کشور 
از گردنه های تاریخی کنونی عبور کند 
و به قله برسد، قله ای که به تعبیر رهبر 

معظم انقاب اکنون کشور به آن نزدیک 
شده است.

فرماندار چناران نیز گفت: این شهرستان 
نظام  به  شهید   3۸۰ از  بیش  تقدیم  با 

قله  اسامی همچنان  مقدس جمهوری 
های افتخار شهادت را با اهدای جوانان 
مرزبان مانند شهید محمد جمال زاده در 

ماه های گذشته فتح نموده است.

درویشیان: نخبگان دولت سیزدهم را برای گذر از مشکلات یاری دهند
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فرمانده کل ارتش: وابستگی در 

تامین تجهیزات دفاعی نداریم

فرمانده کل ارتش جمهوری اسلامی گفت: امروز با رهبری و تدبیر فرمانده 
معظم کل قوا )مدظله العالی( به جایی رسیده ایم که برای تامین نیازمندی های 

عرصه دفاعی وابستگی به خارج از کشور نداریم.
ارتش  کل  فرمانده  موسوی  عبدالرحیم  امیر سرلشکر سید  ایرنا،  گزارش  به 
اینکه  بیان  با  نمایشگاه صنعت دفاعی  از  بازدید  ایران در  جمهوری اسلامی 
باید خداوند را به خاطر نعمت بزرگ انقلاب اسلامی شاکر باشیم، گفت: امام 
خمینی)ره( خودکفایی و خوداتکایی را به مردم آموزش داد و امروز این امر 

تبدیل به فرهنگ ملت بزرگ ایران شده  است.
فرمانده کل ارتش با بیان اینکه اگر ملتی در عرصه دفاعی وابسته باشد عزتمند 
کل  معظم  فرمانده  تدبیر  و  رهبری  با  کرد:  تصریح  شد،  نخواهد  سربلند  و 
نیازمندی های عرصه  تامین  برای  به جایی رسیده ایم که  العالی(  قوا)مدظله  

دفاعی وابستگی به خارج از کشور نداریم.
وی ادامه داد: وقتی کشوری برای تامین تجهیرات دفاعی به خارج از مرزها 
متکی باشد، ناگزیر است در عملیات ها بر اساس توانایی تجهیزات رفتار کند 
اما وقتی ملتی تجهیزات دفاعی خود را مطابق با تاکیتک ها و اهداف خودش 
طراحی کند، می تواند تصمیم بگیرد و قدرت ابتکار عمل را در دست داشته 

باشد.
دستاوردهای صنعت  نمایشگاه  از  بازدید خود  به  اشاره  با  موسوی  سرلشکر 
دفاعی، خاطرنشان کرد: در این نمایشگاه شاهد کارهای بسیار بزرگ جوانان 
جوانان  این  حضور  برکت  به  امروز  و  بودیم  دفاع  وزارت  در  اسلامی  ایران 
دانشمند در صنعت دفاعی و استفاده از ظرفیت شرکت های دانش بنیان و 

دانشگاه های کشور می توانیم با اتکا به خودمان از میهن عزیزمان دفاع کنیم.
وی با قدردانی از همه عزیزان شاغل در صنایع دفاعی گفت: امیدوارم این ملت 

با تکیه بر ارزش های والای اسلام و انقلاب، روزبه روز موفق تر و پیروزتر باشد.

شبکه یکپارچه پدافند هوایی امنیت پایدار 
را برای آسمان ایران رقم زده است

 رئیس ستاد کل نیروهای مسلح نوشت: امروز شبکه یکپارچه و بومی پدافند 
و  رصد  تحت  را  اسلامی  میهن  آسمان  هوشمندی،  و  اقتدار  اوج  در  هوایی 
اشراف کامل و همه جانبه دارد و امنیت پایدار و مثال زدنی و در تراز معیارهای 

بین المللی را برای پروازهای داخلی و عبوری از ایران فراهم آورده است.
به گزارش حوزه دفاعی ایرنا، سرلشکر پاسدار »محمد باقری« فرارسیدن دهم 
و کارکنان  آحاد مدیران  و  فرماندهان  به  را  پدافند هوایی«  ماه »روز  شهریور 
مجاهد و شجاع شبکه یکپارچه پدافند هوایی کشور که مایه امنیت و افتخار 

ملت ایران و نیروهای مسلح هستند، تبریک گفت.
پدافند  بومی  و  یکپارچه  امروز شبکه  افزود:  نیروهای مسلح  رئیس ستاد کل 
هوایی کشور در اوج اقتدار و هوشمندی، آسمان میهن اسلامی را تحت رصد و 
اشراف کامل و همه جانبه دارد و امنیت پایدار و مثال زدنی و در تراز معیارهای 

بین المللی را برای پروازهای داخلی و عبوری از ایران عزیز فراهم آورده است.
سرلشکر باقری حصول این موفقیت و دستاورد راهبردی را در سایه مجاهدت ها 
برانگیز دلاور مردان  آفرینی های تحسین  و نقش  و تلاش های خستگی ناپذیر 
انقلاب  پاسداران  ایران« و »سپاه  پدافند هوایی در »ارتش جمهوری اسلامی 

اسلامی« اعلام کرد و آن را برای ایرانیان مایه مباهات و افتخار دانست.
وی در پیام خود تصریح کرد: این روز مبارک و خجسته را که به زیور شجاعت، 
رشادت، اخلاص دلاورمردان پدافند هوایی نیروهای مسلح در مقابله با تهدیدهای 
دشمن آراسته است را گرامی می دارم و با سپاس و قدردانی از همّت والا و تلاش 
نگهبانان غیور و مقتدر پدافند هوایی کشور و تاکید بر لزوم توسعه چتر اشراف 
اطلاعاتی و حفظ آمادگی های همه جانبه برای غلبه قاطع و پیروزمند بر تهدیدات 
متصور، دوام توفیق آنان در اجرای ماموریت های خطیر و راهبردی محوله تحت 
عنایت حضرت ولی عصر )عج( و تدابیر و فرامین مقام عظمای ولایت و رهبری 
و فرماندهی کل قوا حضرت امام خامنه ای)مدظله العالی( را از درگاه خدای قادر 

متعال طلب می کنم.

اسلامی: اقدام نظامی و تحریم برنامه 
هسته ای ایران را متوقف نخواهد کرد

شبکه  با  گفت وگو  در  ایران  اسلامی  جمهوری  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس   
»الجزیره« قطر تاکید کرد: برنامه هسته ای کشورمان با اقدام نظامی و حتی 

تحریم قابل حذف و متوقف کردن نیست.
 محمد اسلامی رئیس سازمان انرژی اتمی جمهوری اسلامی ایران در این باره 
به الجزیره گفت: بازنگری در کاهش پایبندی ما به توافق هسته ای مستلزم لغو 
همه تحریم ها است. تعهد طرف های دیگر و آمریکا به توافق هسته ای متقابلا با 

تعهد ایران همراه خواهد شد.
ای  هسته  تاسیسات  دادن  قرار  هدف  بر  مبنی  تهدیدها  به  واکنش  در  وی 
کشورمان نیز تاکید کرد: هدف قرار دادن تاسیسات هسته ای ما بی فایده است 
و با پاسخی قاطع و ویرانگر مواجه خواهد شد. اسرائیل می داند که تهدیدش 

برای حمله به تاسیسات هسته ای ما توخالی و فراتر از توانش است.
قرار دادن  با هدف  ما  برنامه هسته ای  باره خاطرنشان کرد:  این  اسلامی در 

نظامی یا با تحریم قابل از بین رفتن نیست.
در سال  که  است  ممکن  گفت:  ایران همچنین  اتمی  انرژی  سازمان  رئیس 
باشیم.  ایران  برنامه هسته ای  مورد  در  هیاهوی سیاسی  پایان  ۲۰۲۳ شاهد 
گفت وگوی ما با آژانس ادامه دارد و پرونده اتم های اورانیوم بسیار غنی شده 
در  بیشتر  نظارتی  دوربین های  نصب  داد:  ادامه  وی  است.  بسته شده  اخیرا 

تاسیسات هسته ای به تعهد دیگر طرف های توافق هسته ای بستگی دارد.
همکاری  آماده  کرد:  خاطرنشان  همچنین  ایران  اتمی  انرژی  آژانس  رئیس 

سازنده با همسایگان عرب خود در زمینه هسته ای هستیم.

شاخص ها  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
مردمی  دولت  توجه  که  می دهد  نشان 
بر  که  اقداماتی  و  داخلی  ظرفیت های  به 
اساس آن صورت گرفته جواب داده است، 
خاطرنشان کرد: دشمن در ۲ ساله گذشته 
۲ راهبرد منزوی کردن ایران اسلامی در 
داخل  در  مردم  کردن  مایوس  و  جهان 
اما در هر دو زمینه  را دنبال کرد،  کشور 

شکست خورد.
نشستی  در  رئیسی  ابراهیم  سید  دکتر 
و  داخلی  رسانه های  اصحاب  با  خبری 
ضمن  دولت،  هفته  مناسبت  به  خارجی 
سوگواری  ایام  مناسبت  به  تسلیت  عرض 
زیارتی  آرزوی  نیز  و  )ع(  اربعین حسینی 
همه  از  اربعین،  زائران  برای  دلنشین 
در  را  دولت  همواره  که  رسانه  اصحاب 
انعکاس اخبار یاری کرده،  اطلاع رسانی و 
و  کمک  دولت  به  منصفانه  نقدهای  با 
ارتباطی دوسویه میان مردم و دولت ایجاد 

کرده اند، قدردانی کرد.
به وضعیت خاص  اشاره  با  رئیس جمهور 
دولت  فعالیت  آغاز  مقطع  در  کشور 
کرونا،  گسترده  شیوع  گفت:  سیزدهم 
کاهش ذخایر کالاهای اساسی و مشکلات 
بسیاری  برای  را  تردید  این  دیگر  متعدد 
ایجاد کرده بود که دولت چگونه می خواهد 
را  این وضعیت را مدیریت کرده و کشور 

به پیش ببرد.
دکتر رئیسی با بیان اینکه در دولت مردمی 
داشته های  به  اعتماد  خدا،  بر  توکل  با 
داخلی و تکیه بر مشارکت و توانمندی های 
مردم و نیروهای جوان و کارآمد کشور کار 
را اغاز کردیم، افزود: خیلی ها باور نداشتند 
بتواند وضعیت را مدیریت کند  که دولت 
دولت  این  در  که  گفتمانی  تغییر  با  اما 
مردم  با  و  مردم  به  بازگشت  بر  مبتنی 
داخلی  ظرفیت های  بر  تکیه  و  بودن 
صورت گرفت، با مشارکت مردم توانستیم 
دهیم  تغییر  کوتاهی  مدت  در  را  شرایط 
و به عنوان مثال محدودیت های کرونایی 
کسب و کارها و اشتغال و تحصیل مردم 

خیلی زود برطرف شد.
وجود  اینکه  به  اشاره  با  جمهور  رئیس 
تومانی  میلیارد  هزار  بودجه 48۰  کسری 
کشور  برای  جدی  مشکلات  می توانست 
با  توانست  مردمی  دولت  اما  کند،  ایجاد 
تعریف و تحقق منابع درآمدی جدید این 
اظهار داشت:  را رفع کند،  بودجه  کسری 
 4۰ به  درصدی   6۰ به  قریب  تورم  امروز 
کالاهای  ذخایر  وضعیت  رسیده،  درصد 
اساسی به شرایط اطمینان بخشی رسیده، 
به 4  اقتصادی حدود صفر درصدی  رشد 
درصد رسیده و امید در کشور ایجاد شده 

است.
احیای واحدهای راکد به بیش از 5 هزار 
واحد رسیده که گواه رونق تولید و ایجاد 

اشتعال است
از  آمارها  برخی  به  اشاره  با  رئیسی  دکتر 
 1۰۳ از  تولید  تورم  آمار  کاهش  جمله 
درصد به ۳۰ درصد، نرخ رشد ماشین آلات 
ابزار تولید به 19 درصد، نرخ رشد تولید 
به 6 درصد و کاهش نرخ بیکاری که مایه 
نگرانی خیلی ها بود به 8.۲ درصد تصریح 
واحدهای  تعداد  گذشته  سال   ۲ در  کرد: 
نیمه تعطیل  و  تعطیل  صنعتی  و  تولیدی 
این  و  هزار شده  کانال 5  وارد  احیا شده 
یعنی تولید و اشتغال در کشور فعال شده 

است.
رئیس جمهور با بیان اینکه این شاخص ها 
ظرفیت های  به  توجه  که  می دهد  نشان 
داخلی و اقداماتی که بر اساس آن صورت 
گرفته جواب داده است، خاطرنشان کرد: 
دشمن نیز در این مدت ۲ راهبرد منزوی 
مایوس  و  جهان  در  اسلامی  ایران  کردن 
کردن مردم در داخل کشور را دنبال کرد، 

اما در هر دو زمینه شکست خورد.
دکتر رئیسی در توضیح این مسئله گفت: 
از  ایران اسلامی ما  در بعد منزوی کردن 
ابتدا اعلام کردیم که پرونده هسته ای تنها 
جمهوری  بین المللی  تعاملات  موضوع 
اسلامی نیست و ما به آن صرفا به عنوان 
خارجی  تعاملات  زمینه های  از  یکی 
گسترش  راستا  همین  در  می کنیم.  نگاه 
کشورهای  با  روابط  سطح  ارتقای  و 
همسایه، همسو و دوست را دنبال کردیم 
دست  به  نیز  چشمگیری  موفقیت های  و 
و  مبادلات  حجم  نتیجه  در  که  آوردیم 
روابط تجاری ما نسبت به دولت قبل 14 

درصد افزایش یافته است.
در گسترش ارتباطات و مبادلات تجاری با 

همسایگان رکوردشکنی کرده ایم
در گسترش  اینکه  بیان  با  رئیس جمهور 
رکوردشکنی  منطقه ای  تجاری  ارتباطات 
ارتباطات  گسترش  افزود:  کرده ایم، 
با  همکاری  نیز  و  منطقه ای  دوجانبه، 
اوراسیا،  جمله  از  منطقه ای  سازمان های 
داد  نشان  بریکس  نیز  اخیرا  و  شانگهای 
که ایران اسلامی ظرفیت ها و جایگاه قابل 
توجهی دارد و دشمن در پیشبرد راهبرد 
خود برای منزوی کردن ایران موفق نشده 

است.

راهبرد  نتایج  تشریح  در  رئیسی  دکتر 
در  دشمن  سوی  از  مردم  کردن  مایوس 
نیز اظهار داشت: دشمن در  داخل کشور 
همان روزهای آغاز فعالیت دولت مردمی 
تلاش کرد با یک حمله گسترده سایبری 
و از کار انداختن جایگاه های سوختگیری 
کشور  برای  و  کرده  عصبانی  را  مردم 
مشکل ایجاد کند، اما با اقدام فوری دولت 
مردم  مثال زدنی  همراهی  و  هوشیاری  و 

ناکام ماند.
وقتی دشمن  کرد:  تصریح  رئیس جمهور 
به  دولت  تکیه  و  دولت  با  مردم  همراهی 
ظرفیت های داخلی و باور »ما می توانیم« 
حال  در  کشور  کرد  احساس  و  دید  را 
ایجاد  با  کرد  تلاش  است،  پیشرفت 
را  اسلامی  ایران  رشد  روند  اغتشاش 
متوقف کند، لذا حتی میز مذاکره را ترک 
به  اغتشاش آفرینی  مسیر  از  بلکه  تا  کرد 

اهداف خود برسد.
دکتر رئیسی اضافه کرد: وقتی دشمن دید 
که اغتشاشات با کمک و حضور مردم در 
صحنه که در همه عرصه ها هم شاهد این 
حضور بوده و هستیم، ناکام ماند، بلافاصله 
میز  به  می خواهیم  که  دادند  پیام  ما  به 

مذاکره بازگردیم.
در  دشمن  اینکه  بیان  با  جمهور  رئیس 
و  ماند  ناکام  خود  راهبرد  دو  هر  پیشبرد 
امروز با تلاش و مجاهدت جاری در کشور 
امید در دل های مردم روز به روز افزون تر 
پیشرفت هایی  گویای  شاخص ها  و  شده 
حضور  برکت  به  که  است  چشمگیری 
می شود،  حاصل  مردم  خود  تلاش  و 
سفرهای  در  گذشته  در  کرد:  خاطرنشان 
توانمندی های  تبلیغ  برای  خارجی 
با  را  ایران  دستی  صنایع  عمدتا  کشور 
محصولات  ما  امروز  اما  می بردند،  خود 
دانش بنیان را با خود به کشورهای خارجی 
می بریم تا همگان به سطح توانمندی های 
ببینند  و  ببرند  پی  اسلامی  ایران  جوانان 
فناور  و  پیشرفته  ایران کشوری  امروز  که 

است.
دشمن  اینکه  بیان  با  رئیسی  دکتر 
عرصه های  در  می کند  تلاش  همچنان 
که  کند  اطلاع رسانی  نحوی  به  مختلف 
ایران  القا شود، گفت:  ناامیدی در جامعه 
اسلامی امروز با سرعت در مسیر پیشرفت 
حرکت می کند. به عنوان مثال طرحی که 
دیروز پس از ۲۰ سال وقفه به بهره برداری 
از  بار  چندین  این  از  پیش  بود،  رسیده 
شرایط  در  خارجی  شرکت های  سوی 
در  اما  بود،  شده  رها  نیمه کاره  تحریمی 
با تلاش جهادی در مدت ۲۰  این دولت 
کارها  قبیل  این  از  و  شد  راه اندازی  ماه 

بسیار زیاد در کشور در حال انجام است.
برای رفع ناترازی ها ارائه برنامه و اقدام را 

توامان انجام دادیم
خود  پیشنهاد  به  اشاره  با  جمهور  رئیس 
پیشرفت  راهیان  اردوهای  راه اندازی  برای 
از  بسیاری  برای  دولت  امروز  افزود: 
در  که  گذشته  از  مانده  باقی  مشکلات 
برنامه های توسعه قبلی نیز برای رفع آنها 
برنامه ریزی شده بود، اما موفق به رفع آنها 
نشده بودند، برنامه دارد و این برنامه نیز 
دولت  و  نیست  کاغذ  روی  نوشته  صرفا 
اقدامات لازم را نیز آغاز کرده و به عنوان 
دولت  این  ابتدای  در  که  حالی  در  مثال 
ناترازی در عرصه تولید  ۲۲ هزار مگاوات 
برق داشتیم، امروز این ناترازی به 15 هزار 

مگاوات کاهش یافته است.
دکتر رئیسی همچنین با اشاره به اقدامات 
دولت در رفع ناترازی ها در بخش های آب، 
بانکی،  نظام  و  مسکن  گاز،  زیرساخت ها، 
دولت  که  مواردی  از  یکی  داشت:  اظهار 
بر روی آن تمرکز جدی داشته، توجه به 
برای  تلاش هایی  که  بوده  نیازمند  اقشار 
و  برق  آب،  کردن  رایگان  مسکن،  تامین 
آنها  برای  رایگان  بیمه سلامت  نیز  و  گاز 

انجام شده و این اقدامات ادامه دارد.
رئیس جمهور با بیان اینکه دولت مردمی 
در  مردم  مشارکت  ارتقای  با  دارد  یقین 
و  اجتماعی  اقتصادی،  مختلف  عرصه های 
فرهنگی بسیاری از مشکلات رفع خواهد 
ارتقای  از  شد، تصریح کرد: آمارها حاکی 
دارد.  مردم  اجتماعی  نشاط  و  مشارکت 
در  مردم  مشارکت  گزارش ها  اساس  بر 
رویدادهای فرهنگی در بهار امسال به ۲5 
 5 امسال  نوروز  در  و  رسیده  نفر  میلیون 
میلیون سفر انجام شده که نشان می دهد 
مردم اگر چه ممکن است گلایه هایی هم 
مشارکت  و  نشاط  با  اما  باشند،  داشته 
کردن  باز  برای  دولت  به  خود  اجتماعی 

گره ها کمک می کنند.
دکتر رئیسی خاطرنشان کرد: امیدواریم با 
ظرفیت های  بر  تکیه  با  و  مردم  همراهی 
داخلی، ادامه مسیر را همانگونه که رهبر 
قله  نزدیک  که  فرموند  انقلاب  معظم 
هستیم و هرگز نباید خسته شویم، بدون 
با نشاط تا رسیدن  ناامیدی و  خستگی و 

به هدف بپیماییم.
در ادامه این نشست خبری دکتر رئیسی 

به سوالات خبرنگاران پاسخ گفت.

و  گرفته  تحویل  دولت  که  را  آنچه  باید 
را در  داده  انجام  این مدت  آنچه در طی 

کنار یکدیگر دید
رئیس جمهور در پاسخ به سوال خبرنگار 
به رغم  اینکه  بر  مبنی  جوان  روزنامه 
سال   ۲ در  دولت  قبول  قابل  عملکرد 
مهار  و  اقتصادی  رشد  جمله  از  گذشته 
سانسور  بر  علاوه  رسانه ها  برخی  تورم، 
این اقدامات به تخریب، توهین و تمسخر 
ضرورت  بر  تاکید  با  می پردازند  دولت 
اصحاب  میان  در  ویژه  به  انصاف  رعایت 
با  همراه  اگر  نقد  گفت:  رسانه،  و  قلم 
است.  خوب  بسیار  باشد  انصاف  رعایت 
هم  بخش هایی  در  دولت  است  ممکن 
که  را  آنچه  باید  اما  باشد  مشکل  دچار 
این  در طی  آنچه  و  گرفته  تحویل  دولت 

مدت انجام داده را در کنار یکدیگر دید.
دکتر رئیسی با بیان اینکه اختلاف دیدگاه 
نباید  اما  است،  طبیعی  امری  کشور  در 
نسبت به منافع ملی بی توجه بود، تصریح 
کرد: نقطه اشتراک همه مردم و گروه هایی 
که دل در گرو نظام و کشور دارند منافع 
انجام  اقدامات  خاطر  به  باید  است.  ملی 
در  و  بود  شکرگذار  مردم  کمک  با  شده 

عین حال به بیان نقص ها نیز پرداخت.
دولت  اینکه  به  اشاره  با  جمهور   رئیس 
دنبال  به  می توانیم«  »ما  شعار  به  اتکا  با 
ما  داشت:  اظهار  است،  مشکلات  حل 
هرگز دنبال آن نبودیم که مشکلات را به 
درون جامعه انتقال دهیم، بلکه آمده ایم تا 
مشکلات جامعه را به گردن بگیریم و بارها 
در  کرده ام  تاکید  نیز  دولتی  مدیران  به 
عین بیان حقایق و واقعیت ها به هیچ وجه 

حق نگران کردن مردم را ندارند.
دکتر رئیسی اصلاح نظام پرداخت یارانه ها 
و حذف رانت ارز 4۲۰۰ تومانی را از جمله 
ابتدای  در  دولت  روی  پیش  چالش های 
کار دانست و گفت: ما بدون حل مسائل 
از کنار آن عبور نمی کنیم، ولو اینکه حل 
نیز  سختی هایی  و  چالش ها  با  مشکلات 
رویه  است  ممکن  چه  اگر  باشد.  همراه 
مسائل  کنار  از  گذشتن  مسئولان  برخی 
و  نداریم  رویه ای  چنین  ما  اما  باشد، 
کمک  نخبگان  از  نیز  مشکلات  حل  در 

می گیریم.
رئیس جمهور افزود: از همه دغدغه مندان 
کشور، نظام و مردم به ویژه اصحاب قلم 
به  انصاف  رعایت  با  می خواهم  رسانه  و 

بررسی عملکردها بپردازند.
از آغاز کار دولت رویکرد بنده 6 روز کار 

ملی و یک روز کار استانی بوده است
ادامه در پاسخ به سوال  دکتر رئیسی در 
به  دولت  اهتمام  درباره  ایرنا  خبرنگار 
انجام سفرهای استانی و احتمال استمرار 
به  قائل  که  گذشته  رویکرد  برخلاف  آن 
چشمی  نظرسنجی  و  کارتابلی  مدیریت 
برخی  به رغم  افزود:  بود،  و ستاد  از مرکز 
انتقادها رویکرد بنده از ابتدای آغاز به کار 
دولت 6 روز کار ملی و یک روز کار استانی 
بوده است. به باور من حضور در استان ها، 
دیدن مسائل از نزدیک و شنیدن سخنان 
مردم کمک شایانی به حل مسائل خواهد 

کرد.
در  می شود  کرد:  اضافه  رئیسی  دکتر 
تهران نشست و به صرف مشاهده گزارش 
دستوراتی صادر کرد، اما حضور در استان 
و دیدن نقص ها موجب برانگیختن انگیزه 
جهت  این  از  شد.  خواهد  آن  رفع  برای 
رفع  در  دولت  برای  استانی  سفرهای 
مفید  بسیار  کشور  استان های  مشکلات 

بوده است.
اینکه  بیان  با  ادامه  در  جمهور  رئیس 
توصیه  نیز  استانداران  و  وزرا  به  همواره 
کشور  مختلف  نقاط  به  سفر  از  کرده ام 
داشت:  اظهار  نکنند،  غفلت  استان ها  و 
مختلف  نقاط  به  سفرها  برخی  در  گاهی 
تاکنون  بنده گفته می شود که  به  کشور، 
به جز بخشدار مقام بالاتری به این منطقه 
بنده  اکید  توصیه  لذا  است،  نکرده  سفر 
مشاهده  اجرایی  دستگاه های  مدیران  به 
مجدانه  پیگیری  و  نزدیک  از  مسائل 
که  چرا  است  استانی  سفرهای  مصوبات 
بلکه  نیست  کردن  سفر  صرفا  ما  هدف 
با  اجرای مصوبات  و  پیگیری حل مسائل 

اقدام و عمل است.
شانگهای  و  بریکس  نظیر  ائتلاف هایی 
و  اقتصادی  برای شکوفایی  فرصت خوبی 

مقابله با یکجانبه گرایی غرب است

خبرنگار  سوال  به  پاسخ  در  رئیسی  دکتر 
راشاتودی مبنی بر اینکه به عقیده برخی 
نقش ائتلاف هایی نظیر بریکس و شانگهای 
کمرنگ  بسیار  ایران  اقتصاد  به  کمک  در 
است و تنها راه گشایش در اقتصاد ایران 
بیان  با  است،  غربی  کشورهای  با  رابطه 
رفع  برای  مذاکره  میز  هیچ گاه  ما  اینکه 
کرد:  تصریح  نکردیم،  ترک  را  تحریم 
ترک  را  مذاکره  میز  که  غربی  طرف های 
بازگشت  برای  و  پشیمان اند  امروز  کردند 
به میز مذاکره پیغام می فرستند. در عین 
پرونده های  پرونده،  این  کنار  در  ما  حال 
در  عضویت  جمله  از  دیگری  متعدد 
را  فرامنطقه ای  و  منطقه ای  ائتلاف های 

دنبال کرده ایم.
به  اشاره  با  ادامه  در  جمهور  رئیس 
همکاری  سازمان  مهم  نقش آفرینی 
و  اقتصادی  مسائل  در  ویژه  به  شانگهای 
ظرفیت  به  توجه  با  کرد:  تصریح  امنیتی، 
ایران،  اسلامی  جمهوری  بالای  بسیار 
عضو  کشورهای  زیرساخت های  با  ارتباط 
شانگهای و قاره آسیا برای ما بسیار حائز 

اهمیت است.
دکتر رئیسی با بیان اینکه برخی می گویند 
راهکار برون رفت مشکلات بسته به لبخند 
غربی هاست، اما ما هرگز منتظر لبخند آنها 
ائتلاف هایی  داشت:  اظهار  ماند،  نخواهیم 
بسیار  فرصت  شانگهای  و  بریکس  نظیر 
ظرفیت های  شکوفایی  برای  خوبی 
با  مقابله  همچنین  و  کشور  اقتصادی 
اقتصاد  حتما  است.  غرب  یکجانبه گرایی 
در  کم نظیر  ظرفیت های  داشتن  با  ایران 
کنار اقتصادهای بزرگ در تبادل دوطرفه 
رسید،  خواهد  رشد  به  ائتلاف ها  این  با 
از  نیز  تحریم ها  رفع  مسئله  اینکه  ضمن 

دستور کار ما خارج نشده است.
در مواجهه با منتقدان از جمله در عرصه 
اقتصاد  آنها  که  نگفتم  هرگز  اقتصاد 
را  ادبیاتی  چنین  که  چرا  نمی دانند، 

نمی پسندم
رئیس جمهور در پاسخ به سوال خبرنگار 
روزنامه شرق درباره رویکرد دولت نسبت 
به فضای ملتهب جامعه، موضوع کارآمدی 
در  شده  داده  وعده های  و  مدیران  برخی 
به جای دیوار  انتخابات نظیر پل ساختن 
کشیدن در جامعه گفت: ما معتقد به وجود 
وضعیت  بلکه  نیستیم،  جامعه  در  التهاب 
در  می بینیم.  ملتهب  بسیار  را  دشمنان 
اما  دارد  وجود  نظر  اختلاف  ما  جامعه 
و  نیست  التهاب  نظر  اختلاف  این  معنای 
وجود دوقطبی ها از القائات دشمنان است.

اشتراکات  وجود  ادامه  در  رئیسی  دکتر 
اختلاف  برخی  به رغم  جامعه  در  فراوان 
ویژگی های  جمله  از  را  دیدگاه ها  و  نظر 
و  برشمرد  اسلامی  ایران  سرزنده  جامعه 
دغدغه  که  کسانی  همه  کرد:  خاطرنشان 
در  که  جریاناتی  عموم  و  دارند  را  کشور 
تقویت  بر  می شوند  تعریف  نظام  درون 

اشتراکات موجود در جامعه تاکید دارند.
 61 نامه  یادآوری  با  جمهور  رئیس 
به  نسبت  که  دولت  مخالف  اقتصاددان 
اما  بودند،  داده  هشدار  رقمی  سه  تورم 
افزود:  شد،  محقق  آنها  نظر  مقابل  نقطه 
اقتصاد  افراد  این  که  نگفتم  هرگز  بنده 
نداشتند،  را  کشور  دغدغه  یا  نمی دانند 
بلکه  نمی پسندم،  را  ادبیاتی  چنین  چون 
تفاوت  یک  مسئله  این  که  بودم  معتقد 
مقابل  نقطه  در  که  است  اقتصادی  نگاه 
آن کاهش تورم با اقدام و عمل و اتکا به 
به  این  شد.  محقق  داخلی  ظرفیت های 
نیست  جامعه  در  دوقطبی  وجود  معنای 
بلکه به منزله تفاوت نگاه و عقیده است که 
در دیگر مسائل از جمله مسائل اجتماعی 

نیز صدق می کند.
جریان  در  داشت:  اظهار  رئیسی  دکتر 
بنده  گذشته  سال  پاییز  اغتشاشات 
شهر  سطح  در  هم  و  دانشگاه ها  در  هم 
مردم  استقبال  با  هم  که  داشتم  حضور 
اعتراضاتی  برخی  هم  و  می شدم  مواجه 
التهاب  نشانه  این  که  را مطرح می کردند 
افرادی  است  ممکن  نیست،  جامعه  در 
که  باشند  داشته  در جامعه خواسته هایی 
عین  در  بود.  خواهد  توجه  مورد  حتما 
شده  داده  انتخاباتی  وعده های  بنده  حال 
را به یاد دارم و به آن وفادار خواهم بود، 
گرچه ممکن است تفسیرها در این زمینه 
وعده های  به  پایبندی  اما  باشد،  متفاوت 

انتخاباتی قطعی است.

دکتر رئیسی در سومین نشست خبری با اصحاب رسانه های داخلی و خارجی در دولت مردمی:

ائتلاف هایی نظیر بریکس و شانگهای فرصت خوبی برای شکوفایی 
اقتصادی و مقابله با یکجانبه گرایی غرب است

خبر

ظهره وند: دولت سیزدهم در شکل گیری 

چندجانبه گرایی نقش مؤثری داشت

 سفیر پیشین ایران در ایتالیا گفت: دولت سیزدهم در شکل گیری چندجانبه گرایی نقش 
مؤثری داشت که این روند با قدرت و سرعت به نفع کشورهای جنوبی و کشورهای آسیایی، 

آفریقایی و آمریکای لاتین پیش می رود.
»ابوالفضل ظهره وند« در گفت وگو با خبرنگار سیاست خارجی ایرنا با اشاره به مهمترین 
دستاوردهای سیاست خارجی دولت سیزدهم که در سخنان امروز رهبر معظم انقلاب در 
دیدار رئیس جمهور و اعضای هیأت دولت مورد تجلیل قرار گرفت، اظهارداشت: مهم ترین 
تفاوت میان سیاست خارجی دولت سیزدهم با دولت های یازدهم و دوازدهم، نوع نگاه و 

جهت گیری کلی دولت در حوزه روابط خارجی است.
وی افزود: دولت قبلی، دولت کاملًا بی اعتنا به ملاحظات امنیت ملی، مستقل از روابط شرق 
و غرب و به ویژه غرب بود، در حالی که دولت آیت الله رئیسی موضوع را نخست درون زا نگاه 
می کند و سیاست خارجی آن نیز در امتداد چنین رویکردی در محیط داخلی یعنی رعایت 

استقلال استراتژیکی کشور و محیط پیرامونی است.
سفیر پیشین ایران در افغانستان بیان کرد: اولویت دولت سیزدهم روابط با همسایگان و 
کشورهای اسلامی و ارتباط نزدیک و مؤثر با دولت های آسیایی، آفریقایی و آمریکای لاتین 
است؛ زیرا آنچه در تجربه چند دهه سیاست خارجی دیدیم این بود که کانون اصلی تهدیدات 
علیه کشور، همواره آمریکا و متحدان اروپایی واشنگتن بوده و هستند و کماکان هم همان 

مسیر را می روند.
ظهره وند ادامه داد: موضوع دوم اینکه تجربه شکست خورده دولت های اصلاح طلب نیز خود 
یک آموزه مهم بود که سبب شد دولت سیزدهم با توجه به تجربه دوره شکست خورده این 
دولت ها به ویژه در مسأله برجام و اعتمادسازی و تنش زدایی به سمتی برود که کارشناسان 
وزارت خارجه همواره نسبت به آن توصیه داشته و دارند و آن هم گسترش روابط با کشورهای 

همسایه و کشورهایی ست که با ما به نوعی هم راستایی در تهدید و فرصت دارند.
سفیر پیشین ایران در ایتالیا گفت: نکته بعدی اینکه آنچه عملاً دولت سیزدهم سعی در 
رعایت آن داشته، واقعیت های میدانی است که جهت گیری و نتیجه سیاست خارجی را 

روشن می کند.
ظهره وند توضیح داد: به عبارت دیگر تعارضی که دولت قبل میان میدان و سیاست خارجی 
داشت، دولت سیزدهم ندارد و بزرگ ترین دستاورد همین مواضع روشن آن بود که دولت های 
مطرح آسیایی و بین المللی مثل روسیه، چین، هند و گروه بریکس متقاعد شدند که نگاه 
دولت سیزدهم با رویکرد آنها سازگاری بایسته ای دارد و به همین خاطر می بینیم که حاصل 
این رویکرد، پذیرش تقاضای ایران برای پیوستن به توافقنامه شانگهای بود که یک موفقیت 

بسیار مهم است.
وی در خصوص موضوع پیوستن ایران به بریکس گفت: بسیاری از کشورها خواهان عضویت 
در بریکس هستند و ایران با توجه به ظرفیت هایی که دارد و با تلاش دولت در عرصه 
سیاست خارجی توانست در نخستین روزهای ماه جاری در ژوهانسبورگ آفریقای جنوبی به 
6 کشوری بپیوندد که گروه اقتصادهای نوظهور را تشکیل می دهند و این هم دستاورد دیگری 

برای ما به شمار می رود.
ظهره وند همچنین به همکاری های میان ایران با روسیه و چین در عرصه های مختلف از 
جمله همکاری ها در موضوعات دفاعی و نظامی و رهاورد این همکاری ها برای ایران اشاره و 
عنوان کرد: آورده این همکاری ها برای ما این بود که روس ها که همواره نگاه بدبینانه ای به 
ارتباط با دولت های قبلی داشتند، با رویکرد مثبت تری به موضوع نگاه کردند و حاصل آن هم 

توفیقاتی بود که آنها در عرصه جنگ در اوکراین داشتند.
سفیر پیشین ایران در افغانستان ادامه داد: مجموعه این نگاه و رویکرد سبب شد که ایران 
در کنار روسیه و چین به شکل گیری معادله و روابط چندجانبه در محیط بین  الملل کمک 

می کند.
وی افزود: دولت سیزدهم در شکل گیری چندجانبه گرایی نقش مؤثری داشت که این روند 
با قدرت و سرعت به نفع کشورهای جنوبی و کشورهای آسیایی، آفریقایی و آمریکای لاتین 
پیش می رود؛ متقابلًا می بینیم که امروز آمریکا و متحدانش در فشار و تنگنا قرار گرفته اند 
و اذعان دارند که صحنه نبرد اوکراین را واگذار کرده اند و در حال واگذاری صحنه های دیگر 

نیز هستند.
ظهره وند عنوان کرد: این امر خود یک دستاورد برای دولت سیزدهم است به این منظور 
که آمریکایی ها از سیاست تحریمی علیه ایران مأیوس شوند که مبادله زندانیان ایرانی با 
جاسوسانی که در ایران در اختیار ما بودند در کنار آزادسازی ۷ میلیارد دلار که حالا تبدیل 

به 6 میلیارد دلار شد.
وی بیان داشت: به هرحال این یک دستاورد بود و آنها ناگزیر شدند که سیاست تحریمی را 
حداقل در این بخش متوقف کنند و اجازه دهند که این مسیر دنبال شود و اکنون هم کماکان 
امیدوارند که آیا بتوانند در دیگر حوزه ها هم با دولت سیزدهم به توافق برسند که باید در این 
زمینه بسیار هوشیار بود.سفیر پیشین ایران در افغانستان از احیای روابط با عربستان پس از 
۷ سال وقفه به عنوان یکی دیگر از دستاوردهای بزرگ دولت سیزدهم در سیاست خارجی یاد 
کرد و با قدردانی از نقش چین در این زمینه، خاطرنشان کرد:  این موارد فرصت هایی ست که 
برای ما فراهم شده و لازم است این فرصت ها را تبدیل به ظرفیت های جدید در حوزه مسائل 
امنیت ملی کنیم و برای تحقق این مهم باید سطح ظرفیت های داخلی مان را ارتقا دهیم و 

صرفاً در حدی که این گشایش ها اتفاق افتاده متوقف نمانیم.

توجه به مناطق محروم از نکات برجسته دولت 
سیزدهم است

 نماینده سلسله و دلفان و عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی گفت: 
دولت سیزدهم عملکرد موفقی در توجه به مناطق محروم و توسعه زیرساخت ها داشته 
است.  یحیی ابراهیمی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: هرچند در سال های اخیر، 
جمهوری اسلامی با تحریم های ظالمانه ای از سوی دشمنان نظام مواجه بود که همین 
تحریم ها در عملکرد دولت در برخی حوزه ها تاثیرگذار شده، اما دولت سیزدهم توانسته 
است با وجود این مشکلات عملکرد خوب و قابل قبولی در توسعه مناطق محروم داشته 
باشد. وی افزود:  دولت در ۲ سال اخیر با انجام عملیات جاده سازی، تکمیل چهارخطه ها، 

عملیات آبرسانی به مناطق روستایی و ارتقای خدمات مخابراتی موفق عمل کرد.
عضو کمیسیون بهداشت و درمان مجلس شورای اسلامی به عملکرد دولت سیزدهم در 
حوزه بهداشت و درمان هم اشاره کرد و اظهار داشت: تحول در این بخش طی سال های 
اخیر و به ویژه در دولت سیزدهم ناشی از تصویب طرح ها و قوانین مناسب و اجرا توسط 
دولت بوده است.ابراهیمی تصریح کرد: هرچند نارضایتی هایی در بالا رفتن قیمت دارو و 
نایاب شدن برخی اقلام وجود دارد، اما این موارد نیز ناشی از تحریم های ظالمانه دشمنان 

بوده و دولت سعی کرده تا در این رابطه کمبودها را جبران کند.
وی با اشاره به تولید واکسن کرونا، کنترل کرونا در شرایط تحریم، پوشش بیمه سلامت 
مادران باردار و تحت پوشش بیمه سلامت قرار دادن افراد فاقد بیمه از دیگر اقدامات دولت 
طی ۲ سال گذشته است، گفت: امروز به جرات می توانیم بگوییم هیچ کس در کشور 
نیست که تحت پوشش بیمه سلامت نباشد.نماینده سلسله و دلفان در مجلس شورای 
اسلامی همچنین در خصوص راه آهن دورود - خرم آباد - اندیمشک، تصریح کرد: این 
طرح در دولت گذشته متوقف شده و بلاتکلیف باقی مانده بود اما در جلسه ای که مجمع 
نمایندگان استان، استاندار وقت )خادمی( و مدیران کل استانی با مسوولان قرارگاه خاتم 
داشتند، مشکلات پروژه های متوقف شده استان از جمله راه آهن دورود - خرم آباد - 

اندیمشک نیز مطرح شد.
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انرژی
اخبار

سخنگوی صنعت برق: شاخص شدت انرژی 
در کشور نگران کننده است/ ۳ رویکرد 

وزارت نیرو برای بهینه سازی مصرف

 سخنگوی صنعت برق گفت: وزارت نیرو به منظور کاهش شاخص شدت انرژی در کشور 
چند برنامه را در دست اقدام دارد که ارتقا استانداردها و تعویض تجهیزات کم بازده بخشی 

از آنهاست.
به گزارش ایرنا از وزارت نیرو، مصطفی رجبی مشهدی با اشاره به موضوع بهینه سازی مصرف 
گفت: شرایط فعلی به گونه ای است که باید جلوی اتلاف انرژی را بگیریم و وضعیت کشور هم 

به گونه ای است که شاخص شدت انرژی نگران کننده است.
وی ادامه داد: ارتقاء استانداردها در وسایل سرمایشی و گرمایشی تاثیر زیادی در کاهش اوج 
بار و کاهش مصرف شبانه و روزانه دارد. دومین اقدام هم می تواند تعویض تجهیزات کم بازده 
خانگی باشد که اگر اتفاق بیفتد می تواند تا حد زیادی به افزایش بازدهی در تولید و مصرف 
برق کمک کند .همچنین گواهی صرفه جویی انرژی که در آن سیستم های اندازه گیری 
صحه سنجی را انجام می دهند و با نصب کنتورهای هوشمند به معیار خوبی خواهیم رسید .

مدیرعامل شرکت مدیریت شبکه برق ایران با بیان اینکه امسال ۳۶ روز پیک سال گذشته را 
پشت سر گذاشتیم گفت : این شاخص در سال قبل ۱۷ روز بوده؛ یعنی تقریباً دو برابر سال 

قبل که امیدواریم با کاهش دما مصرف برق نیز کاهش پیدا کند.
رجبی مشهدی در پاسخ به این سوال که در برنامه هفتم مقرر شده راندمان تولید نیروگاه های 
برق از ۳۹ درصد به ۴۵ درصد برسد، گفت: نیروگاه هایی که در کشور ساخته می شود عمدتاً 
شرکت مپنا سازنده آن است و راندمان ۵۵ درصد تا حدود ۶۰ درصد را دارند و نیروگاه های 

سیکل ترکیبی کلاس اف و آخرین نسخه هایی هستند که در دنیا ساخته شده اند.
سخنگوی صنعت برق تصریح کرد: متوسط راندمان تولید نیروگاه های کشور ۳۹ درصد 
است و در دنیا رتبه نهم تا دهم را در بین نیروگاه های حرارتی داریم و برای رساندن راندمان 
تولید نیروگاهها به ۴۵ درصد نیاز به سرمایه گذاری و هزینه زیادی است و در این بین باید 
نیروگاه های فرسوده را نیز از مدار خارج کنیم، اما چیزی که امکان پذیر باشد و بر اساس 

محاسبات به آن رسیده ایم راندمان تولید ۴۲ درصد است.
وی افزود : نیروگاه های تجدیدپذیر که مجوز ساخت ۶ تا ۷ هزار مگاوات آن را از شورای 
اقتصاد گرفتیم در رفع ناترازی بسیار کمک خواهند کرد، زیرا نیاز به سوخت ندارند و در واقع 

به رفع ناترازی سوخت کشور درزمستان هم کمک خواهند کرد .
رجبی مشهدی درباره میزان صرفه جویی در مصرف برق با کاهش ساعات اداری، گفت: از ۱۵ 
خرداد تاکنون که ساعت کاری ادارات از ۶ صبح تا ۱ ظهر شد، هدف گذاری کاهش ۱۰۰۰ 
مگاواتی مصرف برق را داشتیم که ۸۵۰ مگاوات صرفه جویی محقق شد. علاوه بر این کاهش 
مصرف برق بعد از اتمام ساعت کاری فوق العاده چشمگیر بود و کمک بسیاری در گذر از 
ساعات اوج مصرف روزانه داشت و باید این کار را برای سال آینده با گستردگی بیشتری 
دنبال کنیم. سخنگوی صنعت برق در پایان و در پاسخ به این سوال که آیا محدودیت برق 
شهرک های صنعتی همچنان ادامه خواهد داشت، گفت: هفته بعد دمای هوا مخصوصاً در 
تهران به ۳۵ تا ۳۶ درجه می رسد و برنامه مدیریت مصرف شهرک های صنعتی مطابق 
برنامه در حال انجام است ولی فرصت جبران در روزهای تعطیل و جمعه را دارند و قطعا در 

هفته های آتی شاهد کاهش برنامه مدیریت مصرف حوزه شهرکهای صنعتی خواهیم بود .

 وزیر نفت ضمن بیان اقدامات وزارت نفت از زمان 
متخصصان  ابتکار  با  گفت:  دولت سیزدهم  شروع 
جنوبی  پارس  سکوی  جابجایی  و  نفت  صنعت 
همین  در  صرفه جویی  دلار  میلیون  نزدیک ۸۰۰ 
مرحله صورت گرفته به اضافه اینکه ۴ سال زودتر 

پروژه را انجام داده ایم.
به گزارش ایرنا، جواد اوجی، وزیر نفت، دوشنبه شب 
با حضور در برنامه گفت وگوی ویژه خبری، درباره 
توسعه فاز ۱۱ پارس جنوبی گفت: قراردادها مدام 
دست به دست می شد و همه نگاه ها این بود که از 
ظرفیت و توان شرکت های خارجی برای توسعه این 
میدان استفاده کنند. قراردادهایی با شرکت توتال 
فرانسه، شرکت چینی و شرکت پتروپاس، که زیر 
مجموعه وزارت نفت است، بسته بودند که با بحث 
تشدید تحریم ها شرکت توتال بدون رفت. بعد از آن 
هم هیچ اقدامی روی این فاز صورت نگرفت. فقط 

اطلاعات را بردند.
وزیر نفت درباره ویژگی های فاز ۱۱ پارس جنوبی 
از  یکی  سیزدهم،  دولت  شروع  در  کرد:  اظهار 
این  توسعه  نفت  وزارت  در  ما  کلیدی  بحث های 
میدان بود. همه فازهای پارس جنوبی تکمیل شده 
بود به جز این فاز که بسیار مهم بود؛ زیرا از نظر 
جغرافیایی در مرز قرار گرفته بود و عمق هریک از 
آن تقریباً ۴هزار متر است و چهار لایه گازی را در 
بر می گیرد؛ بنابراین چاه ها می توانند ظرفیت تولید 
بالایی داشته باشند. به همین دلیل برنامه ریزی شده 

که از این فاز ۵۰ میلیون متر مکعب گاز تولید شود. 
از بیشتر فازهای پارس جنوبی ۲۵ تا ۲۷ میلیون 
از  از بعضی  متر مکعب گاز تولید می شود و فقط 
فازهای آن ۵۰ میلیون متر مکعب گاز تولید می شود. 
این فاز از نظر موقعیت مخزنی هم موقعیت نسبتاً 

خوبی دارد.
اوجی گفت: با رفتن شرکت های خارجی و بلاتکلیف 
گاز  و  نفت  صنعت  در  ما  متخصصان  کار،  ماندن 
گذاشتند.  وقت  بررسی  و  مطالعه  برای  ساعت ها 
 C و B و A دیدیم که در فاز ۱۲ که سه سکوی
نصب شده، سکوها بهره دهی کم و توجیه اقتصادی 
ضعیفی دارند؛ به همین دلیل قرار شد سکوی فاز 
C ۱۲ را جابجا کنیم و بگذاریم روی فاز ۱۱ تا هم از 
نظر زمانی ۳ تا ۴ سال جلو بیفتیم. اگر می خواستیم 
سفارش ساخت این سکو را بدهیم، قطعاً ساخت آن 
۴ سال طول می کشید؛ زیرا سکوهای پالایشی گاز 
که روی چاه ها قرار می گیرند حکم پالایشگاه های 

کوچک را دارند.
دقیقی  و مطالعات  کار مهندسی  داد:  توضیح  وی 
انجام دادیم و به این نتیجه رسیدیم که با ظرفیتی 
که داریم می توانیم این کار را انجام دهیم و سکو را 
جابجا کنیم. باید اول چاه های فاز ۱۱ حفاری می شد، 
جکت آن نصب می شد و سکو را روی این موقعیت 
قرار می دادیم. یکی از بحث های مهم لجستیک و 
در  بود. خوشبختانه  تنُی  جابجایی سکوی ۳۲۰۰ 
حوزه زیر مجموعه وزارت نفت کشتی اوشنیک را 

را  قابلیت  این  که  داشتیم 
در  لوله گذاری  هم  که  دارد 
دریا و هم جابجایی سازه های 
انجام  را  دریایی  سنگین 
این کشتی  از ظرفیت  دهد. 
برای جابجایی سازه استفاده 

کردیم.
امروز  الحمدلله  گفت:  اوجی 
دست  به  که  بودید  شاهد 
متخصصان ایرانی صفر تا صد 
این کار انجام شد. امروز هم 
میلیون   ۷ به  نزدیک  تولید 
متر مکعب گاز را از این فاز 
آغاز کردیم که ظرف دو سه 
میلیون   ۱۰ به  آینده  هفته 
و سپس به ۱۲ میلیون متر 
قبل  رسید.  خواهد  مکعب 
این  از  از زمستان تولید گاز 
فاز به ۱۵ میلیون متر مکعب 
خواهد رسید. فاز ۱۱ پارس جنوبی قابلیت تولید 
۵۰ میلیون متر مکعب گاز و حتی بیشتر را دارد. 
برنامه ریزی همکارانمان در شرکت ملی نفت و  با 
حفاری  با  و  دریایی  دکل های  ظرفیت  از  استفاده 
آینده ۵۰  از یک سال  فاز ۱۱، در کمتر  چاه های 
سراسری  گاز  شبکه  وارد  گاز  مکعب  متر  میلیون 
کشور می کنیم به اضافه اینکه روزانه ۵۰ هزار بشکه 

میعانات گازی از این فاز تولید می شود.
اوجی درخصوص دلیل »راهبردی« نامیدن این فاز 
گفت: این فاز ظرفیت مخزنی بسیار مهمی دارد و در 
نقطه صفر مرزی است و هرچه دیرتر بهره برداری 
یا گاز به سمت کشور  آغاز کنیم، سیال  را  از آن 
همسایه حرکت می کند. اگر افت فشار در سمت ما 
زیاد شود گاز به سمت دیگر فرار می کند. اگر دیرتر 
درباره این مسئله تصمیم می گرفتیم استحصال گاز 
کمتری شامل حال ما می شد. با ابتکار خوبی که 
انجام دادیم ۳ تا ۴ سال کار را جلو انداختیم. هر 
لحظه برداشت نکردن از میدان مشترک به معنی 
برداشت کردن بیشتر طرف همسایه است؛ آن هم 
با کمپانی های قدرتمندی که کشور همسایه به کار 
گرفته است مثل شل و توتال و بی پی؛ ضمن اینکه 
بحث ناترازی در کشور را داریم. هنگامی که این فاز 
به ظرفیت کامل برسد یعنی وقتی روزی ۵۰ میلیون 
متر مکعب گاز و ۵۰ هزار بشکه میعانات گازی از 
آن بهره برداری شود سالانه ۵ میلیارد دلار عایدی 

نصیب کشور می شود.
به  شروع  امروز  که  گازی  همین  افزود:  نفت  وزیر 
مکعب  متر  میلیون  به ۷  نزدیک  بهره برداری شد 
است. در استان چهارمحال و بختیاری که یکی از 
استان های سرد کشور است مجموع مصرف خانگی 
و تجاری و صنایع و نیروگاه آن در روز بیش از ۴ 
یا چهار و نیم میلیون متر مکعب نمی شود یعنی 
همین امروز دو برابر مصرف یکی از استان ها تولید 
گاز داشتیم. هنگامی که به تولید ۱۵ میلیون متر 
مکعب گاز برسیم می توانیم نیاز ۴ یا ۵ استان کشور 
را از فاز ۱۱ تأمین کنیم که در زمستان هم بسیار 

مهم است و بحث ناترازی را رفع می کند.
از  اقدامات دولت سیزدهم غیر  اوجی در خصوص 

توسعه فاز ۱۱ پارس جنوبی گفت:
اقدام مهم  از ۱۰  این دولت بیش  خوشبختانه در 
در حوزه پارس جنوبی انجام داده ایم. سال گذشته 
پالایشگاه فاز ۱۴ پارس جنوبی را افتتاح کردیم که 
آن هم نزدیک به ۱۰ سالی بود که به کندی پیش 
می رفت و از پروژه های نیمه تمام و بلاتکلیف بود که 
به بهره برداری رسید و ظرفیت پالایش گاز کشور را 
۵۰ میلیون متر مکعب در روز افزایش داد. خط لوله 
فاز فاز ۱۶ پارس جنوبی هم نیاز به تعمیرات داشت 
و به همین خاطر میزان برداشت از فاز ۱۶ کامل 
صورت نمی گرفت که همکارانمان در شرکت نفت و 
گاز و شرکت پتروپارس این خط لوله را تعمیر کردند 
که  کردند  احداث  آن  کنار  در  جدید  یک خط  و 
امسال ۲۸ میلیون متر مکعب را از این خط برداشت 
خواهیم کرد. همچنین در حال تعمیر فاز ۱۳ پارس 
جنوبی هستیم که چند سال پیش به خاطر برخورد 
یک کشتی با آن دچار مشکل شده بود و ان شاءالله 

در زمستان امسال به بهره برداری برسد.
وزیر نفت ادامه داد: از اقدامات این دولت در میدان 
گازی پارس جنوبی بحث شیرین سازی فازهای ۲ و 
۳ میعانات گازی بود. میعانات گازی از نظر قیمتی 
میعانات  این  اگر  است.  خام  نفت  قیمت  معادل 
است.  بیشتر  آن  ارزش  مراتب  به  باشد  شیرین 
خوشبختانه شیرین سازی میعانات گازی را شروع 
کرده ایم و فاز ۲ و ۳ به بهره برداری رسیده است. 
همچنین سیکل نیروگاه حرارتی را داشتیم. تقریباً 
در همه این فازها و پالایشگاه ها در منطقه پارس 
جنوبی تأمین برق را خودمان توسط نیروگاه هایی 
که احداث شده انجام می دهیم و همه ساله حدود 
۷۰۰ تا ۱۰۰ مگاوات هم به شبکه برق سراسری 

کمک می کنیم.

وزیر نفت خبر داد:

۸۰۰ میلیون دلار صرفه جویی با ابتکار 
متخصصان داخلی در پارس جنوبی

گزارش

تولید نفت در مناطق نفت خیز جنوب 
به شرایط قبل از تحریم بازگشت

مدیر عامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب گفت: تولید نفت در این شرکت به شرایط 
قبل از تحریم بازگشته است و در حال حاضر بالاترین فروش نفت را داریم.

علیرضا دانشی در نشست خبری با اهالی رسانه در سالن امام رضا )ع( نفت اظهار کرد: الان 
مخازن خارک خالی است و همه نفت آن به فروش می رسد.

وی با اشاره به اقدامات شاخص این شرکت در تدوین برنامه ای پنج ساله برای شرکت مناطق 
نفت خیز جنوب خبر داد و بیان کرد: براساس این برنامه، هدفگذاری، برنامه عملیاتی و 

الزامات مشخص شده تا اقدامات موثر برای افزایش تولید به ثمر برسد.
بهره برداری از ۷۷ پروژه نفتی تا پایان سال جاری

به گفته مدیر عامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب تا پایان شهریور ماه جاری ۱۷ پروژه 
و تا پایان امسال نیز ۷۷ پروژه به بهره برداری می رسند که در مجموع این پروژه ها نقش به 

سزایی در نگهداشت تولید و ارتقای توان عملیاتی خواهند داشت.
وی با اشاره به وسعت و گسترده مناطق نفت خیز جنوب در کشور بیان کرد: این شرکت به 
صورت مستقیم در پنج استان و به صورت غیرمستقیم در ۲ استان فعال است که در مجموع 

۲۲۲ تاسیسات عظیم و ۳۰ هزار کیلومتر خطوط لوله را در برمی گیرد.
دانشی رسالت تولید نفت، برای تامین خوراک پالایشگاهی کل کشور و تامین خوراک برای 
مجموعه عظیم پتروشیمی های بندر امام خمینی )ره( از جمله اقدامات این شرکت برشمرد 
و گفت: تامین خوراک برای دیگر مجموعه ها از جمله اهداف اصلی شرکت ملی مناطق نفت 

خیز جنوب است.
وی اصلاح شیوه نامه ها، پرکردن انبارها و پرداخت کلیه بدهی ها و هدفگذاری افزایش تولید را 
از دیگر اقدامات اجرا شده و در دست اجرا عنوان کرد که در دولت سیزدهم برای رسیدن به 

هدفگذاری مورد نظر برنامه ریزی شده است.
هدفگذاری تولید بیش از سه میلیون بشکه نفت در روز

مدیر عامل شرکت ملی مناطق نفت خیز جنوب در ادامه سخنان خود برنامه ریزی برای تولید 
سه میلیون و ۲۷۰ هزار بشکه در روز در پنج سال آینده را از اهداف اصلی شرکت برشمرد 
و توسعه ۱۶ مخزن گازی در راستای پایداری تامین خوراک پتروشیمی ها را به عنوان یک 

اقدام شاخص قلمداد کرد.
وی در ادامه بخشی از عقب افتادگی ها صنعت نفت را ناشی از شیوه نامه های نادرست دانست 
که در ۲ سال اخیر برای جبران این عقب افتادگی و عبور از این وضعیت، نسبت به اصلاح 

شیوه نامه ها اقدام و پیگیری شده است.
دانشی جمع آوری گازهای همراه را یکی از اولویت های مهم دولت سیزدهم عنوان کرد و 
گفت: نزدیک به ۸۰ درصد گازهای همراه در حال جمع آوری هستند. در کل گستره مناطق 
نفت خیز جنوب در پنج استان ۲۰ درصد گاز همراه سوخته می شود که برای تک تک آن ها 
پروژه تعریف شده است و نفت تمام قد پای کار آمده است اما باید این نکته را نیز مد نظر قرار 

داد که همه مباحث زیست محیطی به نفت برنمی گردد.
وی افزود: با شروع به کار دولت سیزدهم طرح جمع آوری گازهای مشعل در پالایشگاه 
بیدبلند خلیج فارس ۱۰ درصد پیشرفت فیزیکی داشت اما اکنون این میزان به ۴۵ درصد 
پیشرفت فیزیکی رسیده است در پتروشیمی مارون نیز در طرح جمع آوری گازهای همراه 

۲۶۰ میلیون فوت مکعب گاز در حال پیگیری است.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۰۵۰۴ هیات اول موضوع قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای حمید همتی داویجانی فرزند داود بشماره شناسنامه 
۱۱7۲۳ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۴87/8۰ متر مربع 
پلاک ۹۴8 فرعی از ۱۴8 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۰۹ فرعی از ۱۴8 اصلی واقع 
در قلعه میر خریداری از مالک رسمی آقای عباس بختیاری محرز گردیده است. لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت 
به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه 
از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت 

انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۵/۲۲   تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۶/۰7

علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۶۱۱ مورخ ۱۴۰۲/۰۴/۲۶  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی ذوقعلی بدرلو حیدری فرزند برجعلی شماره شناسنامه 
۱۳8 صادره از خدابنده نسبت به اعیانی ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 
۲۱۰/8۰ متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۳۳ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
۱۱۵ اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی منیره روحانی قمی 
محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در 
صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند 
می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه 
گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند 
مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به 

دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰۶ /۱۴۰۲   تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۲ / ۰۶ / ۱۴۰۲

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۵۱۵ مورخ ۱۴۰۲/۰۴/۲۱  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سیما زارعی فرزند علی اکبر شماره شناسنامه ۲۲۹ صادره از 
بیجار نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۱۶/۰۱ متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک یک فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۵۳ اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی حسام الدین خسروی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰۶ /۱۴۰۲   تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۲ / ۰۶ / ۱۴۰۲

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۲۵87 مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۲۲  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 
۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سید محمد حسینی فرزند سلطان شماره شناسنامه 
۱۱۰۳۳ صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه باغ محصور بمساحت ۲۰۰۹/۱۳ متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۲۴۰ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۰7 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی قاسم بختیاری محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰۶ /۱۴۰۲   تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۲ / ۰۶ / ۱۴۰۲

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱8۱۶ مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۰۴  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی محمدرضا جای مند فرزند غلامرضا شماره شناسنامه ۹۰۶۵ 
صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۲78/۵۶ متر 
مربع مفروز و مجزی شده از پلاک ۴۵ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در 
حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محترم کلاهدوز محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰۶ /۱۴۰۲   تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۲ / ۰۶ / ۱۴۰۲

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱8۴8 مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۰7  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی حسین عباسی فرزند اژدر شماره شناسنامه ۶۹۲ صادره از 
میانه نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۱۵/۲8 متر مربع مفروز 
و مجزی شده از پلاک ۹۱۵ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۶۰ اصلی واقع در حوزه ثبتی 
شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمدحسین جهانی کیا محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰۶ /۱۴۰۲   تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۲ / ۰۶ / ۱۴۰۲

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱8۱8 مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۰۴  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی سهیلا رستمی فرزند احمد شماره شناسنامه ۱۵۹۰۲7۹۹۴8 
صادره از هشترود نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۲۶ متر مربع 
مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه ۵ تفکیکی از ۱۵۳ اصلی واقع در حوزه 
ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی امیرعلی اصغری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰۶ /۱۴۰۲   تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۲ / ۰۶ / ۱۴۰۲

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۲۰۰7 مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۱۰  
هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده ۳ 
قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی اصغر مرادی کور عباسلو فرزند حبیب اله شماره شناسنامه 
۳۰7۰ صادره از تبریز نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۲۰۲/۵۰ 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه ۲ تفکیکی از ۱۲۴ اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی ولی اله احمدی محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  
احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت 
مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور 

سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : ۰7 /۰۶ /۱۴۰۲   تاریخ انتشار دومین آگهی: ۲۲ / ۰۶ / ۱۴۰۲

بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

دادنامه
کریم  رباط  شهرستان  خانواده  شعبه۳دادگاه   ۱۴۰۱۹۱۹۲۰۰۰۶۵۰۱۲۹۰ کلاسه  پرنده 

تصمیم نهایی شماره ۱۴۰۲۹۱۳۹۰۰۰۲۴۲۴۵7۳
خواهان:خانم ام البنین کریمی فرزند فرج اله به نشانی استان تهران-شهرستان رباط کریم-

رباط کریم-بلوارآزادگان-حریم راه آهن-خیابان سلام-کوی نرگس۶-پلاک۲
خوانده:آقای احمد تاوان فرزند صمد به نشانی مجهول المکان

خواسته: طلاق به درخواست زوجه
گردشکار:بنا به مراتب دادگاه با اعلام ختم رسیدگی بشرح ذیل اتخاذ تصمیم می نماید.

رای دادگاه
درخصوص دعوی خانم ام البنین کریمی فرزند فرج اله بطرفیت آقای احمد تاوان فرزند صمد 
بخواسته الزام زوج به طلاق به علت مواجه بودن با عسر و حرج بدین شرح که بدلالت سند 
نکاحیه شماره ۲۱۹۰ تنظیمی دفترازدواج رسمی شماره ۴۴زنجان باخوانده علقه زوجیت دائمی 
داریم لکن به دلیل ترک زندگی مشترک از سوی زوج حدود ۶سال خواستار طلاق می باشم از 
حقوق مالی خویش از جمله مهریه و نفقه گذشته و آینده و اجرت المثل را در قبال طلاق بذل می 
نمایم دارای فرزند مشترک ۱-محمد۲-زهرا۳-فاطمه۴-معصومه۵-مریم می باشیم.یائسه 
می باشم دادگاه توجها به شرح دادخواست تقدیمی، نظریه داوران و گواهی گواهان و اینکه 
خوانده علیرغم نشرآگهی در دادگاه حاضر نشده و لایحه ای ارسال ننموده است که جملگی 

مشعر بر صحت ادعای خواهان داشته و اینکه مساعی وافیه و مواعظ شافیه دادگاه و داورین 
جهت اصلاح ذات البین منتج به نتیجه نگردیده و زوجه اصرار به طلاق دارد بنا به مراتب 
مارالذکر مجموع اقدامات و تخطی زوج در زندگی مشترک موجبات عسر و حرج و مشقت زوجه 
در زندگی مشترک محقق نموده لذا دادگاه دعوی خواهان را محمول بر صحت تلقی به استناد 
مواد ۱۱۴۳ و ۱۱۳۰ قانون مدنی و مواد ۳۱،۲۹،۲۴ قانون حمایت خانواده مصوب ۱۳۹۱ و 
قاعده فقهی )لاضرر و لاضرارفی الاسلام( و )الحاکم ولی الممتنع( و آیه شریفه 78 سوره مبارکه 
حج حکم بر الزام زوج به طلاق صادر و اعلام می دارد نوع بائن یائسه می باشد اعتبار حکم طلاق 
شش ماه از تاریخ انقضای مهلت فرجام خواهی یا ابلاغ رای فرجام خواسته می باشد زوج مکلف 
است با حضو در دفترخانه طلاق مبادرت به اجرای صیغه طلاق نماید.دفاتر طلاق با رعایت منطوق 
مواد ۳7،۳۵،۳۳ قانون اخیرالذکر اقدام درصورت ممانعت زوج سردفتر در اجرای تبصره ماده 
۳۳ همان قانون نماینده دادگاه جهت اجرای صیغه طلاق می باشد.درخصوص حضانت فرزندان 
مشترک همگی بالغ اند از مدار حضانت خارج اند.زوجه به دلالت نظریه پزشکی قانونی به 
شماره ۱۴۰۲۴۳۹۹۰۰۰۰۹۰۵۵۳۴ مورخ ۱۴۰۲/۰۲/۲8 یائسه می باشد.رای صادره غیابی 
تلقی ظرف مهلت بیست روز پس از ابلاغ قابل واخواهی در این دادگاه و پس از انقضای مهلت 
واخواهی ظرف مهلت بیست روز قابل تجدید نظر در محاکم تجدید نظر استان تهران می باشد 

پس از آن ظرف مهلت بیست روز قابل فرجام در دیوان عالی کشور می باشد.
ابراهیم محمدزاده – رئیس شعبه سوم دادگاه عمومی حقوقی رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(

آقای ایرج امامعلی طبق درخواست به شماره وارده ۹7۴۱ مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۲۵ اعلام داشته 
نظر به اینکه پلاک ثبتی ۱8۲ فرعی از ۱۲۵ اصلی )که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ 
اعیان یک قطعه باغ به مساحت ۳۱۰77 مترمربع قطعه ۲تفکیکی پلاک ۱8۲ فرعی از ۱۲۵ 
اصلی با سریال چاپی ۳۱8۳۶7 ه ۹۱ به نام ایرج امامعلی ثبت و صادر شده است. که بعلت 
اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده 
است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/۱۱/۱۳8۰ مراتب 
در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته 
باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل 
سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول 
اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند 

مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(

خانم ها عادله مجتهد زاده و رباب میرزانژاد)وکلا( طبق درخواست به شماره وارده ۹۴۲۲ 
مورخ ۱۴۰۲/۰۵/۲۲ اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی ۱۰۹۰ فرعی از ۱۲7 اصلی )که 
عبارتست از سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به  پلاک ثبتی ۱۰۹۰ فرعی از ۱۲7 اصلی 
مفروز و مجزا شده از ۱۰۶۵ فرعی از اصلی مذکور، قطعه 8 در طبقه به مساحت ۱7۰/۶7 متر 
مربع بنام شرکت تعاونی مصرف کارکنان شهرداری صباشهر شهریار شماره ثبت 78۴ تاریخ 
تاریخ۱۳۹۳/۱۲/۲۳ موضوع سند  مالکیت ۳۱۵۰۲  ثبت ۱۳7۹/۰۴/۰۵با شماره مستند 
مالکیت اصلی بشماره چاپی ۱۰77۶۳ سری ج سال ۹۳ که در صفحه ۲7۵ دفتر املاک جلد 
87۶ ذیل شماره ۱8۱۲۳۳ ثبت گردیده است.بعلت اسباب کشی مفقود گردیده لذا تقاضای 
صدور سند المثنی سند مالکیت پلاک مذکور را نموده است در همین راستا وفق ماده ۱۲۰ 
آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب 8/۱۱/۱۳8۰ مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه 
کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ انتشار این آگهی ظرف مدت 
ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله اعتراض خود را 
تسلیم نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه 
اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به 

متقاضی تسلیم خواهد شد.
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اجتماعی
خبر

موحدی آزاد مطرح کرد؛

لزوم توجه بیشتر به مسائل تربیتی و 
اعتقادی در مدارس و دانشگاه ها

دادستان کل کشور گفت: باید در مدارس و دانشگاه ها توجه بیشتری 
به مسائل تربیتی و اعتقادی صورت پذیرد.

به گزارش خبرگزاری مهر، هشتمین نشست تخصصی و دومین نشست 
منطقه ای حقوق عامه با موضوع آسیب شناسی و بررسی چالش های 
عمده حوزه حقوق عامه در استان های سیستان و بلوچستان، خراسان 
شمالی و خراسان جنوبی به صورت ارتباط تصویری زنده و با حضور 
حجت الاسلام و المسلمین موحدی دادستان کل کشور، غلامعباس 
ترکی معاون قضائی دادستان کل و مدیران کل این معاونت برگزار شد.

در این نشست سه ساعته حجت الاسلام و المسلمین موحدی ضمن 
قدردانی از تشکیل این نشست و حضور دادستان های عمومی و انقلاب 
اظهار  دادستان ها  عامه  حقوق  معاونین  و  مذکور  استان های  مراکز 
داشت: دادستانی کل کشور وظایف و تکالیف متعددی دارد که در 

هفت معاونت این تکالیف در حال اقدام و انجام است.
وی گفت: بر اساس تکالیف قانونی و وظایف احصاء شده در سند تحول 
قضائی حجم بسیار زیادی کار و برنامه های متنوع برای دادستانی کل 
وجود دارد و نهاد دادستانی از جمله پر مشغله ترین بخش ها در قوه 

قضائیه است.
حجت الاسلام و المسلمین موحدی با بیان اینکه حقوق عامه یک 
بحث وسیع و گسترده است که با برخی خلاء های قانونی به لحاظ نحوه 
پیگیری و ضمانت اجرا مواجه است اظهار کرد: امیدواریم با تصویب 
لایحه صیانت از حقوق عامه که در قوه قضائیه در حال جمع بندی 
نهایی است و به زودی به مجلس شورای اسلامی ارسال خواهد شد 
بتوانیم به صورت هدفمند و قانونمند به احیای حقوق عامه و صیانت 

از این حقوق بپردازیم.
وی در بخش دیگری از سخنان خود به موضوع اهمیت توجه به امور 
تربیتی و آموزشی اشاره داشت و گفت: یکی از موضوعاتی که جزو 
مصادیق حقوق عامه است و نباید مورد غفلت قرار گیرد بحث توجه به 
امر مهم آموزش و به موازات آن تربیت و تزکیه برای پرورش جوانان 

شایسته است و این مسئله بسیار حائز اهمیت است.
دادستان کل کشور با این توضیح که زیربنای هر امری توجه درست و 
صحیح به امور تربیتی و اخلاقی است گفت: باید در مدارس و همچنین 
دانشگاه های ما توجه بیشتری به مسائل تربیتی و اعتقادی صورت 
پذیرد. چرا که اگر می خواهیم در امر پیشگیری موفق باشیم و شاهد 
کاهش جمعیت کیفری و آسیب های اجتماعی باشیم باید فرزندان 
خود را در دوران تحصیلی به بهترین شکل با اعتقادات و ارزش های 

اسلامی آشنا کنیم.
حجت الاسلام و المسلمین موحدی در بخش پایانی سخنان خود به 
ضرورت مطالبه گری دادستان های سراسر کشور در خصوص مسائل 
مختلف بخصوص حقوق عامه تاکید کرد و گفت: دادستان های ما در 
امور حقوق عامه مدعی العموم هستند و باید از دستگاه های اجرایی 

انجام وظایف و تکالیف قانونی آن ها را مطالبه کنند.
وی افزود: در موضوعات حقوق عامه دادستان ها نباید در جایگاه مجری 
قرار گیرند بلکه باید با توجه به تکالیف مختلف دستگاه های اجرایی، 
نظارت و پیگیری قانونی انجام وظایف و رفع موانع و مشکلات را از 

مدیران و مسئولان مربوطه مطالبه نمایند.
در ابتدای این وبینار تخصصی غلامعباس ترکی معاون حقوق عامه 
نشست ها  این  برگزاری  از  گزارشی  ارائه  ضمن  کشور  کل  داستان 
به تشریح اهداف تشکیل این جلسات اشاره کرده و گفت: در این 
جلسات تخصصی ما به دنبال دریافت گزارشات از عملکرد دادستان ها 

و چالش های پیش روی آنان هستیم.
وی گفت: تبیین نظام مسائل حقوق عامه و پیشگیری از وقوع جرم از 
جمله اهداف برگزاری این نشست است. باید بتوانیم مسائل هر استان 
را به صورت تخصصی تبیین و اولویت بندی کرده و وضعیت موجود 
هر استان را با وضعیت سال های گذشته و وضعیت مطلوب مقایسه 
کرده و ضمن ارزیابی عوامل مختلف، راه حل های مناسب برای ارتقا 

وضعیت را ارائه دهیم.
ترکی خاطرنشان کرد: قبل از تشکیل این نشست ها آمارهای کمی و 
کیفی مختلف استان مورد نظر را از دستگاه های مختلف همچون مرکز 
آمار و فناوری قوه قضائیه، سازمان زندان ها، پزشکی قانونی، بهزیستی 
و سازمان امور اجتماعی مطالبه و تجزیه و تحلیل کرده و در نشست ها 

به این مسائل خواهیم پرداخت.
معاون دادستان کل کشور افزود: در انجام وظایف خود توجه به اسناد 
بالادستی، منویات مقام معظم رهبری، سیاست های کلان دستگاه 
قضائی و تأکیدات دادستان کل کشور را ضروری می دانیم و بر اساس 
این موارد نقشه راه خود در پیشگیری از وقوع جرم و صیانت از حقوق 

عامه را ترسیم کنیم.
ترکی به سند تحول قضائی هم اشاره کرده و گفت: در مسیر تحول 
باید دائماً گذشته و مسیر پیش رو را بررسی کرده و به دنبال ارتقا و 
بهبود عملکرد خود باشیم. چون معتقد هستیم که امر تحول یک امر 
مستمر است، لذا اکتفاء به وضع موجود با رویکرد تحولی منافات دارد.

وی گفت: دادستان ها باید همکاری و هم افزایی با دستگاه های دیگر 
را در دستور کار خود داشته باشند و بدانند که امر پیشگیری از جرم 
یک تکلیف فرا قوه ای است و بدون تعامل و هم افزایی، نتایج مطلوب 
حاصل نمی شود.معاون دادستان کل به دیگر رویکردهای دادستانی 
کل در امر صیانت از حقوق عامه اشاره کرده و گفت: مواجهه فعال با 
مسائل مختلف، توجه به مأموریت های قوه قضائیه در اصل ۱۵۶، توجه 
به تکالیف دستگاه ها، جلب مشارکت جدی مردم، تشکل ها و نخبگان 
در مسائل پیشگیرانه، تبادل نظر و ارائه ایده های نوآورانه، توجه به 
مسائل فرهنگی و اجتماعی، توجه به امور حسبی و سرپرستی صغار، 
محجورین و ایتام از جمله مهمترین رویکردهای ما در داستانی کل در 

امر صیانت از حقوق عامه است.
وی به عملکرد موفقیت آمیز مجتمع شوق زندگی در مشهد اشاره 
کرده و گفت: یکی از ابتکار عمل های همکاران ما در دادسرای مشهد 
راه اندازی مجتمع شوق زندگی به منظور شناسایی، کاهش و کنترل 
آسیب های  از  پیشگیری  حوزه  در  که  است  اجتماعی  آسیب های 
استان های  در  و مجتمع های مشابه  داشته  فراوانی  اثرات  اجتماعی 
فارس و مرکزی هم تأسیس شده و به زودی در استان های کرمان، 

ایلام، لرستان و خوزستان هم این مجتمع ها ایجاد خواهد شد.
وی با ارائه گزارشی از فراوانی جرایم استان ها تاکید کرد که در انجام 
تکالیف و وظایف باید به دنبال کاهش جرایم دارای فراوانی و جرایم 
اولویت دار، کاهش تکرار جرم و نرخ بازگشت به زندان باشیم و برای 
این کار هم لازم است علاوه بر توجه به پیشگیری از بزهکاری، تدابیر 
معرض  در  افراد  مورد  در  دیدگی  بزه  از  پیشگیری  برای  مناسب 
مخاطرات اجتماعی مورد توجه قرار گیرد و همچنین باید مجرمان 

سابقه دار و حرفه ای به طور مستمر مورد رصد و پایش قرار گیرند.
ترکی گفت: پیشگیری از وقوع جرم بدون کاهش و کنترل آسیب های 
اجتماعی محقق نخواهد شد و امروزه توجه به آسیب های نوپدید به 
ویژه در فضای مجازی حائز اهمیت است؛ لذا برای کاهش هر کدام از 
این آسیب ها دادستان ها باید برنامه داشته باشند و تکالیف دستگاه های 
مراکز  دادستان های  وبینار  این  ادامه  نمایند.در  مطالبه  را  ربط  ذی 
استان سیستان و بلوچستان، خراسان شمالی و جنوبی به ارائه گزارش 

عملکرد و بیان چالش های آن استان پرداختند.

رئیس قوه قضاییه با اشاره به در پیش بودن ایام 
اربعین حسینی به همه مسئولان قضایی به ویژه 
مسئولان قضایی شهرهای مرزی دستور داد تا 
نهایت توان و تلاش خود را برای خدمت رسانی 
به زوار اربعین و تسهیل امور آنان به کار ببندند.

قضاییه،  قوه  رسانه  مرکز  از  ایرنا  گزارش  به 
حجت الاسلام والمسلمین غلامحسین محسنی 
قضاییه،  قوه  عالی  شورای  نشست  در  اژه ای  
ضمن تسلیت ایام اربعین سرور و سالار شهیدان 
حضرت اباعبدالله الحسین )ع( از خداوند متعال 
مسئلت کرد تا زیارت امام حسین)ع( و توفیق 
همه  نصیب  را  اربعین  زوار  به  خدمت رسانی 
سرخ  مکتب  شیفتگان  و  مشتاقان  و  انسان ها 

شهادت و عاشورا بگرداند.
محسنی اژه ای ضمن گرامیداشت یاد و خاطره 
به  را  دولت  هفته  باهنر،  و  رجایی  شهیدان 
رئیس جمهور و همه دولتمردان تبریک و تهنیت 
در  را  آنان  توفیقات  خداوند  محضر  از  و  گفت 
خدمت به نظام اسلامی و مردم مسئلت داشت.

رئیس عدلیه از حجت الاسلام والمسلمین داودی 
مازندرانی به سبب قبول تصدی ریاست دادگاه 
توفیقات  و  کرد  قدردانی  قضات  انتظامی  عالی 
وی را در این منصب از خداوند متعال خواستار 

شد.
سند  بازنگری  برای  مجدانه  اهتمام  ضرورت 

تحول قضایی
اهتمام  به ضرورت  اشاره  با  قضاییه  قوه  رئیس 
مجدانه و تسریع در اتخاذ تدابیر برای بازنگری 
و به روزرسانی سند تحول اظهار داشت: معاون 
اول قوه قضاییه و معاون راهبردی دستگاه قضا 
همچنین سایر اعضای قرارگاه عملیاتی پیگیری 
معظم  رهبر  سیاست های  و  فرامین  اجرای 
انقلاب در قوه  قضاییه برای به روزرسانی و ارتقای 
سند تحول نهایت تلاش و مساعی خود را به کار 
ببندند و در اتخاذ تدابیر در این راستا تسریع 

داشته باشند.
از  یکی  چه  اگر  کرد:  تصریح  اژه ای  محسنی 
شئون مهم تحقق و گسترش عدالت، فرایندهای 
قضایی و عدالت در محکمه است اما باید توجه 
داشت که مقوله عدالت گستری شامل شئون و 
ساحت های مختلفی از جمله عدالت در تقنین، 
فرصت ها،  توزیع  در  عدالت  اجرا،  در  عدالت 
نیز  سیاسی  و  اجتماعی  اقتصادی،  عدالت 
کنیم  معنا  درستی  به  را  عدالت  باید  می شود. 
و عنایت داشته باشیم که هدف تحقق و بسط 
عدالت اسلامی است و این مقوله فراتر از صرف 

تحقق عدالت در محکمه است.
رئیس دستگاه قضا افزود: ما در فرایند بازنگری 
باید  قضایی  تحول  سند  روزآمدکردن  و 
نخست  گام  در  میزان  چه  که  کنیم  بررسی 
توفیق  عدالت  گسترش  و  تحقق  راستای  در 
بعدی،  گام  در  بیشتر  توفیق  برای  و  داشته ایم 
این  کنیم؛  دنبال  را  دستورکارهایی  چه  باید 
از  باید  مستقیم  طور  به  گاهی  عدالت گستری 
سوی دستگاه قضایی دنبال شود و گاهی نیز در 
این مسیر باید به قوای دیگر کمک و مساعدت 

کنیم.
در  دارد  ضرورت  گفت:  قضاییه  قوه  رئیس 
قضایی  تحول  سند  به روزرسانی  و  بازنگری 
و  سنجش  برای  را  معیارهایی  و  شاخصه ها 
ارزیابی مستمر عدالت گستری تعیین کنیم؛ در 
این راستا می توانیم به سیاست های کلی ابلاغی 

و برنامه های پنج ساله و سایر راهبردهای موجود 
در عدلیه نظر بیفکنیم و بر غنای و پرمایگی سند 
عدالت گستری،  مقوله  در  باید  بیفزاییم؛  تحول 
فرایندهای  و مستمر  باشیم  داشته  هدفگذاری 

ناظر بر تحقق اهداف را پایش کنیم.
رئیس دستگاه قضا اظهار داشت: علاوه بر اعضای 
و  فرامین  اجرای  پیگیری  عملیاتی  قرارگاه 
سیاست های رهبر معظم انقلاب در قوه  قضاییه، 
قرارگاه  عضو  که  نیز  قضایی  مسئولان  سایر 
مذکور نیستند، نقطه نظرات خود را در زمینه 
روش های حصول و تحقق هرچه بیشتر عدالت 
برای گنجاندن در سند تحول قضایی در اسرع 

وقت ارائه دهند.
قوه  عالی  شورای  امروز  جلسه  دوم  بخش  در 
پیش  در  به  اشاره  با  اژه ای  محسنی  قضاییه، 
اشتیاق  و  شور  و  حسینی  اربعین  ایام  بودن 
برای  حضرت  آن  دلدادگان  همه  وصف ناپذیر 
آن  به  خطاب  اربعین،  راهپیمایی  در  شرکت 
از مسئولان قضایی که قصد شرکت در  دسته 
اجتماع میلیونی اربعین حسینی را دارند، گفت: 
باشید،  خود  همکاران  نایب الزیاره  آنکه  ضمن 
تمشیت کنید که در مدت  گونه ای  به  را  امور 
ایفای  در  خللی  کار،  محل  در  حضورتان  عدم 

وظایف و مسئولیت های تان ایجاد نشود.
در ادامه این جلسه، حجت الاسلام والمسلمین 
عالی  دادگاه  جدید  رئیس  مازندرانی  داودی 
انتظامی قضات گفت:  در مقوله »پیشگیری از 
وقوع جرم« قوانین و مقرراتی داریم اما در حوزه 
»پیشگیری از وقوع تخلف« اینچنین نیست و 
لازم است که در این زمینه تدابیر لازم از سوی 

مسئولان ذی ربط اتخاذ شود.
حسن بابایی رئیس سازمان ثبت اسناد و املاک 
نیز در این جلسه با اشاره به سفر هفته گذشته 
افتتاح  و  بلوچستان  استان سیستان و  به  خود 
این  شهرستان  هفت  در  ثبتی  واحد  هفت 
استان اظهار داشت: متعاقب سفر اسفند ۱۴۰۰ 
رئیس قوه قضاییه به استان پهناور سیستان و 
بلوچستان و بررسی مشکلات ثبتی این استان 
زمان  آن  تا  که  نکته  این  گرفتن  نظر  در  با  و 
تنها ۱۰ واحد ثبتی در ۲۶ شهرستان سیستان 
فاقد  شهرستان   ۱۶ و  بود  فعال  بلوچستان  و 

ثبتی  واحد  هفت  احداث  بودند،  ثبتی  واحد 
مهرستان،  دلگان،  میرجاوه،  شهرستان های  در 
کار  دستور  در  کنارک  و  لاشار  فنوج،  گلشن، 
قرار گرفت و اراضی اغلب این طرح ها به صورت 
رایگان از سوی اداره مسکن و شهرسازی استان 
ثبت  اختیار سازمان  در  بلوچستان  و  سیستان 
اسناد و املاک قرار گرفت و ما نیز ظرف کمتر از 
یک سال این هفت واحد ثبتی را به بهره برداری 

رساندیم.
وی افزود: تا پیش از این، مردم دلگان به علت 
نبود واحد ثبتی در شهر خود، ناگزیر بودند برای 
 ۱۵۳ فاصله  در  ایرانشهر  به  ثبتی  امور  انجام 
کیلومتری از شهرشان مراجعه کنند؛ همچنین 
امور  انجام  برای  بودند  مجبور  نیز  فنوج  مردم 
ثبتی ۱۳۵ کیلومتر را طی کنند تا به نیکشهر 

برسند.
این هفت  افتتاح  بر  اینکه علاوه  بیان  با  بابایی 
و سوران  ثبتی، در شهرستان های سیب   واحد 
و هیرمند نیز طرح های ثبتی در حال تکمیل 
شدن هستند و سعی خواهد شد که تا قبل از 
پایان سال جاری به بهره برداری برسند، گفت: 
شهرستان های  در  همچنان  اینکه  به  توجه  با 
زرآباد، سرباز، بمپور، تفتان، دشت یاری، نیمروز، 
هامون و قصرقند، فاقد واحد ثبتی هستیم، در 
دیدار با استاندار سیستان و بلوچستان مقرر شد 
که مانند هفت طرح اخیر افتتاح شده، اراضی 
مورد نیاز در اختیار سازمان ثبت اسناد و املاک 
اعتبارات عمرانی، احداث  از محل  قرار گیرد و 
واحدهای ثبتی این شهرستان ها آغاز شود تا به 
فضل الهی در تیر سال آینده، واحدهای ثبتی 

این شهرستان ها نیز به بهره برداری برسند.
گم نام سازی ۲۰ میلیون رأی در سامانه تناد

در ادامه، محمد کاظمی فرد رئیس مرکز آمار و 
فناوری اطلاعات قوه قضاییه گفت: در راستای 
اسلامی  انقلاب  معظم  رهبر  تاکیدهای  اجرای 
درباره مقوله تقویت دانش قضایی و در اجرای 
تکالیف سند تحول، مرکز آمار و فناوری اطلاعات 
اقدام به راه اندازی  از چندی پیش  قوه قضاییه 
سامانه تناد )تحلیل و نقد آراء دادگستری( کرد 
که تا امروز ۲۰ میلیون رأی و تصمیم قضایی با 
استفاده از آخرین روش هوش مصنوعی، در این 

سامانه گمنام سازی شده  و برای اولین بار امکان 
فراهم  قضایی  تصمیمات  متون  در  جستجو 
گمنام سازی  از  منظور  اینجا  در  است.  گردیده 
آن است که نام و نام خانوادگی، شماره تلفن و 
آدرس افراد دخیل در پرونده از دادنامه موجود 
در سامانه حذف شده است تا قابل ارائه و نقد 

قرار گیرد.  
سامانه  به  دسترسی  اکنون  اینکه  بیان  با  وی 
سِمت  دارای  که  افرادی  همه  برای  »تناد« 
قضایی هستند یا اینکه در پژوهشگاه قوه قضاییه 
فعالیت دارند باز است، افزود: این سامانه اکنون 
حدود ۲ هزار و ۸۳۰ نفر کاربر فعال دارد که در 
»تناد«  از سامانه  آن هستند؛  از  استفاده  حال 
می توان برای آموزش قضات جدیدی که جذب 
دستگاه قضایی می شوند استفاده کرد؛ همچنین 
این سامانه می تواند به عنوان دستیار قضات در 
زمینه مشاهده آراء مشابه و متعارض نیز عملکرد 

موثری داشته باشد.
راه اندازی  نتیجه  در  اینکه  بیان  با  کاظمی فرد 
بار دریچه ای برای  سامانه تناد، برای نخستین 
آراء  به  پژوهشگران  دسترسی  و  شفاف سازی 
این  راه اندازی  گفت:  است،  شده  باز  قضایی 
سامانه از نظر فنی و هوش مصنوعی، یک کار 
امروز  و  می شود  محسوب  کشور  در  بی نظیر 
بانک  بزرگترین  ما  که  کنیم  اذعان  می توانیم 
ایجاد  دنیا  در  را  پردازش  قابل  فارسی  متون 

کرده ایم.
رئیس مرکز آمار و فناوری اطلاعات دستگاه قضا 
آراء منتخب توسط  انتشار عمومی  به  اشاره  با 
پژوهشگاه قوه قضاییه در سامانه متعلق به این 
رأی  هزار  دو  حدود  امروز  تا  گفت:  پژوهشگاه 
در پژوهشگاه قوه قضاییه بررسی شده و ۱۶۵ 
مورد رأی به صورت عمومی در سامانه متعلق به 

پژوهشگاه منتشر شده است.
قوه  عالی  شورای  جلسه  از  دیگری  بخش  در 
سفارت  سوم  دبیر  اسدی«  »اسدالله  قضاییه، 
از  که پس  اتریش  در  ایران  اسلامی  جمهوری 
پنج سال بازداشت غیرقانونی در کشور بلژیک 
بیان  به  بود،  بازگشته  میهن  به  امسال  تیر  در 
حبس  تحمل  دوران  از  جزئیاتی  و  توضیحات 

خود پرداخت.

دستور رئیس قوه قضاییه برای تسهیل 
امور زائران اربعین

خبر

سردار معصوم بیگی خبرداد؛

نقش پیام های مردمی به سامانه ۱۹۷ 
در تعالی ماموریت های انتظامی

رئیس بازرسی کل فراجا از رسیدگی به پیام های مردمی مرتبط 
با موضوع اربعین حسینی که در سامانه مرکز ۱۹۷ بازرسی کل 

فراجا ثبت شده است، خبر داد.
به گزارش خبرگزاری مهر، سردار مهدی معصوم بیگی، رئیس 
بازرسی کل فراجا در تشریح فرآیند پاسخگویی به پیام های مردمی 
مرتبط با مأموریت پلیس در ایام منتهی به اربعین حسینی، اظهار 
داشت: در راستای بهبود و ارتقا فرآیند امنیت آفرینی و خدمات 
رسانی به زوار حسینی، کارگروه پایش و رصد پیام های مردمی در 
ذیل قرارگاه یاسر بازرسی کل فراجا از بیست و هشتم مردادماه 

راه اندازی شده است.
وی افزود: با تشکیل جلسات کارشناسی روزانه در مرکز ۱۹۷ و 
بازخورد گیری از پیام های واصله به سامانه های در اختیار بازرسی 
اباعبدالله الحسین )ع(  کل، درخواست ها و پیشنهادهای زائران 
مستمرا بررسی و به مراجع و مبادی تصمیم گیری انتظامی از 

طریق قرارگاه یاسر بازرسی کل منعکس و اعلام می شود.
پلیس در  با  از همکاری مردم  با قدردانی  بیگی  سردار معصوم 
اصلاح و بهبود فرآیندهای خدمات رسانی پلیس در تشریح ماهیت 
پیام های واصله به مرکز ۱۹۷ گفت: در بازه زمانی ۱۲ روزه از آغاز 
فعالیت قرارگاه یاسر اربعین حسینی، هزاران پیام مردمی مرتبط 
با موضوع اربعین حسینی ثبت شده است که بیش از ۵۰ درصد 

پیام ها تقدیر و پیشنهاد بوده است.
رئیس بازرسی کل فراجا رفع میدانی نواقص و جلوگیری از تکرار 
خطاهای مأموریتی را از رویکردهای بازرسی در مأموریت اربعین 
حسینی عنوان کرد و ادامه داد: تیم های بازرسی مستقر در مناطق 
و مراکز خدمات رسان انتظامی و پایانه های مرزی، ضمن احصاء 
و رفع میدانی مشکلات، درخواست ها و پیشنهادهای اصلاحی 
شهروندان در این خصوص را مد نظر قرار داده و زمینه اجرای 

آن را فراهم می نمایند.
به  واصله  و مردمی  کاربردی  پیام های  انتظامی  ارشد  مقام  این 
سامانه ۱۹۷ را بیانگر احساس مسئولیت شهروندان و نقش آفرین 
در تعالی مأموریت های انتظامی مرتبط با اربعین حسینی ارزیابی 
و خاطرنشان کرد: دفاتر نظارت همگانی بازرسی در اقصی نقاط 
کشور آماده ثبت، ضبط و رسیدگی به درخواست های حضوری و 

تلفنی شهروندان در هر ساعت از شبانه روز هستند.

فرمانده فراجا: ظرفیت های 

انتظامی در خدمت تسهیل تردد 

زوار اربعین است
انتظامی  های  ظرفیت  تمامی  گفت:  فراجا  فرمانده 
برای تسهیل در تردد زوار تا پایان ماموریت اربعین به 

کارگرفته می شود.
مرز  در  چهارشنبه  شامگاه  رادان  احمدرضا  سردار 
های  رده  تمامی  های  فعالیت  از  تقدیر  با  مهران، 
به  رسانی  خدمات  برای  کشور  مرزهای  در  انتظامی 
زوار، اظهار کرد: خوشبختانه تاکنون اقدمات انتظامی 

در مرزهای کشور مثبت و مناسب بوده است.
وی با اشاره به اینکه دولت زیرساخت های لازم برای 
ظرفیت  تمامی  گفت:  است،  کرده  فراهم  زوار  تردد 
پایان  تا  زوار  تردد  در  تسهیل  برای  انتظامی  های 

ماموریت اربعین به کارگرفته می شود.
در  ها  گیت  در  زوار  تردد  کرد:  اضافه  رادان  سردار 
عراقی  طرف  شود،  می  انجام  ممکن  زمان  کمترین 
نیز نهایت همکاری را با کشورمان برای تسهیل تردد 

زوار دارد.
وی با اشاره به اینکه پیش بینی می شود طی سه روز 
آینده شاهد حجم زیادی از زائران در مرزهای کشور 
نیروی  کرد:  تصریح  باشیم،  مهران  مرز  خصوص  به 
های انتظامی در رده های مختلف برای این روزهای 

شلوغ در آمادگی کامل به سر می برند.
های  گشت  کرد:  اظهار  کشور  انتظامی  کل  فرمانده 
به  مهران  شهر  سطح  در  مستمر  طور  به  پلیس 
فعال  امنیت  برقراری  برای  ها  پارکینگ  خصوص 

هستند.
سردار رادان در بخش دیگری از سخنانش با اشاره به 
اینکه نزدیک به ۲ میلیون و ۵۰۰ هزار زائر از مرزها 
خارج شده اند، افزود: بیش از یک میلیون نفر از این 

تعداد مربوط به مرز مهران است.
به  مرزهای  در  مردم  ایستایی  میزان  گفت:  وی 
کمترین زمان ممکن خود رسیده لذا از زائران عزیز 
تقاضا داریم سفر خود به عتبات عالیات را مدیریت 
همه  ظرفیت  از  باید  کرد:  بیان  رادان  سردار  کنند. 
مرزهای کشور برای اربعین استفاده شود، که رسانه 

ها در توزیع سفر زائران نقش مهمی داشتند.
وی با تاکید بر اینکه برابر ثبت نام های صورت گرفته 
زائران در سامانه سماح ،پیش بینی می شود طی فردا 
از زائران عازم سفر زیارتی  بالایی  و پس فردا حجم 
در  داریم  تقاضا  زائران  همه  از  گفت:  شوند،  اربعین 
خصوص  به  برگشت،  در  خصوصا  و  عزیمت  حین 
حتما  هستند  شخصی  خودروی  دارای  که  کسانی 

چند ساعت استراحت کنند.
فرمانده فراجا در پایان با اشاره به اینکه امسال کشور 
داشته  تردد  بحث  در  ما  با  را  نهایت همکاری  عراق 
است،اظهار کرد: امسال همه ارگان ها و دولت محترم 
و  بودند  کار  پای  ساخت  زیر  سازی  آماده  لحاظ  از 
کشور  های  مرز  در  انتظامی  اقدامات  خوشبختانه 

مثبت و مناسب بوده است.
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معاون پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش و پرورش گفت: ما 
می خواهیم دانش آموزان در فضای مجازی کنشگری مثبت 

داشته و افراد منفعل نباشند.
به گزارش خبرنگار مهر، نشست خبری اختتامیه جشنواره 
فرهنگی هنری فردا با عنوان جشنواره امید فردا، ظهر امروز 
با حضور اصغر باقرزاده معاون پرورشی و فرهنگی وزارت 

آموزش و پرورش برگزار شد.
باقرزاده با بیان اینکه در این جشنواره همواره به پرورش 
در  گفت:  است؛  شده  توجه  دانش آموزان  استعداد 
و  طرح ها  تنوع  ما  دیگر  هدف  استعدادها  پرورش  کنار 
نمی خواهیم  صرفاً  ما  است.  بوده  یادگیری  فرصت های 
کودکان نقاشی کنند یا سرود بخوانند بلکه یادگیری هایی 
فرهنگ  و  هنر  قالب های  در  است  لازم  زندگی  در  که 
از مهم ترین  آموزش دهیم. یکی  به کودکان  می خواهیم 
اهداف جشنواره های فرهنگی و هنری تنوع موقعیت های 
یادگیری است. این تنوع موقعیت های یادگیری از وظایف و 
تکالیف وزارت آموزش و پرورش است بر اساس سند تحول 
بنیادین حداقل ۲۰ درصد آموزش ها باید خارج از کلاس 

درس انجام شود.

وی هدف سوم برگزاری این جشنواره را ایجاد نشاط، امید 
و خودباوری دانست و گفت: یکی از عرصه های تقویت این 
سه عنصر مهم ایجاد موقعیتی است که کودک در آن به 
خلق اثر بپردازد. هدف چهارم که در این جشنواره مهم 
است این است که کودکان با انتخاب موضوعات مختلف در 
محورهای این جشنواره هویت خود را تقویت کنند هویت 
ملی هویت اجتماعی و هویت اسلامی و ایرانی از محورهای 

این جشنواره است.
باقرزاده با بیان اینکه رشد ابزارهای دیجیتال مشارکت و 
خلاقیت های گروهی را تضعیف کرده است گفت؛ یکی از 
مهم ترین محورها در این جشنواره افزایش مشارکت و کار 
گروهی در رسیدن به یک هدف مشترک است. بسیاری از 
رشته ها و سرفصل های این جشنواره مانند سرود و کارهای 
نمایشی کاملًا به صورت گروهی و مشارکتی تعریف شده 

است.
معاون وزیر آموزش و پرورش با اشاره به شرکت گسترده 
دانش آموزان در این جشنواره گفت: بیش از ۴ میلیون 
به  رشته ها  کردند.  شرکت  مسابقات  این  در  رشته  نفر 
صورت جزئی ۸۰ رشته است و در هشت سرفصلِ هنرهای 

کوتاه،  فیلم  و  نمایشی  هنرهای  آوایی، 
دستی  هنرهای  مجازی،  فضای  و  رسانه 
و تجسمی، آفرینش های ادبی، نقد ادبی 
و هنری، سرود همگانی و نقاشی همگانی 

دسته بندی می شود.
باقرزاده با بیان اینکه داوری این مسابقات 
در چند  و  با حوصله  و  دقیق  به صورت 
به  داوری ها  گفت:  شد  انجام  سرفصل 
ترتیب در مراحل مدرسه، منطقه، استانی 
انجام شده و در حال حاضر مرحله نهایی 

کشوری در حال انجام است.
وی با تاکید بر اینکه دانش آموزان منتخب این مسابقات 
فرهنگی و هنری را رها نخواهیم کرد خاطرنشان کرد: افراد 
و دانش آموزان برگزیده به مراکز فرهنگی و هنری کشور 
معرفی خواهیم کرد؛ آثار آنان را در مجموعه های تلویزیونی 
در  گذاشت.  خواهیم  اشتراک  به  اجتماعی  شبکه های  و 
آثار  از  می خواهیم  پرورش  و  آموزش  وزارت  برنامه های 
ما  و  این وظیفه ماست  استفاده خواهیم کرد.  افراد  این 
هم از رسانه ها می خواهیم که این موضوع را همیشه از 

ما مطالبه کنند. معاون پرورشی و فرهنگی وزارت آموزش 
و پرورش خاطر نشان کرد: ما می خواهیم دانش آموزان در 
فضای مجازی کنشگری مثبت داشته باشند و افراد منفعل 
نباشند. به همین دلیل در موضوع رسانه و فضای مجازی 
استقبال  با  چند محور مسابقه جداگانه طراحی شد که 
دانش آموزان هم مواجه شد. بازی های رایانه ای، پادکست، 
نرم افزار موبایل، نشریه الکترونیکی و وب سایت از رشته های 

رقابتی در این جشنواره بوده است.

دانش آموز باید در فضای مجازی کنشگری مثبت داشته باشد
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سلامت
اخبار

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت مطرح 
کرد: مهم ترین مولفه مدیریت منابع در 

حوزه سلامت

مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران گفت: نظام الکترونیک سلامت مهم ترین مولفه 
مدیریت منابع در حوزه سلامت است.

محمدمهدی ناصحی، در گفتگو با خبرنگار مهر در خصوص نظام الکترونیکی سلامت 
در کشور، افزود: کار الکترونیکی کردن نظام سلامت نزدیک به ۲ دهه و در قوانین 
کشور بارها مورد تاکید قرار گرفته اما بنا به دلایل غیر قابل دفاعی انجام نشده است.

وی گفت: بیمه سلامت پیشگام در اجرایی کردن این طرح است، در ابتدا موانع نرم 
افزاری و سخت افزاری وجود داشت و شاید پیشرفت های کمی حاصل شد؛ اما در حال 
حاضر نسخه نویسی الکترونیکی استقرار خوب و منطقی پیداکرده است، بدون شک 

این مساله جز اصلی پرونده الکترونیک سلامت است.
ناصحی تصریح کرد: برای هر ایرانی باید یک پرونده الکترونیک سلامت به وجود آید، 
بسیار  منابع  توزیع  ودر  باعث شفاف سازی شده  الکترونیکی شدن خدمات سلامت 

نقش دارد؛ باید مصارف طبق منابع کشور در نظر گرفته شود.
وی در خصوص قطعی سامانه های نسخه نویسی الکترونیکی، ادامه داد: قطعی سامانه 
الکترونیکی  نسخه  حوزه  در  بیماران  دریافتی  خدمات  و  بوده  محدود  بیمه سلامت 
شرایط بهتری پیدا کرده است؛ البته خطاهای نسخه نویسی نیز کاهش پیدا می کند 

که به نفع حوزه سلامت است.
مدیرعامل سازمان بیمه سلامت ایران، درباره آینده طرح نسخه نویسی الکترونیکی 
اظهار داشت: پیش بینی می شود که در طول ۴ سال آینده پرونده الکترونیک سلامت 
به طور کامل در کشور مستقر شود، ضمن اینکه از این طریق خدمات در مسیر نظام 

ارجاع و پزشک خانواده محقق می شود.
به جلو است گفت:  الکترونیکی کردن خدمات رو  اجرای  نگاه در  اینکه  بیان  با  وی 
جهت  در  جدی  عزم  باید  اما  ندارد،  مشکلی  افزاری  سخت  لحاظ  به  زیرساخت ها 

جلوگیری از تضییع حقوق افراد به کار گرفته شود.
ناصحی با اشاره به اینکه باید از هدر رفت منابع جلوگیری کرد، افزود: بدون تردید 
نسخه نویسی الکترونیکی آثار مثبتی در حوزه سلامت دارد که می توان با توجه به این 

مسئله مدیریت سلامت را به نحو مطلوبی انجام داد.

میوه های مخصوص هوای آلوده
یک متخصص تغذیه، سیب درختی را منبع غنی پکتین عنوان کرد 
که از دسته فیبرهای محلول در آب و باعث تسهیل دفع سُرب از بدن 
است. منصور رضایی گفت: از سایر منابع پکتین می توان به مرکبات 
مثل پرتقال، نارنگی، لیمو و گریپ فروت، توت فرنگی، هویج و غلات 
سبوس دار اشاره کرد که مصرف روزانه میوه های حاوی پکتین برای 
کاهش خطرات آلودگی هوا بسیار مهم است و توصیه می شود حداقل 

یک سیب در طول روز مصرف شود.
این دکتری تخصصی علوم تغذیه، دریافت سلنیم را برای بهبود عملکرد 
آنزیم هایی که بتواند با شرایط بد محیطی و آسیب رسان به سلول های 
بدن مقابله کند ضروری دانست و ماهی، گوشت قرمز کم چرب، غلات 
کامل، حبوبات، تخم مرغ، مرغ، سیر، زردچوبه و قارچ را حاوی این 
ماده ذکر کرد.رئیس اداره تغذیه بیمارستان مسیح دانشوری، ریزمغذی 
روی را از مواد مؤثر در تقویت سیستم ایمنی بدن برشمرد و گفت: 
انواع گوشت، غلات و حبوبات خیسانده شده و ترجیحاً جوانه زده به 

خصوص غلات سبوس دار از منابع سرشار از روی هستند.
وی، مصرف انواع فرآورده های دریایی، نخود سبز، عدس و جوانه گندم 

را توصیه کرد که از منابع خوب ریزمغذی روی هستند.
رضایی با بیان این مطلب که منیزیم در هوای آلوده موجب کاهش 
جذب فلزات سنگین مانند کادمیوم و افزایش دفع سرب می شود گفت: 
ماده  این  از  غنی  دار(  )کلروفیل  تیره  سبز  رنگ  با  سبزی های  انواع 

مغذی هستند.

۶۶ پروژه عمرانی بهداشتی و درمانی با اعتبار سه 
هزار و ۴۰۰میلیارد ریال با حضور وزیر بهداشت ، 
درمان و آموزش پزشکی در استان فارس افتتاح 

شد.
به گزارش ایرنا،در ادامه سفر یک روزه بهرام عین 
اللهی،نماینده ویژه رییس جمهوری در سفر به 
آموزش  و  درمان  بهداشت  وزیر  و  استان  این 
پزشکی این شمار طرح با اعتبار ۳۴۰ میلیارد در 

حوزه سلامت در فارس افتتاح شد.
بر اساس این گزارش ،   ۳۲ پروژه بهداشتی شامل 
خانه های بهداشتی و مراکز جامع بهداشتی، ۲۹ 
و هفت  پروژه عمرانی  پروژه درمانی شامل ۲۲ 
پروژه تجهیزاتی در سطح استان فارس به بهره 

برداری رسید.
و  فرهنگی  پروژه   ۲ و  آموزشی  پروژه  یک 
دانشجویی نیز از دیگر طرح هایی بود که در سفر 
عین اللهی به فارس در حوزه سلامت این استان 

افتتاح شد.
و  سرطان  درمان  پیشرفته  بسیار  دستگاه 
تومورهای حجیم در بیمارستان نمازی نیز یکی 
که  بود  استان  این  درمانی  های  طرح  از  دیگر 

افتتاح شد.
و  آندوسکوپی  ،دستگاه  سونوگرافی  بخش 
در  نیز  شیراز  فقهی  بیمارستان  لاپاراسکوپی 
خوابگاههای  همچنین  و  شد  افتتاح  آیین  این 

بیمارستان نمازی نیز به بهره برداری رسید.
افتتاح بخش توموتراپی بیمارستان نمازی، گامی 
نو در خدمت رسانی به بیماران مبتلا به سرطان 

جنوب کشور
آموزش  و  درمان  بهداشت،  وزیر  حضور  با 
پزشکی، بخش توموتراپی بیمارستان نمازی به 

عنوان خدمتی نو برای کمک به بیماران مبتلا 
به سرطان، افتتاح شد. از مهم ترین برنامه های 
سفر عین اللهی، وزیر بهداشت، درمان و آموزش 
پزشکی کشور به شیراز، افتتاح بخش توموتراپی 
ارتقای  در  نو  گامی  که  بود  نمازی  بیمارستان 
کمی و کیفی خدمت رسانی به بیماران مبتلا به 

سرطان محسوب می شود.
دارای   ،)Radixact X۹( توموتراپی  دستگاه 
به  مبتلا  بیماران  درمان  تکنولوژی  جدیدترین 
سرطان است که پس از تهران و مشهد، به عنوان 

سومین دستگاه توموتراپی ایران، در بیمارستان 
نمازی شیراز راه اندازی می شود.

این دستگاه به تکنولوژی درمان بیماران مبتلا به 
سرطان به روش Helical therapy به عنوان 
آخرین متد درمان سرطان در جهان مجهز است.

این دستگاه با تامین اعتبار نزدیک به سه و نیم 
میلیون یورو خریداری شده و همچنین نزدیک به 
پنج میلیارد تومان هزینه صرف آماده سازی محل 

راه اندازی و نصب دستگاه شده است.
تفاوت اساسی این دستگاه نسبت به نسل های 

پیش از آن، نفوذ کمترین دوز اشعه درمانی به 
سرطانی  بافت  به  دوز  بیشترین  و  سالم  بافت 
نسبت به دستگاه های پیشین است که افزایش 
طول عمر بیمار و بهبود روند درمان بیماران را 

به همراه دارد.
بافت  به  نرسیدن  آسیب  درمان،  دقت  افزایش 
سالم به دلیل رساندن بیشترین دوز اشعه به بافت 
سرطانی، این روش درمانی را به عنوان جدیدترین 
روش کنونی در سطح دنیا، مورد توجه قرار داده 

است.

بهره برداری از ۶۶ پروژه بهداشتی و درمانی در فارس 
با حضور وزیر بهداشت

گزارش

چه کسانی باید حتما صبحانه کامل بخورند/ 
نقش تغذیه در سلامت روده ها

یک فوق تخصص بیماری های گوارش و کبد و استاد تمام دانشگاه علوم 
پزشکی تهران در خصوص بیماری های التهابی روده به گفتگو پرداخت.

به گزارش خبرگزاری مهر، ناصر ابراهیمی دریانی، در برنامه ضربان شبکه 
سلامت سیما، در پاسخ به این سوال که نقش تغذیه در سلامت روده ها 
چیست، گفت: با توجه به وجود سه وعده غذایی در تغذیه روزانه، صبحانه 
مهم ترین نقش را در سلامتی افراد ایفا می کند به خصوص در افرادی که 

دچار یبوست هستند حتماً باید صبحانه خود را کامل بخورند.
حرکات  ارادی  غیر  صورت  به  می شود،  معده  وارد  غذا  وقتی  افزود:  وی 
می کند.  کمک  افراد  دفع  به  که  می شود  آغاز  )پریستالتیسم(  روده ها 
مورد  انرژی  دریافت  به  تنها  نه  کامل،  صبحانه  خوردن  اهمیت  بنابراین 
نیاز ساعات اولیه روز کمک می کند، بلکه باعث برطرف شدن یبوست در 

فرد نیز می شود.
استاد دانشگاه تهران در پاسخ به این سوال که آیا بیماری التهابی روده 
با بیماری کرون تفاوت دارد، گفت: در بیماری التهابی روده درگیری تنها 
شامل روده ها است اما در بیماری کرون، گرفتاری از دهان تا مقعد است، 
در فردی که دچار کولیت اولسروز است، درگیری فقط در ناحیه کولون 

است و فرد در مدفوع خود نیز خون می بینند.
وی افزود: فردی که مبتلا به بیماری کرون است، آفت های مکرر دهانی، 

تب و درد شکم پیدا می کنند.
دریانی متذکر شد: مبتلایان به کولیت اولسروز و بیماری کرون گاهی با 
علائم غیر روده ای مانند علائم مفصلی التهاب مفصل )آرتریت( به پزشک 
مراجعه می کنند و روماتولوژیست برای بیمار تشخیص روماتیسم روده ای 

می دهد.)گاهی هم افراد با کمر درد مراجعه می کنند(
مسائل  اصلی ترین  و  اساسی ترین  از  گوارش  دستگاه  سلامتی  افزود:  وی 
زندگی است، سبک غذا خوردن، زمان گذاشتن برای صرف غذا و نخوردن 
نکات حفظ سلامت  مهم ترین  از  چاق،  افراد  در  به خصوص  قندی  مواد 

دستگاه گوارشی به شمار می رود.

تقاضا برای خرید تجهیزات پزشکی از ایران

برای  کشورها  از  بسیاری  تقاضای  از  بهداشت،  وزارت  بهداشت  معاون 
واردات تجهیزات پزشکی از ایران خبر داد.

غرفه  از  بازدید  حاشیه  در  فرشیدی،  مهر، حسین  گزارش خبرگزاری  به 
وزارت بهداشت در نمایشگاه روایت خدمت گفت: فرزندان این مرز و بوم 
توانستند در حوزه قطعات و تجهیزات پزشکی نه فقط نیازمندی های داخل 
را تأمین کنند بلکه به دیگر کشورها نیز صادرات داشته باشند و کشورهای 

زیادی متقاضی تجهیزات پزشکی جمهوری اسلامی ایران باشند.
این  و  است  دنیا  همه  نیاز  و  حساس  محور،  سلامت  قطعات  افزود:  وی 
توانمندی می تواند برای کشورها از لحاظ ارزآوری و اشتغال سودده باشد؛ 
هم اکنون جوانان ایرانی تجهیزاتی همچون یونیت های دندانپزشکی، سی 

تی اسکن و بالن ها در قلب و عروق و سایر تجهیزات را می سازند.
فرشیدی گفت: دنیا در زمان شیوع کووید ۱۹ به وضوح مشاهده کرد در 
حالی که برخی کشورهای مدعی دموکراسی، اجازه ورود واکسن کرونا به 
ایران نمی دادند پلتفرم ۶ واکسن در کشور تولید شد و این موضوع، کیفیت 
کاری و سرعت کار دانشمندان علوم پزشکی ایران را به جهانیان نشان داد.

معاون بهداشت وزارت بهداشت گفت: تجربه کووید ۱۹ به همه ثابت کرد 
که ایران می تواند با اتکا بر دانشمندان خود از بحران های مشابه در حوزه 

سلامت با افتخار و سربلندی عبور کند.

5 سال ششم - شماره   200

تهران  پزشکی  علوم  دانشگاه  رئیس 
گفت: توسعه گردشگری سلامت باعث 
کاهش مهاجرت کادر درمان و ارتقای 

اقتصادی و امنیتی کشور می شود.
 حسین قناعتی، در نشست تخصصی 
سلامت  گردشگری  مشترک  کمیته 
گردشگری  افزود:  تهران،  استان 
می تواند  اقتصادی  لحاظ  از  سلامت 

همراه  به  کشور  برای  خوبی  ارزآوری 
داشته باشد.

گردشگری  زمینه  در  فعالیت  وی، 
و  توانمندی  ارتقا  باعث  را  سلامت 
مهارت پزشکان دانست و گفت: درآمد 
ماندگاری  اقدام موجب  این  از  حاصل 
کاهش  و  کشور  در  درمان  کادر 

مهاجرت آنان می شود.

دانشگاه  رئیس 
پزشکی  علوم 
بیان  با  تهران 
اینکه گردشگری 
در  سلامت 
و  اعتبار  افزایش 
اقتصادی  ارتقا 
کشور  امنیتی  و 
است،  مؤثر 
امر  این  افزود: 
تقویت  موجب 
کشورها  ارتباط 
و نزدیکی ملت ها 

می شود.
کیفیت  قناعتی، 
و هزینه مناسب توریسم درمانی کشور 
را منحصر به فرد دانست و گفت: اگر 
برنامه ریزی کنیم فعالیت  به درستی 
در این عرصه هم برای ارائه دهندگان 
صرفه  به  خدمت  گیرندگان  هم  و 
خواهد بود. هزینه پیوند مغز استخوان 
در دانشگاه در حد چند ده هزار دلار 
کشورهای  با  مقایسه  در  که  است 

دلار  هزار  صد  چند  به  که  همجوار 
می رسد؛ کیفیت و قیمت ارائه خدمت 

را منحصر به فرد می کند.
در  را  مشابه  مدل های  بررسی  وی، 
مؤثر  سلامت  گردشگری  توسعه 
در  اطلاع رسانی  افزود:  و  دانست 
دارد،  سزایی  به  نقش  امر  این  تقویت 
مجازی  فضای  ظرفیت  از  استفاده  با 
هدف،  مورد  کشورهای  رسانه ای  و 
توسعه  را  می توان گردشگری سلامت 

داد.
کلیپ های  تولید  بر  تاکید  با  قناعتی 
ظرفیت های  و  توانمندی ها  از  جذاب 
دانشگاه و کشور، گفت: دانشگاه علوم 
پزشکی تهران باوجود تاریخچه غنی و 
از جاذبه های  برخورداری  با  کشورمان 
رونق  موجب  می توانند  گردشگری، 

توریسم درمانی شوند.
دانشگاه  اهتمام  بر  تاکید  با  وی 
افزود:  گردشگری،  توسعه  در 
تأمین  به  می تواند،  توریسم سلامت 
توان  و  نیاز  مورد  مالی  منابع 

خودگردانی دانشگاه بیافزاید.

ورود بیماران خارجی به کشور باعث کاهش مهاجرت پزشکان می شود

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 140260301022001513 مورخ 
1402/04/21  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
متقاضی لیلا خدرپور فرزند حسین شماره شناسنامه 313 صادره از امیدیه 
و  مفروز  مربع  متر  بمساحت 4390/37  باغ  قطعه  یک  به ششدانگ  نسبت 
مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 159 اصلی واقع 
در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی احمد و محمود هر دو 
پناهی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 
مالکیت  سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /06 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 

1402 / 06 / 19
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای 
فاقد سند رسمی

نظر به اینکه به استناد مفاد رای شماره 139960301022002473 مورخ 
1399/07/28  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات مالکانه 
تاکستان  از  صادره   15 شناسنامه  شماره  امامعلی  فرزند  صفرخانلو  زهرا 
متر   27/30 بمساحت  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت 

مربع مفروز و مجزی شده از پلاک - فرعی مفروز از قطعه 5 تفکیکی از 153 
عزیزعلی  مالکیت رسمی  از  کریم  رباط  ثبتی شهرستان  واقع در حوزه  اصلی 
اصغری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
اولین  انتشار  تاریخ  از  توانند  می  باشند  داشته  اعتراضی  متقاضی  مالکیت 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید 
تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. 
طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور  مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی 
مالکیت  سند  صدور  حال  هر  در  و  شد  خواهد  صادر  مالکیت  سند  مقررات 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /06 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 

1402 / 06 / 19
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای
 فاقد سند رسمی

 140260301022001841 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
مورخ 1402/05/07  هیات رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت 
اسناد و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی 
اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی بر تاکید انتقال عادی و تصرفات 
مالکانه متقاضی عبداله آخوندی فرزند نصراله شماره شناسنامه 169 صادره 
و  از ششدانگ مفروز  به مساحت 500متر مربع مشاع  از چاراویماق نسبت 
مجزی شده از پلاک 415 فرعی مفروز از قطعه  A4  تفکیکی از 157 اصلی 
باغ درآمده است واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط  که بصورت یک قطعه 
کریم از مالکیت رسمی احمد درخشانی محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا 
اشخاصی نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول 
به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر 

حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 04 /06 /1402   تاریخ انتشار دومین آگهی: 

1402 / 06 / 19
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

 آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206001785 شماره  رای  برابر 
فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
یک  به ششدانگ  نسبت   9 بشماره شناسنامه  علی  فرزند  صابر  آقای حسن 
 25246 پلاک  مربع  متر   151/96 مساحت  به  احداثی  بنای  با  زمین  قطعه 
فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از 142 اصلی واقع در شهرک الهیه 
به  لذا  از مالک رسمی آقای عبدالله شهبازی محرز گردیده است.  خریداری 
در  آگهی می شود  روز  فاصله 15  به  نوبت  دو  در  مراتب  عموم  اطلاع  منظور 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
تسلیم  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید  اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ     1402/06/04 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/06/20
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206001792 شماره  رای  برابر 
فاقد سند رسمی مستقر  و ساختمانهای  اراضی  ثبتی  تکلیف وضعیت  تعیین 
در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی 
آقای ابراهیم کریمی اصل فرزند خلیل بشماره شناسنامه 17318 یک قطعه 

زمین با بنای احداثی به مساحت 160 متر مربع پلاک 25244 فرعی از 142 
در  واقع  اصلی   142 از   فرعی   1183 پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  اصلی 
گلستان خریداری از مالک رسمی آقای عزیز یارجانلو محرز گردیده است. لذا 
به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در 
صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
تسلیم  از  ماه  یک  مدت  ظرف  رسید  اخذ  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را 
اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ    1402/06/04 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/06/20
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206001822 شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
حمزه نریمانی فرزند سلیمان بشماره شناسنامه 636 نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 200 متر مربع پلاک 25247 فرعی از 
142 اصلی مفروز و مجزی شده از 142 اصلی واقع در گلستان خریداری از 
مالک رسمی آقای عزیز یارجانلو محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم 
مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از 
تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم 
و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را 
به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و 

عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ    1402/06/04 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/06/20
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان
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هنری
خبر

حمایت همه جانبه وزارت صمت از 
برنامه های تحولی صنعت چاپ

 مدیرکل دفتر صنایع سلولزی، چاپ و نوشت افزار وزارت 
برای  وزارت صمت  تجارت گفت: درهای  و  صنعت، معدن 
شنیدن مشکلات مشکلات فعالان حوزه چاپ و بسته بندی 
مستقر  نیز  حوزه  این  مخصوص  کارشناسان  و  است  باز 
شده اند و کارگروه برنامه راهبردی چاپ نیز در حال تدوین 

برنامه های راهبردی توسعه صنعت چاپ است.
نکوداشت  نهمین نشست  ابروفراخ در  مونا  ایرنا  به گزارش 
کاربرد آن در  و  با عنوان “هوش مصنوعی  هفته چاپ که 
روز  و  هفته  گرامیداشت  ضمن  شد،  برگزار  چاپ”  صنعت 
فناوری صنعت  علمی  انجمن  های  تلاش  از  جهانی چاپ، 
چاپ تقدیر و بیان کرد: ما برای تدوین این کارگروه زمان 
جذب  را  چاپ  حوزه  علاقمندان  همه  بتوانیم  تا  خریدیم 
کنیم و از آن ها کمک بگیریم. برنامه ما نیز ۵۰۰ صفحه ای 
اشراف  آن  بر  است که  بیست صفحه ای  ای  برنامه  نیست، 
به مرحله اجرا برسد ملاک عمل ما  برنامه  این  اگر  داریم. 
حوزه  این  فعالان  که  است  این  ما  درخواست  بود.  خواهد 

برای تدوین یک برنامه قابل اجرا به ما کمک کنند.
وی با توجه به رابطه میان فناوری هوش مصنوعی و صنعت 
چاپ اظهار کرد: ما همواره به چاپ به عنوان یک صنعت 
این وظیفه حاکمیت  داریم.  برنامه  برای آن  و  نگاه کردیم 
است که به حرکت این صنعت سمت و سو بدهد. فعالان 
به  را  صنعت  این  چالش های  و  نیازها  باید  چاپ  صنعت 
آن ها  به  که  است  وظیفه حاکمیت  این  و  کنند  منتقل  ما 

بپردازد و آن ها را حل کند.
فعالان چاپ برای تدوین یک برنامه قابل اجرا به ما کمک 

کنند
وزارت  افزار  نوشت  و  دفتر صنایع سلولزی، چاپ  مدیرکل 
صنعت، معدن و تجارت با بیان اینکه فعالان این حوزه برای 
تدوین یک برنامه قابل اجرا به ما کمک کنند، تاکید کرد: 
باید برای چالش ها، راهبرد و سیاست اجرایی تعریف شود. 
مشکلات گوناگونی در این زمینه وجود داشته که تاکنون 
با آن دست و پنجه نرم کردیم و آن ها را حل کردیم. برای 
حل شدن این چالش ها باید آن ها را ساده کنیم و به دست 
لازم  اگر  حتی  شوند.  حل  راحت تر  تا  بسپاریم  متولیانش 
باشد باید این چالش ها سطح بندی شوند تا سطح فعالیت ما 
کمتر از جامعه جهانی نباشد. به جرئت می توانم بگویم که 
حوزه چاپ و بسته بندی به سرعت می تواند نقش خود را 

در GDP کشور نشان دهد.
ابروفراخ با تاکید بر اینکه صنعت چاپ یک صنعت پیشران 
اشتغال  و  راهبردی  صنعت  یک  چاپ  صنعت  گفت:  است 
ها  با مشارکت سایر دستگاه  داریم  آمادگی  و  است  آفرین 
مثل وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی و نیز فعالان و دلسوزان 
این بخش، مشکلات این صنعت را حل کنیم و در این زمینه 

دولت و وزارت صمت همراه و حامی هستند.
ماشین های چاپ فرسوده است

دبیر انجمن علمی فناوری چاپ ایران نیز با اشاره به تاثیر 
شگرف این صنعت بر همه جنبه های زندگی مردم در کشور 
محسوب  تک  های   صنایع  از  یکی  صنعت  این  کرد:  بیان 
می شود و بسیار اثرگذار است و فرصت ها و چالش هایی که 
در صنعت چاپ دیده می شود به سرعت در حوزه های دیگر 

تاثیر خود را نشان می دهد.
فرسودگی  نظیر  چالش هایی  با  ما  افزود:  بیطرفان  محمد 
ماشین آلات روبه رو هستیم باید با کمک همه بازیگرانی که 
در صنعت چاپ ایفای نقش می کنند، شرایط برای رفع این 
مشکلات فراهم شود. صنعت چاپ حوزه بسیار گسترده و 
عظیمی است که زنجیره ای طویل از گرافیک و تامین مواد 

اولیه تا بسته بندی را شامل می شود.
این  داد:  ادامه  ایران  فناوری چاپ  علمی  انجمن  بنیانگذار 
صنعت در حال حاضر با پیچیدگی های زیادی روبه روست. 
ما پیشنهادات خود در این زمینه را از مدت ها قبل مطرح 
کردیم. باید نگاه ویژه ای به صنعت چاپ خصوصا در مباحث 
منقطه  تاسیس  ما  پیشنهاد  و  شود  صادرات  و  بازرگانی 
این  در  ما  که  این  به  توجه  با  است.  چاپ  ویژه  اقتصادی 
شرایطی  باید  داریم،  وابستگی  درصد   ۸۰ از  بیش  حوزه 
به  توجه  بدون  بتوانند  حوزه  این  فعالان  تا  شود  فراهم 

بروکراسی آزاردهنده موجود، مواد اولیه خود را وارد کنند.
وی اضافه کرد: ما باید در مناطق آزاد خواسته های مشتریان 
بین المللی خود را برآورده کنیم تا بتوانیم در زمینه صادرات 
بسیار مهمی  این موضوع  باشیم.  داشته  برای گفتن  حرف  
از  مختلف  نهادهای  همکاری  مستلزم  آن  تحقق  که  است 
جمله وزارت صمت و وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی است.

این صنعت از وزارت فرهنگ و ارشاد اسلامی جدا شود
ادامه  در  نیز  چاپ  نعت  فعال  زارع  محمد  همچنین 
تمام  که  است  صنعتی  چاپ  صنعت  گفت:  نشست  این 
بود  قرار  دارد.  نیاز  آن  به  و  است  مرتبط  آن  با  تشکیلات 
شود  جدا  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزارت  از  صنعت  این 
افراد  از  اما متاسفانه برخی  امیدوار شدیم  تا حدودی  و ما 
خود  چاپخانه های  برای  داشتند  که  رانت هایی  و  روابط  با 
کوچک  چاپخانه های  و  گرفتند  وام  تومان  میلیارد  هزاران 
نابود شدند. اگر قرار است این اتفاق بیفتد باید بر این مورد 
نظارت شود. افرادی که می خواهند در این صنعت فعالیت 
کنند یا هوش مصنوعی را وارد این صنعت کنند باید کاملا 

با اتحادیه و انجمن در ارتباط باشند.
هوش مصنوعی نیز تقلید رفتارهای هوشمندانه انسان است

به  اشاره  با  نیز  چاپ  فناوری  کارشناس  نورایی  رضا 
کرد:  اظهار  مصنوعی  هوش  در  تصمیم گیری  مهارت های 
اختیار  در  تصمیم گیری  مهارت های  و  اطلاعات  رهبری 
تقلید  نیز  مصنوعی  هوش  حال  عین  در  انسان هاست. 
این  توجه  قابل  نکته  است.  انسان  هوشمندانه  رفتارهای 
است که هوش مصنوعی ضعف هایی نظیر فراموش کاری یا 

پیری ذهن انسان را ندارد.
وی ادامه داد: اولین ورود هوش مصنوعی به صنعت چاپ در 
سال ۲۰۱۶ انجام شد. این فناوری در بخش اصاح تصاویر 
نیز کاربرد دارد و در آن نیز حتی از نظر بعد زیبایی شناسی 
پیش  فناوری هم  این  کند.  ایجاد می  ثمربخشی  تغییرات 
می  کمک  صنعت  این  به  چاپ  فرایند  در  هم  و  چاپ  از 
کند. محیط چاپخانه ها خاص است. وجود حلال ها، رطوبت، 
ایمنی باید در این صنعت کنترل شوند که هوش مصنوعی 

در آن نیز به ما کمک می کند.
در این نشست که در دفتر صنایع سلولزی، چاپ و نوشت 
چند  از  شد  برگزار  تجارت  و  معدن  صنعت،  وزارت  افزار 
پیشکسوت عرصه فناوری چاپ با اهدای لوحی تجلیل شد.

تشریح  در  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر   
فرهنگ  عرصه  در  سیزدهم  دولت  عملکرد 
گفت: در ابتدای شروع به کار دولت سیزدهم 
عده ای می گفتند که این دولت مخالف فرهنگ 
و هنر است اما امروز پررونق ترین دوره فرهنگی 

کشور است.
اسماعیلی  محمدمهدی  ایرنا،  گزارش  به 
در  دولت  هفته  مناسبت  به  که  شب  دوشنبه 
حضرت  مسجد  میزبانی  به  خدمت«  »میز 
حاضر  خراسان  میدان  در  عباس)ع(  ابوالفضل 
شهادت  اربعین  ایام  گرامیداشت  با  بود،  شده 
کلیدواژه  یک  اربعین  افزود:  حسین)ع(  امام 
در  ویژه  به  است،  ما  شیعی  فرهنگ  در  مهم 
۵۰ سال اخیر، اربعین و موتور محرک پیروزی 

انقلاب اسلامی شد.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی ادامه داد: در ۲ 
دهه اخیر با درایت رهبر انقلاب و میدان داری 
این  سلیمانی  قاسم  حاج  شهید  دلها  سردار 
این  امروز  و  شد  بازخوانی  شیعی  مهم  سنت 
در  ما  امنیت  تثبیت  به  میلیونی  راهپیمایی 

منطقه غرب آسیا کمک کرده است.
زمان  دولت  هفته  اینکه  بیان  با  اسماعیلی 
فعالیت های  و  بازگویی خدمات  برای  مناسبی 
که  دولتی  صدر  در  گفت:  است،  دولتمردان 
دارد  بر عهده  را  امور  اجرایی  امروز مسئولیت 
یک فقیه عالی مقام، یک دانشمند برجسته قرار 
گرفته است که از صحابی امام و رهبری است.

آزمون  مرد  رئیسی  آیت الله  اینکه  بیان  با  وی 
پس داده در برهه های مختلف است، ادامه داد: 
کنید  رجوع  خمینی)ره(  امام  صحیفه  به  اگر 
به  را  قضایی  ماموریت های  از  بسیاری  ایشان 
آقای رئیسی که در آن زمان جوانی بیست و 

چند ساله بود واگذار می کردند.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با تاکید بر اینکه 
شعار »دولت مردمی« منبعث از مشی و سیره 
شخصی رئیس جمهور است، گفت: مقام معظم 
دولت  مسئولان  با  دیدار  اولین  در  رهبری 
استقبال  این شعار  از  سیزدهم در سال۱۴۰۰ 

کردند.
پایان  تا  جمهور  رئیس  اینکه  یادآوری  با  وی 
سال اول دولت به همه استان های کشور سفر 
کردند، تصریح کرد: مشی مردمی یعنی اینکه 
دولتمردان خود را در میان مردم و موظف به 

پاسخگویی به مطالبات آحاد جامعه می دانند.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی افزود: در دولت 
مردمی هیچ شانیتی برای رئیس جمهور و وزرا 

جز خدمت و خدمتگزاری به مردم نیست.
در  که  را  فضایی  مردم  داد:  ادامه  اسماعیلی 
سال های پایانی دهه ۹۰ بر کشور حاکم شده 
که  اتفاقی  مهمترین  و  نکرده اند  فراموش  بود 
افتاد،  رئیسی  آیت الله  به  مردم  رای  نتیجه  در 
پر شدن شکافی بود که در اعتماد بین مردم و 

دولت به وجود آمده بود.

شرایط  درباره  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
گفت:  دولت  گرفتن  تحویل  زمان  در  کشور 
روز  میانگین در هر  بطور  تابستان ۱۴۰۰،  در 
۷۰۰ نفر از هموطنان  را بر اثر کرونا از دست 
بازار و مراکز فرهنگی و  می دادیم. دانشگاه ها، 
امروز  اما  بودند  نیمه تعطیل  حالت  در  هنری 
که به گذشته نگاه می کنیم جمهوری اسلامی 
غربی  کشورهای  از  زودتر  بسیار  شد  موفق 
مرگ ومیر  که  زمانی  و  دهد  شکست  را  کرونا 
کرونا در کشور صفر شد این عدد در بسیاری 

از کشورهای اروپایی و آمریکا سه رقمی بود.
سیاست  در  دولت  عملکرد  درباره  اسماعیلی 
چیز  همه  قبلی  جمهور  رئیس  گفت:  خارجی 
را به حل ارتباط با غرب گره زده بود اما این 
دولت کشور را از وابستگی القایی به غرب رها 

کرد.
رئیس  دولت،  فعالیت  آغاز  در  داد:  ادامه  وی 
از  استفاده  ما  بنای  که  کرد  تاکید  جمهور 
برای  سخن  این  است،  منطقه  ظرفیت های 
اما  بود  خنده دار  دیپلماسی  مدعیان  برخی 
از پنج  امروز سهم تجارت ما در منطقه بیش 

برابر ۲ سال گذشته شده است.
وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی با بیان خاطره ای 
از زمان ریاست آیت الله رئیسی بر قوه قضاییه 
گفت: آن زمان وزیر وقت خارجه به سران سه 
قوه نامه ای نوشت و گفت تا زمانی که مسئله 
FATF و برجام حل نشود امکان عضویت ما 

در پیمان شانگهای وجود ندارد.
اصلاحات  دولت  زمان  از  داد:  ادامه  اسماعیلی 
پیمان  این  به  الحاق  دنبال  به  دولت ها  همه 

ماه   ۲ همان  در  سیزدهم  دولت  و  بودند 
ابتدایی فعالیت خود ایران را به عضویت پیمان 

شانگهای درآورد.
در  ایران  عضویت  به  اشاره  با  همچنین  وی 
بریکس گفت: مهم ترین هدف این ائتلاف ایجاد 
ارز مشترک برای مبارزه با دلار است و امروز 
بخشی از این ائتلاف بزرگ با حضور دولت های 
قدرتمندی چون چین، روسیه و هند شده ایم.

به  اشاره  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
گفت:  بریکس  در  سعودی  عربستان  عضویت 
این کشور برای اینکه در بریکس پذیرفته شود 
۱۰۰ میلیارد دلار در بانک شانگهای که بانک 

اصلی این گروه است، سرمایه گذاری کرد.
در  دیپلماسی  مدعیان  با سکوت  اشاره  با  وی 
باور  عده ای  کرد:  تصریح  دستاورد  این  برابر 
و  اروپا  به  گفتن  نه  با  و  اقتدار  با  نمی کردند 

آمریکا به چنین جایگاهی برسد.
به عملکرد دولت  عضو کابینه دولت سیزدهم 
در عرصه فرهنگ پرداخت و گفت: در ابتدای 
شروع به کار دولت سیزدهم عده ای می گفتند 
که این دولت مخالف فرهنگ و هنر است اما 
است.  فرهنگی کشور  دوره  پررونق ترین  امروز 
نمایشگاه  از  نفر  میلیون  هفت  نمونه  یک  در 

کتاب امسال بازدید کردند.
وی ادامه داد: مقام معظم رهبری شخصا چهار 
و کتاب های  بودند  نمایشگاه حاضر  ساعت در 

مختلف را مورد ارزیابی قرار دادند.
به  اشاره  با  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
»فتنه جنگ ترکیبی« در سال گذشته گفت: 
با یک »تروریسم رسانه ای« مواجه بودیم. این 

فعالیت  می خواست  که  را  کسی  هر  تروریسم 
کند تهدید می کرد.

اسماعیلی ادامه داد: منافقین کهنه و منافقین 
نو در این جنگ شناختی به دنبال اعتبارزدایی 

از نظام اسلامی بودند.
بود  آن  دنبال  به  »گروهی  اینکه  بیان  با  وی 
که جریان فرهنگی کشور را مقابل دولت قرار 
دهد«، گفت: در این شرایط جشنواره  های فجر 

را با استقبال پرشور مردم برگزار کردیم.
عضو هیئت دولت با بیان اینکه اگر در اقتصاد 
در  گذاشتیم  سر  پشت  را  ضعیفی  دهه  یک 
کرده ایم،  سپری  را  ضعیفی  دهه های  فرهنگ 
تصریح کرد: جریانی به دنبال تضعیف مدیریت 
این  در  اما  بودند  اسلامی  جمهوری  فرهنگی 
و  الهی  ارزش های  حاکمیت  دنبال  به  سال   ۲

اسلامی در عرصه فرهنگ بودیم.
ما  به  روزی  یک  کرد:  خاطرنشان  اسماعیلی 
اثر  پنج  تولید  ظرفیت  ایران  سینمای  گفتند 
اما سال گذشته ۲۰  ندارد  در سال  را  ارزشی 
فیلم سینمایی در تراز انقلاب را تولید کردیم.

به  »بازگشت  اسلامی  ارشاد  و  فرهنگ  وزیر 
دولت  کلیدی  شعارهای  از  یکی  را  مساجد« 
وضعیت  می خواهیم  اگر  افزود:  و  خواند 
برسد  مطلوب  ثبات  یک  به  هنر  و  فرهنگ 
به مساجد  و هنری  فرهنگی  فعالیت های  باید 

برگردد.
اسماعیلی در پایان این جلسه ضمن گفت  وگو 
با نمازگزاران به سوالات و مطالبات آنان پاسخ 

داد.

وزیر فرهنگ و ارشاد اسلامی: دولت سیزدهم 
پر رونق ترین دوره فرهنگی کشور است

خبر

رئیس فرهنگستان زبان و ادب فارسی :

ایران و هند در عرفان یکدیگر را 
ملاقات می کنند

از  یکی  عرفان  گفت:  فارسی  ادب  و  زبان  فرهنگستان  رئیس   
جنبه های مشترک ایرانی ها و هندی ها است، گویی روح دو ملت 
با عرفان یکی می شود و در عرفان یکدیگر را ملاقات می کنند. 
من در بازۀ زمانی پنجاه ساله ده بار به هند سفر کرده ام و هند را 
در دو کلمه رنگ و رِنگ خلاصه می کنم. در هند با تنوع رنگ و 

موسیقی روبه رو هستیم.
به گزارش روابط عمومی فرهنگستان زبان و ادب فارسی غلامعلی 
حداد عادل در محفل ادبی شاعران هند ـ دوستان ایران که به 
مناسبت سالروز استقلال کشور هندوستان و به نشانۀ دوستی دو 
کشور ایران و هند برپا شده بود، هند را یکی از مقاصد مهم سفر 
ایرانیان در طول تاریخ عنوان کرد و گفت: گویی به هند رفتن 

حج اهل فضل، ادب و کمال بوده است.
وی بیان کرد: هر وقت که دولت هند رایزن فرهنگی فرهیخته ای 
را به ایران می فرستد، من خوشحال می شوم و آن را نویدبخش 
تقویت  را  کشور  دو  میان  روابط  که  می دانم  پرثمری  دوران 
می کند. در هفت هشت سال گذشته چند رایزن فرهنگی از هند 
به ایران آمده اند که در گسترش روابط فرهنگی دو کشور نقش 

پررنگی داشته اند.
حداد عادل افزود: پیش از آن که بالرام شوکلا، رایزن فرهنگی 
به  او  علاقۀ  و  از عشق  و  می شناختم  را  او  ایران شود،  در  هند 
زبان فارسی باخبر بودم و انتخاب او را به این سمت به فال نیک 
گرفتم. همواره در تمام این سال ها دربارۀ تأثیر زبان فارسی در 
بالرام شوکلا توپ را به  بار  اما این  هند سخن گفته شده است 
بر  هند  تأثیر  عنوان  با  ادبی  محفلی  و  انداخته  ایرانی ها  زمین 
زبان فارسی برپا کرده است. به نظر من طرح چنین موضوعی و 

برگزاری چنین محفلی کار درست و به جایی است.
فرهنگی  روابط  گفت:  فارسی  ادب  و  زبان  فرهنگستان  رئیس 
تاریخ  به  اگر  و  دارد  هزارساله  چند  ریشۀ  هندوستان  و  ایران 
به  دانوب شمالی  از سواحل  را که  اقوامی  پیشینۀ  و  نگاه کنیم 
سرزمین ها  این  در  و  کردند  سفر  جنوبی  سرزمین های  و  ایران 
سکنی گزیدند بررسی کنیم متوجه می شویم که نیاکان ایرانی ها 
و هندی ها با هم مشترک است و امروز می توانیم بگویم ایرانی ها 
و  زبان  در  بودن  هم ریشه  این  و  هستند  پسرعمو  هندی ها  و 

فرهنگ شان آشکار است.
از  پیش  به  هند  و  ایران  فرهنگی  روابط  داد:  ادامه  عادل  حداد 
اسلام باز می گردد. همواره در طول تاریخ ایرانی ها بنا به دلایل 
به  و  کرده اند  مهاجرت  هند  به  اجتماعی  و  سیاسی  فرهنگی، 
واسطۀ این سفرها بر فرهنگ و تمدن یکدیگر تأثیر گذاشته اند. 
ایران  فرهنگ  اهل  مهاجرت  و  سفر  اصلی  مقاصد  از  یکی  هند 

بوده است.
وی افزود: ۵۰۰ سال پیش یک ایرانی وقتی میل سفر داشت، اصلا 
هوس سفر به پاریس، لندن و برلین نمی کرد، به هند می رفت و 
سفر به هند تنها مختص به شاعران و ادبا نبود، بلکه هند مقصد 
سیاستمدران، هنرمندان، شاعران، نویسندگان و صنعتگران بود و 
این سفرها همواره از راه دریا بود و در بسیاری از منابع شرحی از 

داستان مهاجرت ایرانیان به هند نوشته شده است.
که  این  واسطه  به  شاعران  از  برخی  کرد:  تصریح  عادل  حداد 
هند  به  ندارد،  خریدار  ایران  در  شعرشان  می کردند  احساس 
ایرانیان به هند را  مهاجرت کردند و اگر بخواهیم منحنی سفر 
رسم کنیم شاهد فراز و فرود سفر ایرانیان به هند خواهیم بود. 
یکی از مهاجرت های بزرگ ایرانی ها به هند، مهاجرت زرتشیان 

بوده است که در چند نوبت اتفاق افتاده است.
به  که  کنند  می  زندگی  بزرگی  جمعیت  بمبئی  در  افزود:  وی 
از جمله  و تمدن هندی  فارسی سخن می گویند. فرهنگ  زبان 
است  گذاشته  تأثیر  ما  زبان  و  فرهنگ  بر  که  است  تمدن هایی 
اما  و این تأثیر را از جنبه های مختلف می توانیم بررسی کنیم؛ 
من در این مجال کوتاه تنها می خواهم به نمای کلی از این تأثیر 
بپردازم. اگر روزی دانشنامه ای دربارۀ تأثیر هند در زبان فارسی 

منتشر شود این دانشنامه بسیار متنوع خواهد بود.
رئیس فرهنگستان زبان و ادب فارسی گفت: یکی از جنبه های 
نویسندگان  و  شاعران  بیشتر  است.  هند  خود  وصف  هند  تأثیر 
ایرانی در آثارشان هند را وصف کرده اند. اگر تمام این مطالب را 
گردآوری کنیم، کتاب مفصلی خواهد شد. گویی به هند رفتن 

حج اهل فضل، ادب و کمال بوده است.
بیشتر  هند،  شهرهای  میان  در  کرد:  خاطرنشان  عادل  حداد 
گویی  نوشته اند.  کشمیر  دربارۀ  ایرانی ها  را  شعرها  و  مطالب 

لطافت، هوا و زیبایی کشمیر دل ایرانی ها را برده است.
و  فرهنگ  دربارۀ  ایرانی ها  متعدد  پژوهش های  به  اشاره  با  وی 
تمدن هندی ها گفت: در دوران معاصر، دکتر فتح الله مجتبائی، 
پژوهش های  فریدنی  مشایخ  محمدحسین  و  شایگان  داریوش 
ارزشمندی در این عرصه انجام داده اند و این آثار بسیار ارزشمند 

هستند.
رئیس فرهنگستان زبان و ادب فارسی با اشاره به اهمیت کتاب 
ادبیات  در  اثر  این  تأثیر  درباره  تنها  اگر  گفت:  دمنه  و  کلیله 
فارسی کتاب بخواهیم بنویسیم چندین عنوان کتاب خواهد شد. 
فارسی چندصد  زبان  به  دمنه  و  کلیله  ترجمۀ  دربارۀ  همچنین 

برگ می توان نوشت که کتاب مفصلی خواهد شد.
وی افزود: در مقاله ای که دکتر فتح الله مجتبائی نوشته اند ریشۀ 
شصت داستان مثنوی را هندی دانسته اند. همچنین در این مقاله 
عنوان کرده اند که بسیاری از متون تاریخی هند به زبان فارسی 
تاریخ  بخواهند  اگر هندی ها  اساس  این  بر  و  است  نوشته شده 

خود را بخوانند باید به زبان فارسی تسلط داشته باشند.
حداد عادل گفت: اصلاحات ادبی بسیاری همچون خال جبین از 
زبان هندی وارد زبان و ادبیات فارسی شده است و در بسیاری 
از ضرب المثل ها، ترانه ها و تصنیف ها دربارۀ هند سخن به میان 
کارهای  دستمایۀ  می تواند  موضوعات  این  همه  که  است  آمده 

پژوهشی ارزشمندی شوند.
محفل ادبی شاعران هند ـ دوستان ایران به همت مرکز فرهنگی 
سرود  و  موسیقی  و  شعر  دفتر  مشارکت  با  و  ویوکاناندا  سوامی 
اسناد  سازمان  و  ایران  اسلامی  جمهوری  صداوسیمای  سازمان 

کتابخانۀ ملی جمهوری اسلامی ایران برگزار شد.
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از   معاون توسعه فناوری و مطالعات سازمان سینمایی 
بهره برداری ۷۳ سالن نمایش با ۹ هزار و ۹۰۸ صندلی 
تا پایان سال و تایید نهایی ۱۰ طرح پژوهشی در حوزه 

سینما خبر داد.
قادر آشنا اظهار داشت: در سال گذشته دو اقدام خوب 
مجموعه  که  بود  این  اقدام  نخستین  گرفت؛  انجام 
همکاران ما در سینماشهر، تلاش کردند سینماهایی که 
بعضا از رده خارج شده بودند و مشکلاتی داشتند را به 

چرخه اکران برگردانند.
وی یادآوری کرد: در سال ۱۴۰۱، ۲۲ مجتمع سینمایی 
ساخته شد که به بهره برداری رسید و ۸۱ سالن سینمایی 

با ۹ هزار و ۶۱۲ صندلی به مجموعه اضافه شد.
با  سالن   ۱۳ تاکنون  نیز  امسال  ابتدای  از  گفت:  آشنا 
گرفته  قرار  بهره برداری  مورد  صندلی   ۲۴۸ و  هزار  سه 
و  شده  صادر  که  مجوزهایی  با  می شود  پیش بینی  و 
بازرسی هایی که صورت گرفته، تا پایان سال، ۷۳ سالن 
این  به  هم  صندلی   ۹۰۸ و  هزار   ۹ و  افتتاح  نمایش 

مجموع اضافه  شود.
سینمایی  سازمان  مطالعات  و  فناوری  توسعه  معاون 
حوزه  این  در  سیزدهم  دولت  عملکرد  درباره  همچنین 
با اشاره به فعالیت دو اداره کل زیر مجموعه این معاونت 
و  اندیشه ای  فکری،  مبنایی،  مباحث  زمینه  در  یکی 
آموزشی و دیگری در زیرساخت تکنولوژی اظهار داشت: 
وظیفه  سه  سینمایی  دانش  و  مطالعات  دفتر  کل  اداره 

شامل پژوهش، آموزش و مطالعات دارد.
توجه  بر  تکلیف دولت  به  توجه  با  وی خاطرنشان کرد: 
به بخش پژوهش نیز سال گذشته درصدی از بودجه به 
پژوهش هایی که از سال ۹۵ به این سمت صورت گرفته 
صورت  خوبی  خیلی  پژوهش های  یافت.  اختصاص  بود، 

گرفته که جای تقدیر هم دارد.
منظر  در  وقت  هیچ  پژوهش ها  این  می گوید:  آشنا 
نخستین  است.  نگرفته  قرار  نویسندگان  و  هنرمندان 
سایت  در  پژوهش ها  که  بود  این  شد  انجام  که  کاری 
لینک  که  سینمایی  مطالعات  و  فناوری  توسعه  معاونت 
و  شد  گذاشته  دارد،  قرار  هم  سینمایی  سازمان  در  آن 

تمام محققان می توانند از این پژوهش ها بهره ببرند.
پی  در  که  کردیم  اعلام  هم  فراخوان هایی  افزود:  وی 
که  رسیده  ما  دست  به  پژوهشی  طرح   ۹۱ امسال  آن، 
 ۳۰ به  نزدیک  و  پرداخته  آنها  به  پژوهشی  شورای  در 
طرح تصویب شد تا پروپوزال خود را ارائه کنند و از این 
تعداد ۱۰ طرح به تصویب نهایی رسید و به وزارت علوم، 
تحقیقات و فناوری و عطف برای تایید نهایی ارسال شد. 
از مجموع  بود و در سال گذشته هم  بزرگی  اتفاق  این 
طرح های پژوهشی، ۱۰ طرح مراحل نهایی خود را طی 

می کنند.
آشنا با اشاره به زمان بر بودن طرح ها از ۶ تا ۱۲ ماه اظهار 
داشت: برای همین کار با تمامی مراکز پژوهشی اعم از 
دانشگاه هایی  و  دانشکده ها  پژوهشکده ها،  پژوهشگاه ها، 
که در حوزه سینما، علوم اجتماعی و حتی روان شناسی 
فعالیت دارند به طور معمول مکاتبه کرده و نظرات آنها 

را نیز دریافت کردیم.
معاون توسعه فناوری و مطالعات سازمان سینمایی گفت: 
در حوزه پژوهش دو شورا فعالیت دارند که در شورای 
نخست، تمامی درخواست هایی که دریافت می شود مورد 
بررسی قرار گرفته و در نهایت به آنها مجوز اعطا می شود 
مرکزی  شورای  به  باشد  داشته  اعتراضی  کسی  اگر  و 
در  نیز  درخواست ها  این  به  آنجا  در  و  ارجاع  مجموعه 
صورت تایید مجوز اعطا می شود. در کارآفرینی و اشتغال 

یکی از بحث هایی که به آن توجه داریم همین است.
آشنا همچنین گفت: تعداد آموزشگاه های آزاد سینمایی 
از ۲۸۰ مورد در سال ۱۴۰۰ هم اینک به ۳۴۷ آموزشگاه 

رسیده است.
تمامی  در  تقریبا  نیز،  مطالعات  حوزه  در  افزود:  وی 
تا  است  این  بر  تلاش  می شود  انجام  که  فعالیت هایی 
و  جشنواره ها  از  ما  ارزیابی  به  راجع  مطالعاتی  پیوست 
فعالیت هایی که در بدنه سازمان سینمایی انجام می شود 

و نظرسنجی را دربرداشته باشد.
در  و مطالعات سازمان سینمایی  فناوری  توسعه  معاون 
عین حال از مواردی که راجع به آن مطالعه می شود به 
فروش فیلم های ایرانی در خارج از کشور و برعکس اشاره 
و  ماهانه سینمای کشور  و  کرد و گفت: گزارش سالانه 

آمار دهه های سینمایی انجام شده است و اکنون فروش 
بارگزاری  و  احصاء  هم  کشور  سینمای  سالانه  و  ماهانه 
می شود. کتاب هایی هم در این زمینه منتشر شده است.

ارشاد  و  فرهنگ  مدیرکل  کشور  استان  دو  در  که  وی 
فناوری  معاونت  ابداعی  کار  به  اشاره  با  بوده،  اسلامی 
»مهر  نام  با  سینمایی  سازمان  به  آن  ارائه  و  توسعه  و 
گروه های  کشور  جای  جای  در  گفت:  ایران«  سینمای 
دور  تئاتر  جهانی  و  ملی  روز  و  دارند  فعالیت  تئاتری 
و  برگزار می شود  اردیبهشت  در  که  هم جمع می شوند 
اردیبهشت به بهار تئاتر ایران مرسوم است و گروه های 
جمع  هم  دور  مختلف  مناسبت های  به  هم  تجسمی 
اما در حوزه سینما هیچ جریان سینمایی که  می شوند 

بتواند محور همه سینماداران باشد وجود نداشت.

افتتاح ۷۳ سالن سینمایی تا پایان سال
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بین الملل
اخبار

وزیر دفاع ایتالیا: بی ثباتی در آفریقا برای 
اروپا خطرناک است

آفریقا  قاره  بی ثباتی در  ایتالیا گفت که  دفاع  وزیر   گیدو کروستو 
برای اروپا خطرناک است.

غیررسمی  نشست  در  کروستو   تاس،  از  نقل  به  ایرنا  گزارش  به 
اسپانیا اظهار کرد: هر  اروپا در شهر »تولدو«  اتحادیه  وزاری دفاع 
با   - گابن  و  نیجر  ساحل،  منطقه   - آفریقایی  کشور  یک  که  بار 
بی ثباتی مواجه می شود خطر برای اروپا افزایش پیدا می کند؛ خطر 

تروریست ها، جنایتکاران، قاچاقچیان انسان و معامله گران سلاح.
وی افزود: اتحادیه اروپا باید برای حل مشکلات متعددی که ممکن 
است در آینده شهروندان اروپایی را تحت تاثیر قرار دهد، به یک 

بازیگر سیاسی تبدیل شود.
وی در مورد بحران اوکراین نیز تاکید کرد: دو راه پیش روی ما قرار 
دارد. از یک سو، باید به کمک به اوکراین ادامه بدهیم و از سوی 
عادلانه  صلح  یک  زمینه سازی  و  گفت وگو  ایجاد  برای  باید  دیگر 

میان روسیه و اوکراین تلاش کنیم.
نیروهای گارد ریاست جمهوری نیجر چهارم مردادماه جاری محمد 
بازوم رئیس جمهوری این کشور را به اتهام فساد، همدستی با غرب 
ملل  سازمان  درخواست های  و  کردند  برکنار  فقر  به  تفاوتی  بی  و 
آفریقا  اقتصادی کشورهای غرب  و جامعه  غربی  متحد، کشورهای 

)اکوواس( برای بازگرداندن او را رد کردند.
جمله  از  دیگر  غربی  کشورهای  برخی  و  فرانسه  همراه  اکوواس 
آمریکا پیش از این کودتا در نیجر را محکوم و تحریم های اقتصادی 
و مسافرتی بر این کشور اعمال کرده و همچنین بر روی یک برنامه 
اقدام نظامی احتمالی در صورت عدم آزادی و بازگرداندن بازوم به 

توافق رسیده است.
از سوی دیگر، گروهی از افسران ارشد ارتش گابن امروز چهارشنبه 
انتخابات  بودن  بی اعتبار  دلیل  به  که  کردند  اعلام  تلویزیون  در 
در  بونگو  علی  دوباره  پیروزی  اعلام  از  پس  اندکی  اخیر،  عمومی 

انتخابات ریاست جمهوری، قدرت را به دست گرفته اند.
این افسران، رئیس جمهوری منتخب را به تقلب در انتخابات متهم 
ریاست  به  دوره  برای سومین  انتخابات  این  در  بونگو  علی  کردند. 

جمهوری گابن رسید.
این کودتا، هشتمین کودتا در مناطق غربی و مرکزی قاره آفریقا از 
سال ۲۰۲۰ به بعد به شمار می آید. آخرین کودتا، مربوط به نیجر 

است که در ۲۶ جولای گذشته صورت گرفت.

عراق به دنبال احداث راکتور هسته ای 
صلح آمیز

 »یحیی رسول« سخنگوی فرمانده کل نیروهای مسلح عراق اعلام کرد که محمد شیاع 
با امنیت ملی این کشور آغاز به کار  السودانی نخست وزیر در نشست هیأت دولت 
احداث رآکتور هسته ای مشخص برای اهداف صلح آمیز را مورد بررسی قرار داده است.

رسول در بیانیه ای که در صفحه رسمی خود در شبکه اجتماعی ایکس )توئیتر سابق( 
منتشر کرد، افزود: در این جلسه سرمایه گذاری برای تولید برق هسته ای در کشور، 
شروع به کار احداث راکتور هسته ای محدود برای اهداف صلح آمیز و تولید انرژی برق 
پاک که موجب کاهش تکیه بر منابع گازی و نفت شود مورد بحث و بررسی قرار گرفت 
و تأکید شد که این اقدامات نتایج مثبتی در ثبات انرژی برق در بلند مدت در عراق 

به دنبال خواهد داشت.
سخنگوی السودانی همچنین تصریح کرد که شورای وزیران امنیت ملی عراق جلسه ای 
نیز با حضور وزیران آموزش عالی، وزیر برق و کمیته فنی ویژه درخصوص طرح های 

تولید برق هسته ای برگزار کرده است.
اقدام عراق برای بررسی احداث رآکتورهای هسته ای در تولید برق پس از آن روی 
می دهد که معاون گاز وزارت نفت عراق پنجشنبه گذشته از توافق اولیه کشورش برای 
واردات گاز از ترکمنستان که دولت بغداد از آن برای استفاده در نیروگاههای برق خود 

استفاده می کند، خبر داد.
عراق از یک مشکل بزرگ در تامین برق رنج می برد و برق در بسیاری از شهرهای عراق 
به ویژه در تابستان که دمای هوا به ۵۰ درجه می رسد، به طور شبه دائمی قطع می شود.

ظرفیت های ترانزیتی ایران برای ابتکار 
چینی »یک پهنه-یک راه« تشریح شد

 سرکنسول جمهوری اسلامی ایران در شهر آلماآتی قزاقستان با حضور در 
مراسم دهمین سالگرد ابتکار چینی یک »یک پهنه -یک راه«، ظرفیت های 
بی بدیل ترانزیتی و حمل و نقل ایران برای این طرح بزرگ اقتصادی و تجاری 
ایران در  چین را تشریح کرد.  محسن فغانی سرکنسول جمهوری اسلامی 
آلماآتی  به دعوت سرکنسول چین در کنفرانسی که به مناسبت دهمین سال 

ابتکار »یک پهنه- یک راه« از سوی چین شرکت کرد.
این کنفرانس در بازارچه مرزی خارگوس بین چین و قزاقستان برگزار شد و 
فغانی درباره ظرفیت های ایران در زمینه حمل و نقلی و ترانزیتی و ویژگی های 

همکاری با ایران برای توسعه یک پهنه یک راه سخنرانی کرد.
ابتکار »یک پهنه - یک راه« که ایران در قلب آن قرار دارد، طرحی در حال 
اجرا از یک دهه قبل توسط چین و بزرگترین برنامه زیرساختی در تاریخ جهان 
شناخته می شود که چهار قاره را پیوند می دهد، این طرح که از سوی شی 
جین پینگ رئیس جمهور چین، در سال ۲۰۱۳ )۱۳۹۲( به ترتیب در جریان 
دیدارهایی از قزاقستان و اندونزی ارائه شد، از دو بخش »کمربند اقتصادی 
جاده ابریشم« و ساخت »جاده ابریشم دریایی در قرن بیست و یکم« تشکیل 
می شود، این طرح در نهایت با عنوان »یک پهنه - یک راه« به جهان معرفی 

شد.

 کاخ سفید با ادامه تشدید تنش ها با 
به کره  ، روز چهارشنبه  یانگ  پیونگ 
شمالی در خصوص فروش مهمات به 
روسیه برای جنگ در اوکراین هشدار 

داد.
از  ایرنا  شب  چهارشنبه  گزارش  به 
کربی،  انگلیسی",جان  "الجزیره 
کاخ  ملی  امنیت  شورای  سخنگوی 
سفید روز چهارشنبه گفت که آمریکا 
احتمالی  تسلیحاتی  معاملات  نگران 

میان روسیه و کره شمالی است.
وی افزود: ما از کره شمالی می خواهیم 
به  تسلیحات  ارائه  پیرامون  مذاکرات 
تعهدات  به  و  کند  متوقف  را  روسیه 
عمومی پیونگ یانگ مبنی بر عدم ارائه 
پایبند  روسیه  به  تسلیحات  فروش  یا 

باشد.
کربی افزود که آمریکا بر این باور است 
روسیه،  دفاع  وزیر  شویگو  سرگئی 
هنگام بازدید از کره شمالی و دیدار با 
تلاش  ژوئیه،  ماه  در  اون  جونگ  کیم 
کرد پیونگ یانگ را برای ارائه مهمات 

به  توپخانه ای 
مسکو متقاعد کند.

به  آمریکا 
کشورهای مختلف 
چین  جمله  از 
کمک  به  نسبت 
به روسیه در جنگ 
اوکراین  علیه 

هشدار داده است.
کربی  اظهارات 
پس  هفته  چند 
نگاری  نامه  از 
پوتین  ولادیمیر 
ر  ئیس جمهو ر
روسیه و رهبر کره 
با مضمون  شمالی 
بین  روابط  تقویت 

دو کشور صورت گرفت.
با  ارتباطات  این  خصوص  در  پوتین 
اطمینان  گفت:  شمالی  کره  رهبر 
دارم همکاری های دوجانبه را در همه 
زمینه ها برای رفاه دو کشور و ثبات و 

کل  و  کره  جزیره  شبه  استوار  امنیت 
شمال شرق آسیا تقویت خواهیم کرد.

سال گذشته آمریکا کره شمالی را به 
به  توپخانه  گلوله های  مخفیانه  ارسال 

روسیه متهم کرده بود.
آمریکا  ادعاهای  روسیه  و  کره شمالی 

در مورد ارائه تسلیحات را رد کرده اند.
با این حال، کره شمالی اعلام کرده که 
»سیاست هژمونیک« غرب به رهبری 
آمریکا، مسکو را مجبور به اقدام نظامی 
خود  امنیتی  منافع  از  حفاظت  برای 

کرده است.

 هشدار آمریکا به کره شمالی
 در خصوص کمک نظامی به روسیه

گزارش

روسیه: ارائه ضمانت امنیتی به اوکراین 
امنیت فرانسه را تهدید می کند

که  گفت  روسیه  خارجه  وزیر  معاون  گروشکو  الکساندر   
ارائه ضمانت های  اظهارات مقام های فرانسوی درباره احتمال 

امنیتی به اوکراین امنیت فرانسه را تهدید خواهد کرد.
به گزارش ایرنا به نقل از تاس، گروشکو چهارشنبه اظهار کرد: 
ارائه ضمانت امنیتی به اوکراین گامی در جهت تشدید بحران 

و افزایش خطر جنگ ترکیبی علیه روسیه است.
فرانسه  خارجه  وزیر  کولونا  کاترین  اظهارات  به  اشاره  با  وی 
گفته بود پاریس در حال بحث درباره ارائه ضمانت های امنیتی 
به اوکراین است، گفت: یقین دارم که فرانسه می داند که این 

مساله خطراتی برای امنیت فرانسه دارد.
گروشکو تاکید کرد که هنوز مشخص نیست چه ضمانت هایی 
زیادی  بحث های  افزود:  اما  شود  داده  اوکراین  به  است  قرار 
به  شده  ارائه  ضمانت های  مشابه  ضمانت هایی  ارائه  درباره 
ارسال  قالب  در  عمدتا  ضمانت های  دارد.این  وجود  اسرائیل 
حاضر  حال  در  فرانسه  که  است  کاری  این  است.  تسلیحات 

انجام می دهد.
وی درباره تشدید تنش ها با روسیه هشدار داد و گفت: واکنش 
میدان  در  نظامی  تنش  تشدید  برای  تلاشی  گونه  هر  به  ما 

جنگ بسیار سخت خواهد بود.
بر  زیادی  تاثیر  ما  واکنش  که  دارم  یقین  افزود:  گروشکو 
برنامه ریزان غربی خواهد داشت و فکر می کنم که آنها خطرات 

تقابل مستقیم با روسیه را می دانند.
اخیرا  روسیه  امنیت  رئیس شورای  معاون  مدودف  دیمیتری 
سمت  به  را  همه  غرب  در  کشور  این  مخالفان  که  گفت 
جنگ جهانی سوم سوق داده و سیگنال های مسکو را نادیده 

می گیرند.
آنها  بود  بهتر  قطع  طور  به  بگویم،  صادقانه  کرد:  اظهار  وی 
]سیگنال ها[ را می شنیدند. در هر صورت، جهان مجبور نبود 
با تهدید جنگ جهانی سوم روبرو شود. در واقع، اینجاست که 

مخالفان ما فعالانه همه را تحت فشار قرار می دهند.

همکاری آمریکا با کشورهای شرق اروپا 

برای کمک به صادرات غلات اوکراین
 به گفته یک مقام آمریکایی، این کشور در حال همکاری با کشورهای 
شرق اروپا برای به حداکثر رساندن جریان صادرات غلات از طریق 

رودخانه دانوب است.
به گزارش ایرنا به نقل از رویترز، یک مقام ارشد وزارت خارجه آمریکا 
روز چهارشنبه گفت که این کشور با رومانی و مولداوی برای افزایش 
می کند  دانوب همکاری  رودخانه  از طریق  اوکراین  صادرات غلات 
که مسیری جایگزین پس از خروج روسیه از طرح صادرات غلات از 

دریای سیاه محسوب می شود.
این مقام آمریکایی که خواست نامش فاش نشود، گفت: واشنگتن 
را  دانوب  رودخانه  جمله  از  جایگزین  مسیرهای  همه  دارد  قصد 

آزمایش کند.
آنجایی که رودخانه دانوب در خاک کشورهای عضو  از  افزود:  وی 
ناتو جریان دارد، مسیری مناسب برای صادرات غلات است و سعی 

خواهیم کرد میزان جریان صادرات از این مسیر را دوبرابر کنیم.
قرار است آمریکا در هفته های آینده نشستی با مقاماتی از کشورهای 
رومانی و مولداوی برای به حداکثر رساندن جریان صادرات از طریق 

مسیر دانوب برگزار کند.
در جولای  ملل  سازمان  و  ترکیه  میانجیگری  با  که  غلات  قرارداد 
فراهم  را  اوکراین  بنادر  از  امکان صادرات غلات  انجام شد،   ۲۰۲۲
کرده بود ولی ماه گذشته مسکو از این توافق خارج شد و غرب را 
نادیده  این قرارداد  متهم کرد که صادرات غلات و کود روسیه در 

گرفته شده است.

ایران و پاکستان بر تقویت همکاری های 

مشترک توافق کردند 
در  ایران  اسلامی  جمهوری  سفیر  و  پاکستان  خارجه  امور  وزیر 
اسلام آباد دیدار و طرفین بر تقویت بیش از پیش همکاری های همه 
جانبه بویژه در حوزه های تجاری، امنیتی و منطقه ای توافق کردند.

دفتر سخنگوی  روابط عمومی  از  ایرنا  به گزارش چهارشنبه شب 
"رضا  و  جیلانی"  عباس  "جلیل  پاکستان،  خارجه  امور  وزارت 
امیری مقدم" سفیر ایران در پاکستان در اسلام آباد دیدار کردند.

و  ایران  دوجانبه  روابط  با  مرتبط  تحولات  آخرین  درباره  آنان 
مسائل  همچنین  و  متقابل  علاقه  مورد  موضوعات  پاکستان، 

منطقه ای تبادل نظر کردند.
وزیر امور خارجه دولت انتقالی پاکستان و سفیر ایران توافق کردند 
که به گفت وگوها و تبادل هیات های دوجانبه شتاب بیشتر بدهند.

پاکستان  و  ایران  های  همکاری  بیشتر  هرچه  تقویت  بر  طرفین 
ارتباطات  و  امنیت  انرژی،  گذاری،  تجارت، سرمایه  بخش های  در 

منطقه ای تاکید کردند.
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 همزمان با سفر مهم »جینا ریموندو« 
وزیر بازرگانی آمریکا به پکن و ملاقات 
چین،  رتبه  عالی  مقامات  با  وی  های 
درخصوص  واشنگتن  در  چین  سفیر 
روابط دو کشور گفت:تقابل و خصومت 
ای  برنده  پکن،  و  واشنگتن  میان 
نخواهد داشت، بلکه فقط برای جهانی 

فاجعه بار خواهد بود.
به گزارش روز چهارشنبه ایرنا به نقل 
فنگ«  »ژی  آقای  توئیتر  صفحه  از 
به  وی  واشنگتن،  در  چین  سفیر 
نشست  پنجمین  در  مجازی  صورت 

تجاری آمریکا و چین سخنرانی کرد
که  فعلی  زمان  در  گفت:  فنگ  ژی 
مختلف  های  چالش  دلیل  به  جهان 
دچار اقتصاد ناپایدار شده، هر کشوری 
خاص  مشکلات  تواند  می  سختی  به 

خود را حل کنند.
قایقی  یک  در  ما  همه  افزود:  وی 
از سرنشینان آن  هستیم و هیچ کس 
اقدام  به  دست  خودسرانه  تواند  نمی 
برای  خطر  موجب  و  بزند  خطرناک 

همه سرنشینان شود.
و خصومت،  تقابل  که  کرد  تاکید  ژی 
صلح و امنیت را به ارمغان نمی ا رود 
و نتیجه معکوس خواهد داشت اما می 
توان با کمک یکدیگر مشکلات موجود 
را حل کنیم. در طول سال های اخیر 

و  پکن  بین  روابط 
واشنگتن با مشکلات 
جدی مواجه شده که 
منافع دو کشور را به 

خطر انداخته است.
اخیرا  دیدار  در 
و  آمریکا  سران 
بالی  در جزیره  چین 
طرف  دو  اندونزی، 
راه  کردند  توافق 
برای  مناسبی  های 
مبادلات  گسترش 
روابط  و  همکاری  و 

بین چین و آمریکا پیداکند. بعد از این 
توافق، مقامات عالی دولت چین بارها 
بر ضرورت اجرای آن از سوی دو کشور 

تاکید کردند.
به  اشاره  به  آمریکا  در  چین  سفیر 
جین  »شی  سخنان  از  های  بخش 
پینگ«رئیس جمهوری چین در دیدار 
جزیره بالی با جو بایدن، گفت که شی 
تاکید کرده است جهان به یک رابطه 
دارد  نیاز  واشنگتن  و  پکن  بین  پایدار 
اندازه  و وی معتقد است که زمین به 
کافی بزرگ است که دو کشور در کنار 

هم توسعه یابند.
را  فرصت  باید  گفت:  چین  سفیر 
راستا  همین  در  و  بشماریم  غنیمت 

مدیریت  را  اختلافات  و  برداشته  قدم 
ها  همکاری  و  ها  گو  و  گفت  و  کرده 

گسترش دهیم.
از  اساسا  که  کرد  خاطرنشان  ژی 
همزیستی  متقابل،  احترام  اصل  سه 
برد-برد  همکاری  و  آمیز  مسالمت 

پیروی می کنیم.
یافتن مسیرهای  به منظور  افزود:  وی 
توسعه و گسترش روابط تجاری چین 
دو  بین  های  اعتماد  باید  آمریکا  و 
کشورا تقویت کرده و از مداخله پرهیز 

نماییم.
بزرگترین  که  کرد  تاکید  چین  سفیر 
بودن  باز  چین،  اطمینان  منبع 
مسیرهای توسعه چین است و هرگونه 
سبب  پگن-واشنگتن  بین  جدایی 

بزرگترین اختلال خواهد بود .
به گزارش ایرنا، خانم »جینا ریموندو« 
دیدار  برای  آمریکا  بازرگانی  وزیر 
کیانگ«  »لی  از جمله  مقامات چینی 
نخست وزیر چین و»وانگ ونتائو« وزیر 
)پنجم  شنبه  یک  روز  چین  بازرگانی 
شهریور( وارد پکن پایتخت چین شد.

مقام  های  دیدار  در  ریموندو  خانم 
های چینی تاکید کردند که واشنگتن 
هیچ  و  است  سالم"  "رقابت  دنبال  به 
توسعه  از  جلوگیری  برای  قصدی 

اقتصادی چین ندارد.
هم  چین  وزیر  نخست  کیانگ«  »لی 
مسائل  کرد  خاطرنشان  دیدار  این  در 
اقتصادی چین و آمریکا نباید دستاویز 

موضوعات سیاسی شود.

سفیر چین: تقابل و خصومت میان واشنگتن و پکن، 
برنده ای نخواهد داشت

 تارنمای خبری بلومبرگ گسترش بریکس 
با پیوستن اعضای جدید از جمله ایران به 
آمریکا  نقش  برای  شکستی  را  گروه  این 
برای رهبری اقتصادی جهان  ارزیابی کرد 
جهانی  سازمان  مانند  نهادهایی  نوشت،  و 
اند  داده  دست  از  را  خود  کارایی  تجارت 
و بانک جهانی و صندوق بین المللی پول، 
گروه  این  اعضای  منافع  خدمت  در  دیگر 

نیستند.
به گزارش روز چهارشنبه ایرنا، در مطلب 
دولت  است:  آمده  آمریکایی  رسانه  این 
های پنج کشور عضو بریکس شامل برزیل، 
روسیه، هند، چین و آفریقای جنوبی، در 
برای  دیگر  از ۶ کشور  اخیر خود  اجلاس 

ملحق شدن به این گروه دعوت کردند.
شدن  افزوده  است،  گفته  بریکس  گروه 
عربستان  ایران،  اتیوپی،  مصر،  آرژانتین، 
و امارات، پایان توسعه این گروه نیست و 
اولین مرحله از گسترش بیشتر آن با هدف 
افزایش قدرت کشورهای در حال توسعه در 

حاکمیت جهانی است.
بلومبرگ تمایل بیشتر به یافتن گزینه ای 
جایگزین برای نظم بین المللی حاکم را به 
خودی خود حائز اهمیت توصیف کرد و آن 

را شکستی برای رهبری آمریکا دانست.
این رسانه از چین به عنوان معمار اصلی و 
حامی بلندمدت گسترش بریکس نام برد و 

نوشت: پکن به دنبال اجرای نقش رهبری 
ژئوپلیتیکی  و  اقتصادی  مسائل  در  خود 
یافتن  به  مند  علاقه  نیز  روسیه  است. 
هزینه  کاهش  و  جدید  اقتصادی  شرکای 
به  رو  این  از  و  است  اوکراین  های جنگ 

گسترش بریکس علاقه مند است.
اصلی  کشورهای  افزاید:  می  گزارش  این 
توافق  با اعضای جدید خود  عضو بریکس 
به  جهانی  نهادهای  و  مقررات  که  دارند 

اندازه کافی در خدمت منافع آنها نیستند.
سوی  از  وام  اعطای  سامانه  رسانه،  این 
جایگزینی  را  اعضایش  به  بریکس 
و  عنوان  پول  المللی  بین  صندوق  برای 
خاطرنشان کرد: در سال ۲۰۱۶ تسهیلات 
نقدینگی مشترکی توسط اعضای این گروه 
ایجاد شد که به کشورهای عضو آن اجازه 
یکدیگر  به  اضطراری  در شرایط  می دهد 
وام دهند. این گروه، همچنین بانک توسعه 
جهانی  بانک  از  گرفتن  الگو  با  را  جدید 
از  بخشی  عنوان  به  چین  و  کرد  تاسیس 
طرح »کمربند و جاده«، طرح های مربوط 

به زیرساخت ها را تامین مالی کرد.
گروه بریکس امیدوار است توافقات جاری 
جدید را در خارج از حوزه فعالیت سازمان 
حتی  آنها  دهد.  گسترش  تجارت  جهانی 
که  اند  کرده  صحبت  جدیدی  ارز  درباره 
می تواند از آنها در برابر سلطه دلار آمریکا 

محافظت کند.
انحراف  بلومبرگ سیاست آمریکا را عامل 
از نقش رهبری اقتصادی خود  این کشور 
در جهان توصیف کرد و نوشت که چنین 
رئیس  ترامپ  دونالد  دولت  در  سیاستی 
جمهوری پیشین این کشور تسریع شد و 
در دولت جو بایدن مورد تایید قرار گرفت. 
رویگردانی  این  دنبال  به  بریکس  تشکیل 
در  خود  اقتصادی  نقش  ایفای  از  آمریکا 
جهان رخ داد و صندوق بین المللی پول و 
بانک جهانی به شکل فزاینده ای سکان دار 

خود را از دست داده اند.
سازمان  که  این  به  اشاره  با  گزارش  این 
جهانی تجارت کاملا کارایی خود را از دست 
سیاست  که  کند  می  اذعان  است،  داده 

و  نیست  جهان  رفاه  خدمت  در  آمریکا 
کشورهای اقتصادی نوظهور حق دارند که 
به دنبال جایگزین برای نظم جهانی باشند.

عامل  را  بهره  نرخ  افزایش  رسانه،  این 
گسترش فشارهای مالی در کشورهای کم 
درآمد یا دارای درآمد پایین ارزیابی کرد و 
هشدار داد اگر بحران جهانی جدید بدهی 
ها در راه باشد آسیب آن محدود نخواهد 

بود.
بلومبرگ در پایان گزارش خود آورده است: 
هزینه های تغییرات آب و هوایی در حال 
افزایش است و تلاش های بریکس در مهار 
به  هایی  چالش  چنین  دارد.  اهمیت  آنها 
طور اجتناب ناپذیری جهانی هستند و به 

همکاری در سطح جهانی نیاز دارند.

بلومبرگ: گسترش بریکس »شکستی« برای آمریکا است
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شهرستان
خبر

۴۲ مورد فرصت سرمایه گذاری 
در کردستان آماده ارائه به 

سرمایه گذاران است

دارایی کردستان گفت:  و  اقتصادی  امور   مدیرکل 
۴۲ مورد فرصت سرمایه گذاری در استان تهیه و ۲۱ 
مجوز سرمایه گذاری بی نام هم صادر شده و آماده 

ارائه به سرمایه گذاران داخلی و خارجی است.
ایرنا  با خبرنگار  گو  و  در گفت  محمد مشیرپناهی 
به اقدامات انجام شده در راستای سرمایه گذاری و 
تسهیل در این مهم اشاره و اظهار کرد: تاکنون ۴۲ 
مورد فرصت سرمایه گذاری در استان تهیه شده و 

۱۵ مورد آن هم به روزرسانی شده است.
وی با اشاره به اینکه سامانه ای در وزارت اقتصاد و 
دارایی طراحی شده و فرصت های سرمایه گذاری 
در آن بارگذاری شده است، افزود: یکی از مشکلات 
برمی  زمین  کمبود  به  استان  سرمایه گذاری  حوزه 
ایده صدور  استاندار  این مسئله  رفع  برای  و  گردد 
مجوز بی نام را ارائه کردند و این اقدام هم توسط 

ادارات ذیربط اجرایی شده است.
مدیرکل امور اقتصادی و دارایی کردستان از صدور 
۲۱ مورد مجوز سرمایه گذاری بی نام در استان خبر 
داد و گفت: با صدور این مجوزها که زمین مورد نیاز 
و استعلام های لازم در خصوص آنها انجام و بستر 

حضور سرمایه گذار فراهم شده است.
مشیرپناهی با بیان اینکه ۵۵ مورد دیگر مجوزهای 
بی نام در استان به زودی صادر می شود، بیان کرد: 
با توجه به محدودیت زمین در شهرک های صنعتی 
استان با همکاری اداره کل منابع طبیعی اقدام به 
شناسایی ۲۵۰ لکه از اراضی ملی فاقد شرایط لازم 
به زیرساخت ها  نزدیکی  نبود معارض و  هم چون 

کردیم.
وی ادامه داد: دستگاه های دارای ظرفیت سرمایه 
گذاری در استان از جمله ادارات کل صنعت، معدن 
تجارت، میراث فرهنگی و گردشگری و سازمان  و 
نام،  بی  مجوز  صدور  برای  استان  کشاورزی  جهاد 
خواسته می شود طرح های خود را اعلام کنند که 
 ۵۵ برای  را  خود  آمادگی  استان  کشاورزی  جهاد 

مورد اعلام کرده است.
بیان  با  اقتصادی و دارایی کردستان  امور  مدیرکل 
اینکه این اداره کل نقش حمایت، هدایت و تسهیل 
اظهار  دارد،  استان  اقتصادی  بخش  در  را  گری 
سرمایه  مجوز  به  مربوط  استعلامات  و  کارها  کرد: 
استان  سرمایه گذاری  مرکز  توسط  خارجی  گذاری 
به نمایندگی از سازمان سرمایه گذاری کمک های 

اقتصادی و فنی ایران انجام می شود.
مشیرپناهی با بیان اینکه مقدمه تولید انجام سرمایه 
بیان کرد:  به ویژه در حوزه خارجی است،  گذاری 
 ۶۵۰ با  خارجی  گذار  سرمایه   ۱۹ مصوبه  تاکنون 
استان صادر شده  در  گذاری  دلار سرمایه  میلیون 

است.
گذاری  سرمایه  متقاضیان  اینکه  به  اشاره  با  وی 
خارجی تا ۶ ماه فرصت ورود و ثبت سرمایه خود 
های  گذاری  سرمایه  جمله  از  داد:  ادامه  دارند،  را 
معدن  به  توان  می  استان  در  شده  انجام  خارجی 
طلای زرکوه، توتون آپادانا و سنه سنتر اشاره کرد.

طی ۲ سال اخیر هفت پروژه بزرگ حوزه آب 
از عزم دولت  نشان  اجرا شد که  در کردستان 
سیزدهم برای خدمت به این خطه از کشور دارد.

ابتدای  از  سیزدهم  دولت  ایرنا،  گزارش  به 
فعالیت، با چالش های زیادی مواجه بود؛ یکی 
از بحران هایی که در کردستان وجود داشت، 
همت  با  که  بود  بانه  شهر  در  آبی  کم  معضل 
این  ویژه  اعتبارات  و تخصیص  دولت سیزدهم 

مشکل برطرف شد.
یکی دیگر از مشکلاتی که دولت سیزدهم با آن 
مواجه بود، بحث طعم و بوی نامطلوب آب شرب 
سنندج و کندی پیشرفت طرح انتقال آب از سد 

آزاد به تصفیه خانه آب سنندج بود.
خانه  تصفیه  به  آزاد  سد  آب  انتقال  سامانه 
سال  بهمن  آن  اجرایی  عملیات  که  سنندج 
۱۳۹۹ آغاز شد، ۱۰ آذر ۱۴۰۱ با حضور حجت 
میلیارد  با ۸۵۰  و  رییسی  الاسلام سیدابراهیم 
تومان سرمایه گذاری، در مدار بهره برداری قرار 
گرفت و مشکل کیفیت نامطلوب آب شرب این 

شهر برای همیشه برطرف شد.
شهر  نیاز  مورد  آب  تأمین  هدف  با  طرح  این 
انتقال  با ظرفیت  نفر،  برای ۷۰۰ هزار  سنندج 
۵۷ میلیون مترمکعب در سال، به بهره برداری 

رسید.
در رابطه با طرح های اجرای شده مهم طی ۲ 
فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل  اخیر،  سال 

کردستان بیشتر توضیح می دهد.
اجرای هفت پروژه با بیش از ۱۳ هزار میلیارد 

ریال
مدیرعامل شرکت آب و فاضلاب کردستان گفت: 
از ابتدای فعالیت دولت سیزدهم تاکنون، هفت 
پروژه در این حوزه با ۱۳ هزار و ۴۵ میلیارد ریال 

هزینه، به بهره برداری رسیده است.
خانه  تصفیه  احداث  داد:  ادامه  فرهاد  محمد 
نفر  هزار  مندی ۵۱  بهره  با  دیواندره  آب شهر 
جمعیت این شهر و ۷۲ روستای مجتمع اوباتو 
با ظرفیت ۲۵۰ لیتر در ثانیه و با اعتبار ۲۵۰۰ 
میلیارد ریال از جمله پروژه های اجرا شده در 

دولت سیزدهم است.
وی خط انتقال آب از تصفیه خانه شماره ۲ به 
تصفیه خانه شماره یک و مخازن شهر سقز با 
هدف تأمین آب پایدار شهر سقز با اجرای پروژه 

به طول ۵۷۰۰ متر، هزینه ۸۰۰ میلیارد ریال و 
با ظرفیت انتقال آب به میزان ۴۰۰ لیتر بر ثانیه 
را از جمله پروژه های شاخص اجرا شده طی ۲ 

سال اخیر عنوان کرد.
کردستان  فاضلاب  و  آب  شرکت  مدیرعامل 
افزود: اجرای پروژه تصفیه خانه آب اضطراری 
شهر مریوان با هدف بهره مندی ۴۰ هزار نفر 
در شرق این شهر از آب شرب تصفیه شده با 
 ۵۰۰ اعتبار  با  و  ثانیه  در  لیتر   ۲۵۰ ظرفیت 
میلیارد ریال، پروژه شاخص دیگر اجرا شده در 

این مدت است.
به گفته فرهاد، تکمیل و بازسازی ایستگاه پمپاژ 
مندی  بهره  با  پل شیخ سنندج  اضطراری  آب 
۳۰۰ هزار نفر از آب شرب با ظرفیت آبرسانی به 
میزان ۱۶۰۰ لیتر بر ثانیه با اعتبار ۲۵۰ میلیارد 

ریال از دیگر پروژه های اجرا شده است.
فاضلاب  خانه  تصفیه  اجرای  شد:  یادآور  وی 
روستای قلیان سنندج با هدف تصفیه فاضلاب و 

جلوگیری از ورود فاضلاب به سد ژاوه و آلودگی 
میلیارد  اعتبار ۴۰۰  با  و  زیست محیطی  های 
ریال و ظرفیت ۶۰۰ مترمکعب در شبانه روز نیز 
پروژه مهم اجرا شده در حوزه تصفیه خانه های 

فاضلاب روستایی است.
از  پیش  دیواندره  آب  خانه  تصفیه  اندازی  راه 

موعد مقرر
دولت  در  که  جهادی  اقدامات  از  دیگر  یکی 
سیزدهم در حوزه آبرسانی انجام شد، راه اندازی 

تصفیه خانه آب دیواندره است.
برای شهر  پایدار  بلندمدت  تأمین آب  با هدف 
دیواندره، اجرای پروژه تصفیه خانه آب از سال 
تا  و  آغاز  ثانیه  بر  لیتر  با ظرفیت ۲۵۰   ۱۳۹۱
پیش از دولت سیزدهم با صرف ۳۵۰ میلیارد 
به  اما  پیشرفت داشت،  ریال هزینه ۶۷ درصد 
دلیل عملکرد نامناسب پیمانکار، وی خلع ید و 

عملیات اجرایی متوقف شده بود.
مدیرعامل شرکت آبفا کردستان در این رابطه 

ماه سال  نیرو در دی  وزیر  با سفر  اظهار کرد: 
راستای  در  لازم  دستورات  استان،  به   ۱۴۰۰
تأمین منابع مالی و شروع به کار مجدد پروژه 
صادر و بلافاصله با بکارگیری پیمانکار، عملیات 
اجرایی ادامه یافت و مقرر شد تا پایان شهریورماه 

امسال این پروژه به اتمام برسد.
فرهاد افزود: با توجه به بروز تنش آبی و افزایش 
کدورت آب در تأسیسات قره غیبی در مردادماه 
جاری، راه اندازی و بهره برداری از تصفیه خانه 
اقدامی  طی  و  موعد  از  پیش  دیواندره،  آب 
جهادی در دستور کار قرار گرفت و خوشبختانه 
در دهم مردادماه جاری، تصفیه خانه وارد مدار 

و تنش آبی شهر برطرف شد.
ثانیه  بر  لیتر   ۲۵۰ مجموع  از  داد:  ادامه  وی 
لیتر   ۱۷۰ پروژه،  این  در  آب  تصفیه  ظرفیت 
برای شهر دیواندره و مابقی برای ۷۲ روستای 
مجتمع اوباتو در نظر گرفته شده تا تأمین آب 

این روستاها نیز انجام شود.

اجرای پروژه های شاخص  حوزه آب در کردستان 
با همت دولت سیزدهم

خبر

دانشگاه علمی کاربردی کردستان 
دانشجو با تضمین اشتغال پذیرش می کند

 رئیس دانشگاه جامع علمی کاربردی کردستان گفت: 
این دانشگاه برای اولین بار دانشجو در دوره های کاردانی 

و کارشناسی با تضمین اشتغال پذیرش می کند.
شاهین فکور در گفت وگو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: 
دانشگاه جامع علمی کاربردی همسو با فرموده رهبری 
پذیرش  و  رشته ها  دقیق  آمایش  ضرورت  بر  مبنی 
دانشجو متناسب با نیازهای کشور و سیاست های کلان 
توسعه اشتغال کشور، به دنبال تسهیل دستیابی جوانان 
به پروژه  اشتغال  تبدیل نهضت  اثربخش و  اشتغال  به 

ملی است.
وی افزود: ایجاد تحول در آموزش عالی نیازمند تغییر 
اشتغال  که  است  گونه ای  به  ریزیها  برنامه  در  نگرش 

پایدار دانشجویان و دانش آموختگان تضمین شود.
یادآور  کردستان  کاربری  علمی  جامع  دانشگاه  رئیس 
شد: این دانشگاه به عنوان پیشران این تغییر نگرش، 
تحلیل  براساس  و  توسعه  انداز  چشم  سند  با  مطابق 
آمایش  طرح  عالی،  آموزش  فعلی  وضعیت  تخصصی 
آموزش عالی علمی کاربردی را تدوین و الگوی توسعه 
متوازن و هدفمند اجرای دوره های علمی کاربردی را 

اجرا کرده است.
با  استان  کاربردی  علمی  دانشگاه  داد:  ادامه  فکور 
وی       ژگی  از  برخورداری  با  و  خصوصی  بخش  مشارکت 
بازار  با  واسطه  بی  و  مستقیم  ارتباط  فرد  به  منحصر 
کار، بر پذیرش دانشجو مطابق اولویت های کشور و نیاز 
محور کردن رشته های تحصیلی متمرکز شده و با بهره 
با  شغلی،  آموزش های  در  پیشگامی  تجارب  از  گیری 
برنامه ریزی شغلی برای ارتقای توانمندی نیروی انسانی 
هدایت  و  غیرمسقیم  یا  مستقیم  بکارگیری  طریق  از 
برای خوداشتغالی و اشتغال آفرینی نسبت به مشارکت 

در تسهیل اشتغال اقدام می کند.
وی اضافه کرد: در پذیرش مهرماه سال جاری دانشگاه 
اشتغال  تعهد  جدید  رویکرد  با  علمی کاربردی  جامع 
دوره  اجرای  متقاضی  واحدهای  توسط  دانشجویان 
به  باتوجه  و  تحصیل  از  فراغت  از  پس  یا  حین  در 
سیاست های اشتغال استان، اقدام به ایجاد ۱۳ ظرفیت 
تعهد اشتغال در یک کد رشته محل در مقطع کاردانی 
ناپیوسته و چهار کد رشته  محل در مقطع کارشناسی 
استان  علمی کاربردی  آموزش  مرکز  یک  در  ناپیوسته 

کرده است.

۲۸ مرکز جامع سنجش و توانبخشی در 
کردستان فعال است

 رییس آموزش و پرورش استثنایی کردستان گفت: در حال 
حاضر ۲۸ مرکز شامل ۲۱ مرکز دولتی وهفت مرکز غیردولتی 
جامع سنجش، آموزش، توانبخشی و مداخله بهنگام رشدی و 

تربیتی در سطح استان فعال است.
طالب محمدی در گفت و گو با خبرنگار ایرنا اظهار کرد: این 
آموزش،  پذیرش،  تشخیص،  غربالگری،  فرآیند  جامع  مراکز 
برنامه  براساس  که  نیاز  بر  مبتنی  مداخلات  و  توانبخشی 
آموزش فردی تنظیم می شود را به دانش آموزان جامعه هدف 

دوره ابتدایی در سطح استان ارائه می دهند.
مشکلات  قبلی  مراکز  مأموریت  و  ساختار  تغییر  افزود:  وی 
توانبخشی  آموزش،  مراکز جامع سنجش،  به  یادگیری  ویژه 
بسیارخوب  ظرفیتی  تربیتی،  رشدی-  بهنگام  مداخلات  و 
برای ارتقای این مراکز به عنوان مرکز پایش تخصصی آموزش 

وپرورش است.

سال ششم - شماره   8200

بیش از۲۵ هزار نفر کردستانی زیرپوشش صندوق بیمه 
اجتماعی روستاییان قرار گرفتند

کشاورزان،  اجتماعی،  بیمه  صندوق  مدیر   
ابتدای  از  گفت:  کردستان  عشایر  و  روستاییان 
نفر   ۶۴۱ و  هزار   ۲۵ تاکنون  سیزدهم  دولت 
اجتماعی  بیمه  صندوق  زیرپوشش  استان  در 

روستاییان قرار گرفتند.
به گزارش خبرنگار ایرنا، احمد توانا روز دوشنبه 
در نشستی با خبرنگاران استان که به مناسبت 
هفته دولت برگزار شد، اظهار کرد: در حال حاضر 
تعداد بیمه شده فعال در این صندوق ۸۲ هزار 

و ۶۰ نفر است.
وی تعداد مستمری بگیران این صندوق در استان 

از  بیان کرد:  و  نفر خواند  را چهار هزار و ۵۴۷ 
این تعداد ۴۴۷ نفر مستمری بگیر از کار افتاده، 
۹۵۹ نفر مستمری بگیر سالمندی، ۸۳۲ نفر هم 

مستمری بگیر بازنشسته پیش از موعد هستند.
کشاورزان،  اجتماعی،  بیمه  صندوق  مدیر 
روستاییان و عشایر کردستان ادامه داد: ۲ هزار 
را  این صندوق  بگیران  از مستمری  نفر  و ۳۰۹ 
هم بازماندگان اعضای فوت شده صندوق تشکیل 

داده اند.
صندوق  کارگزاری   ۶۰ اینکه  به  اشاره  با  توانا 
بیمه اجتماعی کشاورزان، روستاییان و عشایر در 

کردستان فعال است، بیان کرد: در مجموع هم 
اکنون ۱۱۰ هزار و ۷۰۲ نفر عضو این صندوق در 

استان هستند.
افزایش ۲۰ درصدی حقوق و مزایای مستمری 

بگیران صندوق
وی اظهار کرد: یکی از هدیه های دولت سیزدهم 
افزایش  اجتماعی کشاورزان  اعضای صندوق  به 
بگیران  و مزایای مستمری  ۲۰ درصدی حقوق 
بود و در ماه گذشته هم معوقات پنج ماهه هم به 

جامعه هدف پرداخت شد.
کشاورزان،  اجتماعی،  بیمه  صندوق  مدیر 

روستاییان و عشایر کردستان بیان کرد: اعضایی 
 ۱۴۰۱ سال  پایان  تا  آنها  مستمری  احکام  که 
 ۲۰ افزایش  این  مشمول  است  شده  صادر 

درصدی شدند.
توانا با بیان اینکه سن ورود به بیمه پردازی ۱۸ تا 
۵۰ سال است، اظهار کرد: اعضا در هشت سطح 
می توانند به عضویت این صندوق درآیند که حق 
هزار  و ۵۰۰  میلیون  هفت  نخست  بیمه سطح 
ریال و سطح هشت هم افزون بر ۳۰ میلیون ریال 
است و افراد به طور اختیاری می توانند یکی از 

این سطوح را انتخاب کنند.

آگهی ماده 3  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد 
سند رسمی

مورخ   140260301022001784 شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی  هیات   1402/05/03
و املاک رباط کریم بر حسب ماده 3 قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
انتقال عادی و تصرفات مالکانه  تاکید  بر  و ساختمانهای فاقد سند رسمی مبنی 
متقاضی ماندانا نوشین فرد فرزند محمد به شماره شناسنامه 20290 صادره از 
خرم آباد نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت 336/79 
متر مربع مفروز و مجزی شده از پلاک 330 فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از 
ایرج  رسمی  مالکیت  از  کریم  رباط  شهرستان  ثبتی  حوزه  در  واقع  اصلی   160
فاصله  به  نوبت  دو  در  مراتب  اطلاع عموم  منظور  به  لذا  منتظری محرز گردیده 
15 روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به 
مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه 
صالحه  احاله و اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 
صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه متضرر 

به دادگاه نخواهد بود.
تاریخ انتشار اولین آگهی  : 22 /05 /1402

تاریخ انتشار دومین آگهی: 06 / 06 / 1402

بابک احمدی
رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم  

آگهی فقدان سند مالکیت 
به  وارده  درخواست  طبق  حیدرعلی  فرزند  کندی  منصور  جعفری  اقدس  خانم 
شماره 7523 مورخ 1402/04/25 با تسلیم استشهادیه مصدق دفترخانه اسناد 
رسمی شماره 29 رباط کریم با اعلام اینکه سندمالکیت ششدانگ یک قطعه زمین 
با بنای احداثی به مساحت 112/95 / یکصد و دوازده متر و نود و پنج سانتیمتر 

به شماره پلاک 537 فرعی از 111 اصلی واقع در حوزه ثبتی رباط کریم ذیل ثبت 
171037 صفحه 362 دفترجلد 799 به شماره سریال 601775 سری ج 91  
بنام اقدس جعفری منصورکندی فرزند حیدرعلی ثبت و صادر و تسلیم گردیده 
است که بعلت جابجایی مفقود گردیده است که مالک طی درخواست وارده فوق 
تقاضای صدور المثنی سند مالکیت پلاک مذکور نموده است لذا مراتب در اجرای 
تا چنانچه  نامه اصلاحی قانون ثبت در یک نوبت آگهی میگردد  ماده 120 آئین 
شخص یا اشخاصی مدعی انجام معامله نسبت به ملک مرقوم یا وجود سند مالکیت 
نزد خود می باشد از تاریخ نشر آگهی ظرف مدت ده روز اعتراض خود را ضمن 
ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله به این اداره مراجعه و رسید دریافت نماید 
در غیر اینصورت اداره ثبت وفق مقررات اقدام خواهد نمود و اعتراض ایشان 

فقط در مراجع قضائی قابل رسیدگی خواهد بود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

برابر رای شماره 140260301206001790 هیات اول موضوع قانون تعیین 
واحد  در  مستقر  رسمی  فاقد سند  ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف 
ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای قدرت 
اله خدایی فرزند یداله بشماره شناسنامه 326 نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی به مساحت 279/14 متر مربع پلاک 25249 فرعی از 142 
اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 132 فرعی از 142 اصلی واقع در سلطان آباد 
خریداری از مالک رسمی آقای اکبر تبریزی محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع 
عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ 
انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از 
اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع 
قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: 1402/06/06   تاریخ انتشار نوبت دوم: 1402/06/22
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206001789 شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
محمدرضا حسنی فرزند اسماعیل بشماره شناسنامه 240 نسبت به ششدانگ 
یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 114/78 متر مربع پلاک 25245 
فرعی از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 3591 فرعی از 142 اصلی 
واقع در سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای اسداله قیدر محرز گردیده 
به فاصله 15 روز آگهی  نوبت  به منظور اطلاع عموم مراتب در دو  لذا  است. 
می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی 
داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض 
خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم 
بدیهی است در  نمایند  تقدیم  مراجع قضایی  به  را  دادخواست خود  اعتراض 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت 

صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ     1402/06/06 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/06/22
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان  

آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206001211 شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
عینعلی سیفی فرزند آقاجان بشماره شناسنامه 561 نسبت به ششدانگ یک 
مربع پلاک 620 فرعی  متر  به مساحت 197/08  احداثی  بنای  با  قطعه زمین 
از 137 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 103 فرعی از 137 اصلی واقع در 
بلوار الغدیر خریداری از مالکان رسمی آقایان مصطفی جنیدی ، داود جنیدی و 

رسول بختیاری محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند 
مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی 
به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف 
مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست خود را به مراجع قضایی تقدیم 
نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق 

مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ           1402/05/19 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 
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آگهی موضوع ماده 3 قانون و ماده 13 آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

قانون  موضوع  اول  هیات   140260301206001126 شماره  رای  برابر 
تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در 
واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای 
محمدرضا قیدر فرزند محمدحسن بشماره شناسنامه 2 نسبت به ششدانگ یک 
قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت 1178/88 متر مربع پلاک 25117 فرعی 
از 142 اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک 3591 فرعی از 142 اصلی واقع در 
سلطان آباد خریداری از مالک رسمی آقای احمد قیدر محرز گردیده است. لذا به 
منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله 15 روز آگهی می شود در صورتی 
که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره 
تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 
خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت 

مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
دوم:  نوبت  انتشار  تاریخ        1402/05/19 اول:  نوبت  انتشار  تاریخ 

1402/06/05
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اخبار

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی اعلام کرد؛

پرداخت حقوق مکمل در 
صندوق های بازنشستگی تکمیلی

از  رونمایی  به  اشاره  با  اجتماع  رفاه  و  کار  تعاون،  وزیر   
بازنشستگان  گفت:  تکمیلی،  بازنشستگی  صندوق های 
می توانند در سود سرمایه مشارکت داشته باشند، همچنین 
علاوه بر دریافت حقوق بازنشستگی یک حقوقی مکملی را به 

صورت ماهانه و سنواتی دریافت کنند.
صندوق های  از  رونمایی  آیین  مرتضوی«  صولت  »سید   
رهبر  با  را  دیداری  امروز  کرد:  اظهار  تکمیلی،  بازنشستگی 
معظم انقلاب داشتیم که در این دیدار رهبر معظم انقلاب 
توصیفاتی را از اقدامات دولت داشتند که در تاریخ بی نظیر بود.

وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی اظهار داشت: رهبر معظم 
انقلاب فرمودند از این دولت علاوه بر حمایت و تایید، به دنبال 
تمجید هستم که در این راستا در ۸ سرفصل، سربازان نظام 
جمهوری اسلامی و خادمین ملت را مورد تمجید قرار دادند و 

تذکرات مفید را ارائه کردند.
ادامه  ایران،  به زندگی در  امید  افزایش نرخ  به  با شاره  وی 
داد: متوسط نرخ امید به زندگی در ابتدای پیروزی انقلاب 
بین ۵۲ تا ۵۳ بوده است. کار بزرگی که این نظام با خدمات 
درمانی و رفاهی انجام داد، سبب افزایش نرخ امید به زندگی 
در ایران شد که این عدد بر اساس گزارش های تمامی مراکز 
رسمی داخلی و خارجی از جمله سازمان بهداشت جهانی به 

٧۸ رسیده است.
مرتضوی بیان کرد: صندوق های بازنشستگی که صندوق هایی 
بین نسلی هستند، یک تضمین حداقلی را برای تداوم زندگی 
اقدام کافی نیست به  این  اما  آبرومندانه فراهم کرده است، 
سبب آنکه در نظام جمهوری اسلامی ایران مراودات زیاد است 
و هزینه ها بالاست؛ بنابراین لازم است تا کار مناسبی برای این 

امر انجام شود.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: خوشبختانه قانون گذار 
نظر  را در  تکمیلی  بازنشستگی  امر، صندوق های  این  برای 
گرفته و افراد می توانند در این صندوق ها سرمایه گذاری کرده 
و از سود آن بهره مند شوند. هرچه قدر شخص سرمایه گذاری 
کند می تواند از آن بهره ببرد. اشخاص پس از بازنشستگی هم 
می توانند در این صندوق ها سرمایه گذاری کنند و وارثان نیز 

می توانند از آن بهره گیرند.
سرمایه  سود  در  می توانند  بازنشستگان  داشت:  بیان  وی 
حقوق  دریافت  بر  علاوه  همچنین  باشند؛  داشته  مشارکت 
بازنشستگی یک حقوقی مکملی را به صورت ماهانه و سنواتی 

دریافت کنند.
توجه ویژه دولت سیزدهم به بخش تعاون

 وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی گفت: عدم توجه به مساله 
تعاون در سال های گذشته باعث عقب افتادگی در این حوزه 
با توجه ویژه دولت سیزدهم به بخش تعاون  اما  شده بود، 

اکنون بیش از ۱۱۰ هزار تعاونی در کشور فعال هستند.
 »سید صولت مرتضوی« در آیین افتتاح ۳٧۳ طرح تعاونی 
از  یکی  تعاون  مساله  کرد:  اظهار  تعاون،  هفته  مناسبت  به 
مولفه های توسعه اقتصادی است. تعاون هم در احکام دینی و 
هم در قانون اساسی مورد توجه ویژه قرار گرفته است. تکلیف 
این است که باید در راستای سیاست های کلی، ۲۵ درصد از 

اقتصاد کشور را اقتصاد تعاون محور در بر بگیرد.
وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی تاکید کرد: به دلایل مختلف 
مانند عدم توجه به مساله تعاون و عدم ترویج فرهنگ تعاون 
از این هدف عقب هستیم؛ اما در ۲ سالی که از دولت سیزدهم 

می گذرد توجه ویژه به مساله تعاون صورت گرفته است.
در  کشور  در  تعاونی  هزار   ۱۱۰ بر  بالغ  اکنون  افزود:  وی 
تولید، صنعت، معدن و  اقتصادی مانند  زمینه های مختلف 
کشاورزی و... فعالیت می کنند. این تعاونی ها در حوزه توزیع 
نیز تلاش فراوانی برای ثبات در اقتصاد کشور صورت می دهند؛ 
البته این ابتدای راه است و ما باید تلاش کنیم تا به اهداف 

پیش بینی شده در سند توسعه تعاون دست یابیم.
مرتضوی بیان کرد: اگر بنا باشد ما همه ساله نرخ بیکاری 
را کاهش بدهیم نیاز به مشارکت مردمی داریم تا با کمک 
آنها مساله بیکاری را مدیریت کنیم. مساله تعاون بسیار مهم 
است و اگر یکی از اهداف نظام جمهوری اسلامی رسیدن به 
عدالت اقتصادی و توزیعی باشد به نظر ما تعاون مظهر عدالت 

اجتماعی، اقتصادی و توزیعی است.
وزیر تعاون اظهار داشت: امروز شاهد بهره برداری تعداد قابل 
توجهی از طرح های تعاونی هستیم. نکته مهمی که مطرح شد 
مساله ساماندهی منابع عمومی است. بر حسب گزارش های به 
دست آمده از مجموعه طرح هایی که به بهره برداری می رسد 
حدود ۹۱ درصد را منابع عمومی تامین کرده اند. فلسفه تعاون 
به  تعاون  موضوع  اجرای  معنای  به  این  و  است  همین  نیز 

بهترین وجه است.
وی و با اشاره به بهره برداری از ۳٧۳ طرح تعاونی، گفت: این 
با  بر ۶ هزار میلیارد تومان و  بالغ  با سرمایه گذاری  طرح ها 
هدف ایجاد اشتغال برای بیش از ۸ هزار نفر در ۳۱ استان 
کشور افتتاح شد.مرتضوی افزود: تعاون مظهر عدالت است و 
امورات را در جریان حقیقی هدایت کرده و از تکاثر جلوگیری 
می کند. باید نسخه تعاون به معنای واقعی را تدوین، تنظیم، 
تبیین کرده و آن را به جهان معرفی کند. با حضور »صولت 
مرتضوی« وزیر تعاون، کار و رفاه اجتماعی، به مناسبت هفته 
تعاون، تعداد ۳٧۳ طرح تعاونی با مشارکت ۲۴ هزار و ۱۵۱ 
عضو و با سرمایه گذاری بالغ بر ۶۳۸۴ میلیارد تومان با هدف 
ایجاد شغل برای ۸ هزار و ۴۵۴ نفر و سرمایه مردمی ۵۸۱۵ 

میلیارد تومان افتتاح و به بهره برداری رسید.
بر اساس این گزارش، از مجموع ۳٧۳ طرح افتتاحی، ۲۳۳ 
طرح در حوزه تولید، ٧۹ طرح در بخش های خدمات و سایر 

توزیعی، ۶۱ طرح مسکن به بهره برداری خواهند رسید.

اکنون  گفت:  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر   
هستیم  سیاست ها  از  مجموعه ای  میراث دار 
که ثمره آن ناترازتر شدن برخی از بانک های 

کشور است.
خاندوزی«  احسان  »سید  ایرنا،  گزارش  به 
صندوق های  از  رونمایی  آیین  مراسم  در 
مهم  نکته  کرد:  اعلام  تکمیلی  بازنشستگی 
متاسفانه  که  است  این  صندوق ها  مورد  در 
تنظیم گری  سیاست های  وجود  دلیل  به 
در  ناترازی  یک  شاهد  گذشته  سال های  در 

صندوق های بازنشستگی بودیم.
مختص  فقط  ناترازی  این  داشت:  اظهار  وی 
به  مربوط  مساله  بلکه  نیست؛  ایران  به 
است  سال  چندین  بازنشستگی  صندوق های 
در  مهم  موضوعات  از  یکی  عنوان  به  که 

کشورها تلقی می شود.
جهت  از  ایران  در  اینکه  بیان  با  خاندوزی 

شدیم،  ناترازی  این  به  مبتلا  متفاوتی 
ناترازی  علاج  مساله  کرد:  خاطرنشان 
جنس  از  مساله  یک  اقتصادی  ساختاری 
بلندمدت و میان مدت است که به تدریج رخ 

می دهد و به تدریج هم باید علاج شود.
وزیر امور اقتصادی و دارایی با بیان اینکه هر 
باشیم،  داشته  تاخیر  آنها  در علاج  که  چقدر 
گفت:  یافت،  خواهد  افزایش  اصلاح  هزینه 
مساله  همین  با  هم  بانکی  ناترازی های  در 
از  مجموعه ای  میراث دار  اکنون  مواجهیم، 
سیاست ها هستیم که ثمره آن موجب ناترازتر 

شدن برخی از بانک های کشور شده است.
آدرس های  اوقات  گاهی  داد:  ادامه  خاندوزی 
ایراد  مثال  برای  می شود.  بیان  ناصحیحی 
معروف مربوط به مساله تسهیلات تکلیفی که 
اما  کرد  رفع  باید  را  می شود  بانک ها  متوجه 
ارتباط چندانی  بانک ها  ناترازی  مساله  اساسا 

به تسهیلات تکلیفی ندارد.
داشت:  اظهار  دارایی  و  اقتصادی  امور  وزیر 
بانکی  شبکه های  در  موجود  ناترازی  اکنون 
به سیاق دیگری در صندوق های بازنشستگی 
وجود دارند که باید برای علاج این امر تدابیر 

کوتاه مدتی در نظر گرفته شود.
وی ادامه داد: دولت در لایحه بودجه ۱۴۰۱ 
پیشنهاداتی را مطرح کرد که چندان مقبول 
نهایی  مصوبه  در  آن  از  اثری  و  نبود  مجلس 

مجلس وجود نداشت.
لایحه  در  مجدد  دولت  گفت:  خاندوزی 
ناترازی  برای  را  فصلی  توسعه،  هفتم  برنامه 
امیدوارم  که  است  گرفته  نظر  در  صندوق ها 
سندی برای اصلاحات پنج ساله باشد تا بتوان 
در قانون برنامه هفتم اراده ای را برای حل و 
فصل ناترازی صندوق های بازنشستگی داشته 

باشیم.

وزیر امور اقتصادی با بیان اینکه منفعت کشور 
در بلندمدت سرعت بخشیدن به این اصلاحات 
خود  سیاستمدار  از  مردم  کرد:  اعلام  است، 
را  است  ملی  منفعت  که  آنچه  تا  می خواهند 
اصلاحاتی که  در  این  از  بیش  و  کنند  لحاظ 
کشور باید طی سال های گذشته در مورد آن 

تصمیم می گرفت، تاخیر نیندازند.
وی ادامه داد: بهتر است تحلیلگران بازار به این 
نکته اشاره داشته باشند و آن را ترویج دهند 
که در صورت سرمایه گذاری های غیرمستقیم 
ایجاد  و  بازار  ثبات در  ایجاد  در کشور شاهد 
تا  باشیم  سرمایه گذاری  برای  بلندمدت  نگاه 
از این طریق بازار سرمایه به بازاری باثبات و 

حرفه ای تبدیل شود.
 ۲۰ از  صندوق ها  در  گذاری  سرمایه  افزایش 

به ۵۰ درصد
خاندوزی گفت: در طول ۲ سال گذشته میزان 
سرمایه گذاری در صندوق های سرمایه گذاری 
به  رقم  این  اکنون  و  بود  از ۲۰ درصد  کمتر 
حدود ۵۰ درصد افزایش پیدا کرده است که 

این امر جزو اقدامات مثبت تلقی می شود.
به  توجه  با  کرد:  اعلام  اقتصادی  امور  وزیر 
بورس  بازار  در   ۹۹ سال  که  اشتباهی  تدابیر 
رخ داد و بسیاری از مردم دچار ضرر و زیان 
گذاری  سرمایه  ترویج  صورت  در  شدند، 
غیرمستقیم در بازار می توان از آن دوره عبور 
مشارکت  از  جدیدی  از  دوره ای  وارد  و  کرد 

حرفه ای مردم در بازار شویم.
تا پایان دوره مسوولیت  وی گفت: اگر بتوان 
خود در این دولت، کلیدواژه اصلی فعالیت ها 
گذاری  سرمایه  صندوق های  سهم  افزایش  را 
اهمیت  حائز  حدی  به  دهیم  قرار  بازار  در 
به عنوان یکی  از آن  بود که می توان  خواهد 

از ارکان اصلاح بازار در میان مدت یاد کرد.

وزیر امور اقتصادی و دارایی اعلام کرد:

ناترازی برخی از بانک های کشور میراث 
سیاست های اشتباه گذشته

اخبار

برآورد اعتبار ۱۸ هزار میلیارد تومانی 

طرح کاشت یک میلیارد درخت

رئیس سازمان منابع طبیعی و آبخیزداری کشور گفت: اجرای طرح 
کاشت یک میلیارد درخت به ۱۸ هزار میلیارد تومان اعتبار نیاز دارد.

به گزارش ایرنا از وزارت جهاد کشاورزی، عباسعلی نوبخت در جریان 
بازدید خبرنگاران از بخشی از جنگل هیرکانی در منطقه سنگده اظهار 
برای  بودجه  قالب ردیف  تومان در  میلیارد  اختصاص ۲۵۰  داشت: 
طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت، رقم ناچیزی است و ما روی 

مشارکت مردم، صنایع و دستگاه های مختلف حساب کرده ایم.
وی هزینه تولید، کاشت و نگهداری از هر درخت را ۱۰۰ هزار تومان 

در کشور اعلام کرد.
نوبخت ادامه داد: هزینه تولید، کاشت و نگهداری از درخت در هر 
کشوری متناسب با شرایطی که دارد متفاوت است، به طوری که 
هزینه آن در مناطق خشک مانند عربستان ۱۰ دلار هزینه برمی دارد.

وی در همین حال مدت نگهداری از هر درخت را برای استقرار حدود 
۱۰ سال عنوان کرد.

معاون وزیر جهاد کشاورزی ادامه داد: یک سوم بودجه سازمان های 
جنگل ها  توسعه  و  احیا  جهان صرف  کشورهای  در  طبیعی  منابع 

می شود.
وی تصریح کرد: در راستای اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد 
درخت، ۲۰ درصد کار مربوط به بخش تولید نهال و انتقال، ۱۰ درصد 

کاشت و ٧۰ درصد نگهداری است.
نوبخت در اجرای طرح مردمی کاشت یک میلیارد درخت از صنایع 
داشته  و بخش خصوصی خواست در عمل مشارکت  آلوده کننده 

باشند و تنها به حمایت های زبانی اکتفا نکنند.
با  گرفته  تفاهم نامه صورت  از ۲۸  بیش  بین  از  تاکنون  افزود:  وی 
دستگاه های مختلف در مشارکت با این طرح، تنها ۳ شرکت صنعتی 
گلرنگ، هلدینگ خلیج فارس و ایران خودرو به مراحل نهایی رسیده 

است.

اجرای پروژه های به زراعی راهکاری 

برای حل چالش تولید روغن در کشور

معاون پژوهش و فناوری سازمان تحقیقات، آموزش و ترویج 
کشاورزی )تات( گفت: اجرای پروژه های به زراعی برای حل 
تات  سازمان  اولویت های  از  کشور  در  روغن  تولید  چالش 

است.
به گزارش ایرنا از وزارت جهاد کشاورزی، حسین جعفری 
بذر  تولید  و  تحقیقات  برنامه ریزی  سالانه  گردهمایی  در 
این  بیان  با  دولت،  هفته  تبریک  ضمن  روغنی،  دانه های 
تامین  کشور  داخل  در  روغن  مصرف  درصد سهم   ۱۰ که 
می شود، گفت:  تولید روغن به عنوان یک کالای استراتژیک، 
با چالش ها و مشکلات پیچیده ای از جمله مسایل فنی و 

حمایتی مواجه است.
به  آینده پژوهی  و  موجود  چالش های  آسیب شناسی  وی 
اساس  بر  تحقیقاتی  فعالیت های  به  جهت دهی  منظور 
نیازهای بخش اجرا را از راهکارهای به ثمر رسیدن اهداف 
خوداتکایی  به  دستیابی  و  روغنی  دانه های  کشت  توسعه 
اولویت های  از  افزود:  و  دانست  کشور  در  روغن  تولید 
سازمان تات برطرف کردن نیازهای فنی، تکنیکی و اجرای 
پروژه های به زراعی برای حل چالش تولید روغن در کشور 

است.
بخش  به  روغنی  دانه های  شده  اصلاح  رقم   ۶۲ معرفی 

کشاورزی
رئیس موسسه تحقیقات اصلاح و تهیه نهال و بذر نیز در 
دانه های  از معرفی ۶۲ رقم اصلاح شده  این مراسم،  ادامه 

روغنی به بخش کشاورزی کشور خبر داد.
محمد زمانیان، فعالیت های این بخش تحقیقاتی در تولید 
ارقام اصلاح شده دانه های روغنی را روبه رشد ارزیابی کرد 
روغنی  دانه های  انواع  رقم   ۶۲ محققان  تلاش  با  افزود:  و 
آزاد  رقم   ۵۰ که  روغنی  دانه های  تحقیقات  بخش  توسط 
به  است  هیبرید  روغنی  دانه های  رقم   ۱۲ و  گرده افشان 

بخش کشاورزی معرفی شد.
وی با بیان این که ۱۶ رقم از انواع دانه های روغنی به بخش 
خصوصی واگذار شده است، اظهار داشت: بخش تحقیقات 
از مجموعه فناوری های واگذار  دانه های روغنی ۱۵ درصد 
شده به بخش خصوصی موسسه را به خود اختصاص داده 

است.
تامین روغن خوراکی در سبد  اهمیت  بر  تاکید  با  زمانیان 
در  محصول  این  تولید  روی  پیش  چالش های  به  خانوار، 
به عنوان  آب  منابع  محدودیت  گفت:  و  کرد  اشاره  کشور 
اولین و مهم ترین چالش کشت دانه های روغنی در کشور 

است.
که  هستند  صنعتی  گیاهانی  روغنی،  گیاهان  افزود:  وی 
توسعه  و  تولید  در  می تواند  صنعتی  و  اقتصادی  مناسبات 

کشت این گیاهان نقش اساسی داشته باشد.
بذر،  و  نهال  تهیه  و  اصلاح  تحقیقات  موسسه  رئیس 
سازمان دهی بذر را یکی دیگر از مسایل مهم در تولید بذر 
اظهار  و  برشمرد  زراعی  گیاهان  سایر  و  روغنی  دانه های 
داشت: تقویت مباحث به زراعی در دستور کار موسسه قرار 
دارد و برای این مهم، کمیته های تخصصی جهت بهره مندی 

از نظرات صاحب نظران و متخصصان تشکیل  شده است.
کمیته های  نتایج  کرد؛  امیدواری  اظهار  پایان  در  زمانیان 
راستای حل  در  گامی  بتواند  گردهمایی  این  در  تخصصی 

چالش های تولید روغن در کشور باشد.
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در ۲ سال گذشته انجام شد؛

افزایش اقبال سهامداران به سرمایه گذاری غیرمستقیم در بورس

یکی  گفت:  بهادار  اوراق  و  بورس  سازمان  رییس 
سال   ۲ در  سازمان  این  اصولی  سیاست های  از 
گذشته توسعه سرمایه گذاری های غیرمستقیم بود 
که این مهم از طریق صندوق ها و سبدگردان ها 
به غیرمستقیم هدایت  از سرمایه گذاری مستقیم 

شد.
از  رونمایی  مراسم  در  عشقی«  »مجید   
صندوق های بازنشستگی تکمیلی، به رونمایی یک 
محصول آینده دار و اساسی در بازار سرمایه اشاره 
کرد و افزود: این صندوق جزو ابزارهایی است که 
برای همه ذینفعان آن در میان مدت و بلندمدت 

برکات زیادی را به همراه خواهد داشت.
جزو  صندوق  این  خاطرنشان کرد:  عشقی 
صندوق هایی است که با پیشگامی نهادهای مالی 

طراحی و با توجه به نیاز بازار راه اندازی شد.
دارایی  ارزش  ادامه داد:  بورس  سازمان  رییس 
صندوق ها از ۲ سال گذشته تا دیروز به ۸۶۵ هزار 
ها  صندوق  این  که  است  رسیده  تومان  میلیارد 
شامل صندوق با درآمد ثابت، انواع صندوق های 
سهامی، صندوق های کالایی، صندوق جسورانه، 

صندوق زمین و ساختمان می شود.
ارائه شده  آمار  به  توجه  با  اینکه  اعلام  با  عشقی 
بودیم،  شاهد  سهام  صندوق  در  را  خوبی  رشد 
گفت: در بحث سبدگران ها هم در ۲ سال گذشته 
رشد خوبی را تجربه کردیم، به طوری که دارایی 
میلیارد  هزار  از ۴۵  مدیریت سبدگردان ها  تحت 
تومان به بیش از ۱۰۰ هزار میلیارد تومان رسیده 

است.
می دهد  نشان  روند  این  کرد:  خاطرنشان  وی 
پیدا  را  خود  جای  غیرمستقیم  گذاری  سرمایه 
مالی  نهادهای  توسعه  به  توجه  با  و  است  کرده 

انتظار داریم تا این روند افزایشی ادامه دار باشد.
رییس سازمان بورس اظهار داشت: یکی از اتفاقات 
مثبت رخ داده در یک سال گذشته این است که 
بازدهی  سرمایه گذاری  صندوق های  اکثر  در 

بالاتری را نسبت به بازار کسب کردیم.
وی گفت: صندوق های سرمایه گذاری با توجه به 
اصالتی که داشتند در مقاطع ماهانه، سه ماه، ۶ 

ماهه و سالانه بازدهی به مراتب بهتری داشتند.
به  را  بورس  شاخص  بازدهی  اگر  گفت:  عشقی 

 ۳۸ حدود  سالانه  صورت 
بگیریم،  نظر  در  درصد 
گذاری  سرمایه  صندوق های 
به بازدهی بیش از ۵۰ درصد 
فاصله  که  کردند  پیدا  دست 
کل  شاخص  از  را  معناداری 

دارد.
اعلام  بورس  سازمان  رییس 
سرمایه  های  صندوق  کرد: 
بازار  نوسانات  در  گذاری 
بهتری  عملکرد  سرمایه 
ایجاد  این  که  داشت  خواهند 
فاصله در کسب بازدهی شده 

است.
 ۴۰۶ اکنون  کرد:  اعلام  وی 
در  گذاری  سرمایه  صندوق 
 ٧۵ از  بیش  که  داریم  بازار 
درصد از این صندوق ها بازدهی بالاتر از بازار را 
کسب کردند، این امر نشان دهنده آن است که 
این صندوق ها جایگاه خود را در بازار پیدا کردند.

بورس طبق رسالت  : سازمان  تاکید کرد  عشقی 
خود و با توجه به گسترش ایجاد شده در سرمایه 
این  در  را  نظارت خود  بحث  ها  گذاری صندوق 

صندوق ها را افزایش داده است.
گردش منابع در صندوق های سرمایه گذاری طی 

یک سال گذشته
در  منابع  گردش  به  بورس  سازمان  رییس 
صندوق های سرمایه گذاری طی یک سال گذشته 
اشاره و تاکید کرد: در صندوق های صدور ابطالی 
در مجموع بیش از یک هزار و ۱۰۰ همت صدور 
داشتیم،  ابطال  همت   ۵۰ و  هزار  یک  حدود  و 
صندوق های  جایگاه  تغیر  دهنده  نشان  امر  این 
این  به  سرمایه گذاران  توجه  و  سرمایه گذاری 

صندوق ها است.
وی با بیان اینکه یکی از آرزوهای ما افزایش نقش 
معاملات  تابلوی  در  سرمایه گذاری  صندوق های 
روزانه بوده است، ادامه داد: ۲ سال گذشته حدود 

۱۸ درصد معاملات روزانه کل بازار به صندوق های 
قابل معامله در بورس اختصاص داشت، این عدد 

اکنون به حدود ۵۰ درصد رسیده است.
قیمت  نوسانات  به  توجه  با  داشت:  اظهار  عشقی 
درک  را  موضوع  این  سرمایه گذاران  سهام،  در 
از  هم  سرمایه گذاری  صندوق های  که  کرده اند 
لحاظ نقدشوندگی دارای مزیت هستند، همچنین 
صندوق ها  این  در  شده  ایجاد  قیمتی  نوسانات 
متناسب با شرایط بازار است؛ اما به شدت نوسانات 

بازار نیست.
امیدوار  اینکه  اعلام  با  بورس  سازمان  رییس 
قابل  صندوق های  معاملات  سهم  افزایش  به 
مشارکت  افزایش  گفت:  هستیم،  بازار  در  معامله 
و  سرمایه گذاری  صندوق های  در  سرمایه گذاران 
بازار  بیشتر  ثبات  به  کمک کننده  سبدگردان ها 

خواهد بود.
صندوق های  در  مشارکت کننده  افراد  تعداد 

سرمایه گذاری
در  مشارکت کننده  افراد  تعداد  به  اشاره  با  وی 
اکنون  کرد:  اعلام  سرمایه گذاری  صندوق های 
سهامدار  هزار   ۲۰۰ و  میلیون  هشت  از  بیش 
حقیقی در انواع صندوق ها، سرمایه گذاری کرده اند 
صندوق های  کل  دارندگان  درصد   ۶۰ از  بیش  و 

سرمایه گذاری سهامداران حقیقی هستند.
عشقی با اعلام اینکه سهامداران حقوقی بیشتر در 
گفت:  هستند،  فعال  ثابت  درآمد  با  صندوق های 
می توان در آینده امیدوار به ثبات بازار سرمایه و 

جلوگیری از حرکت های تند بازار باشیم.
صندوق  داشت:  اظهار  بورس  سازمان  رییس 
نیستند،  تصدی گری  دارای  تکمیلی  بازنشستگی 
این صندوق در قالب حدنصاب هایی که به آن داده 
بلندمدت شاهد  فعالیت می کند و در  شده است 

آثار آن خواهیم بود.
بازدهی صندوق هایی که ۵ و ۱۰  داد:  ادامه  وی 
قیاس  قابل  بازارها  سایر  بازدهی  با  هستند  ساله 
نیست به طوری که بازدهی صندوق های سهامی 

۳ برابر بازارهای سرمایه بوده است.
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ورزشی
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هاشمی: حمایت مجلس شورای اسلامی 
از ورزش قابل تقدیر است

مجلس  حمایت  گفت:   جوانان  و  ورزش  وزارت  سرپرست 
این  بابت  و  است  تقدیر  قابل  ورزش  از  اسلامی  شورای 

حمایت ها از قالیباف تشکر می کنم.
روسای  جلسه  در  هاشمی  کیومرث  ایرنا،  گزارش  به 
فدراسیون های ورزشی که امروز با حضور محمدباقر قالیباف 
از  قدردانی  با  شد  برگزار  اسلامی  شورای  مجلس  رییس 
حمایت های قالیباف از ورزش اظهار داشت: تشکر می کنم از 
اهتمامی که آقای قالیباف در هفته گذشته داشتند و برای 
افتتاح مجموعه فرهنگی ورزشی کشتی حضور پیدا کردند. در 
این مراسم خانواده ورزش از صحبت های حضرتعالی بهره مند 

شدند و بازتاب خوبی نیز بین ورزشی ها داشت.
وی افزود: بابت تشکیل این جلسه نیز که به میزبانی مجلس 
شورای اسلامی برگزار شد تشکر می کنم و اینکه برای خانواده 
فدراسیون ها  روسای  از  بسیاری  شد.  گذاشته  وقت  ورزش 
شورای  مجلس  رییس  با  جلسه ای  طی  که  داشتند  دوست 
اسلامی صحبت های خود را انجام دهند. با وجود اینکه بیش 
از ۳۵ سال است در ورزش حضور دارم ولی این برای اولین 
بار است که رییس قوه مقننه اینچنین جلسه تخصصی را با 

روسای فدراسیون ها برگزار می کند.
این  برگزاری  داد:  ادامه  جوانان  و  ورزش  وزارت  سرپرست 
جلسه را یک فرصت می دانیم که جامعه ورزش بتواند بهره 
مندی لازم را از آن ببرد. در تمام دنیا فدراسیون ها پیشران 
ورزش قهرمانی هستند و بار اصلی ورزش قهرمانی به دوش 
آنها است. در مجموع ۵۵ فدراسیون که در کشور ما وجود دارد 
۱۵ هزار هیات ورزشی به عنوان بازوان فدراسیون ها فعالیت 

می کنند.
وی افزود: به طور میانگین هر فدراسیون ۲۷۰ هیات ورزشی 
دارد، ولی فدراسیون هایی نیز مانند فوتبال، کشتی و والیبال 
توسعه  دارند.  از ۴۰۰ هیات ورزشی در سراسر کشور  بیش 
کشف  از  می شود،  هیات ها خلاصه  این  تک  تک  در  ورزش 
استعدادها گرفته تا پرورش آنها و به این دلیل بار اصلی را 
مجامع  مسابقات،  برگزاری  می کشند.  دوش  به  هیئت ها 
خروجی  نهایتا  آماده سازی  اردوهای  و  انتخاباتی  و  عمومی 
ما در رشته های مختلف  تیم های ملی  به  تبدیل  اینها  همه 
می شود که در رویدادهای جهانی، آسیایی و المپیک حضور 

پیدا می کنند.
هاشمی اظهار داشت: وقتی قهرمان ما موفق به مدال آوری در 
رویدادهای بزرگ می شود و پرچم مقدس جمهوری اسلامی 
به  ملت  می شود  غرور  باعث  و  درمی آورد  اهتزاز  به  را  ایران 
تا  ورزشی  هیات های  از  که  است  زحماتی  و  تلاش   پشتوانه 
فدراسیون ها انجام می شود و ثمره آن را در مسابقات می بینیم.

سرپرست وزارت ورزش و جوانان ادامه داد: با توجه به اینکه 
در هفته آینده مجلس شورای اسلامی بررسی برنامه هفتم را 
در دستور کار دارد هدف ما این است که جامعه ورزش بتواند 
از ظرفیت برنامه هفتم به خوبی بهره مند شود و تخصیصات 

خوبی را برای ورزش کشور داشته باشیم.

دبیر: اگر قرار باشد قهرمان المپیک شویم باید 
داوری ما نیز در همان حد باشد

خبر

سرمربی ذوب آهن: بازیکن خارجی 
جذب نمی کنیم
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 سرمربی فوتبال ذوب آهن اصفهان گفت: جوانان خوب وطنی 
خارجی جذب  بازیکن  قطع  طور  به  و  داریم  تیم خودمان  در 

نمی کنیم.
ذوب آهن  بازی  از  پیش  خبری  نشست  در  ربیعی،  محمد 
اصفهان مقابل هوادار تهران ضمن تسیلت درگذشت پیشکسوت 
روزنامه نگاری ورزشی “مرحوم مهدی کاظمی” افزود: به طور قطع 
در ساعات پایانی نقل وانتقالات بازیکن خارجی جذب نمی کنیم 
که دلایلش از این کنفرانس خارج است ضمن آن که جوانان 

خوب وطنی در تیم خودمان داریم.
وی ادامه داد:بچه های ذوب آهن باید با توجه به اینکه مقابل یک 
تیم فوتبال بلَدَ و با بازیکنان باتجربه بازی می کنند، تلاش کنند 
و برای هر دو تیم در بازی آرزوی سلامتی می کنم و امیدوارم 
هر تیمی که شایسته است بتواند امتیازات کامل این مسابقه را 

از آن خود کند.
وی تصریح کرد: سرمربی تیم هوادار شخصیت محترمی دارد و 
چالش سنگینی پیش روی ماست که باید بتوانیم از این چالش 

سربلند بیرون بیاییم.
ربیعی در پاسخ به این سوال که برای حل مشکل گلزنی ذوب 
آهن در بازی پیش رو راهکاری دارد، گفت:ذوب آهن یک تیم تازه 
است و طبیعی است که در آن مشکلات فنی وجود داشته باشد و 
حل این مشکلات در پروژه فوتبال زمان بر است ولی تیممان هر 

چه جلوتر رفته، ضریب نظم تیمیش بیشتر شده است.
ربیعی گفت:البته شاهد اشتباهات فردی بازیکنانمان در سه بازی 
نخست فصل بودیم ولی به هر حال در ۲ بازی اخیر تیم تحت 
فشار بود و برابر۲ تیم به نسبت برجسته کشور قرار گرفتیم، اما 
نسبت به بازی برابر سپاهان، بچه ها در بازی با پرسپولیس ضریب 

خطای کمتری داشتند و باید این باور در آنها شکل بگیرد.
وی افزود: من بر نظم تیمی ذوب آهن تأکید دارم و بنظرم پیش 
از این نظم بازی ما شاید ۳۰ دقیقه در طول کل 9۰ دقیقه بود 
که البته این زمان هم پیوسته نبودبه عنوان نمونه ۱۰ دقیقه بچه 
ها خوب بودند و ۱۰ دقیقه خارج از نظم که در حال حاضر تعداد 

دقایق بازی منظم تیم بیشتر شده است.
و  سپاهان  برابر  بازی  در  آهن  ذوب  کرد:بازیکنان  تاکید  وی 
پرسپولیس در پاس یا شوت آخر یا در جدال های یک به یک 
در  باید  شدن  بهتر  برای  ولی  کنند  عمل  بهتر  می توانستند 
تمریناتمان بیشتر تلاش کنیم تا در حملات سریع عمل کنیم 

و فرصت هایی که به دست می آوریم از دست ندهیم.
وی یادآور شد:قابلیت و کیفیت بچه های ذوب آهن بالا و قابل 
ارتقای بیشتر است و از طرف دیگر تازه ۲، سه بازیکن خط جلوی 
ما بعد تعطیلات به تیم می رسند که در بهبود کیفیت تیم موثر 
است و خط حمله ما بعد از وقفه لیگ برتر،بیشک بهتر خواهد 
شد. وی گفت: ذوب آهن یک جذب بازیکن خواهد داشت و در 
کنار آن دوران نقاهت “علیاری” تمام می شود و به هر حال این ها 
بچه های جلوی زمین ما هستند که می توانند به مرور به ما کمک 
کنند و آن جلو هم باید رقابت بهتری بین بچه های تهاجمی 

داشته باشیم که تا حدودی کیفیت ها بهبود یابد.

ایران  کشتی  المللی  بین  داوران  سمینار   
تیر  هفتم  شهدای  سالن  در  فردا  و  امروز 

تهران برگزار می شود.
رئیس  دبیر  علیرضا  ایرنا،  گزارش  به 
فدراسیون کشتی که به صورت سر زده در 
این همایش حضور یافت، خطاب به داوران 
های  تیم  که  است  قرار  اگر  گفت:  حاضر 
باید  قطعا  شوند،  المپیک  قهرمان  ما  ملی 
سطح  و  باشد  المپیک  نیز  ما  داوران  تفکر 

داوری نیز در حد المپیک بالا بیاید.
در  پور  مصلایی  حضور  به  اشاره  با  دبیر 
گفت:  جهانی  اتحادیه  داوران  کمیسیون 
مرحوم  از  پس  که  دارد  خوشحالی  جای 
بالاخره در دو سال گذشته  استاد خالدی، 
در  کرسی  صاحب  توانست  ما  داوری 
است  افتخاری  این  و  شود  جهانی  اتحادیه 
که مصلایی پور بعنوان مدرس در مسابقات 

بین المللی حضور دارد.
نماینده  بعنوان  پور  مصلایی  از  افزود:  وی 
جهانی،  اتحادیه  در  ایران  کشتی  داوری 
در  تواند  می  شما  کمک  و  کنید  حمایت 

پیشرفت داوری ایران تأثیرگذار باشد.
کرد:  تصریح  کشتی  فدراسیون  رئیس 
صادقانه صحبت می کنم و رو در رو حرف 

دارم  اعتقاد  سر،  پشت  به  زنم  می  را  خود 
رئیس  به  که  است  سال  چند  را  این  و 
 ۱۲۰ که  ام  گفته  نیز  داوران  کمیسیون 
داور بین المللی برای کشور ما زیاد است و 
باید این تعداد حداکثر به ۵۰ داور برسد تا 
خارجی  ۲ سفر  را حداقل  داور  هر  بتوانیم 

در سال بفرستیم.
وی ادامه داد: اگر یک داور ما در مسابقات 
باشد،  نداشته  حضور  خارجی  المللی  بین 
توانند  اتحادیه جهانی می  چگونه مدرسان 
قرار  اگر  و  کنند  تحلیل  و  بسنجند  را  وی 
در  اتفاق  این  کنند  رشد  ما  داورمان  است 

ارتباطات رو در رو خواهد افتاد.
دبیر با اشاره به رعایت مسائل اخلاقی گفت: 
اینقدر نگوئیم که فلانی اینکاره یا آن کاره 
سر  پشت  که  است  بد  خیلی  است،  بوده 
دیروز  فرد  آن  شاید  بزنیم،  حرف  دیگران 
توبه کرده و در پیشگاه خدا بخشیده شده 
باشد، وقتی خدا یکی را می بخشد ما چه 
پشت  کنیم،  می  قضاوت  که  هستیم  کاره 
سرش حرف و یا تهمت می زنیم. حواسمان 

باشد که به این موضوعات ورود نکنیم.
رئیس فدراسیون کشتی با تأکید بر جایگاه 
کمیسیون  و  کشتی  فدارسیون  سازمانی 

باید  کار  داشت:  اظهار  داوران 
باشد،  داشته  کتاب  و  حساب 
اینطور نیست که داوران به صورت 
مکاتبه  جهانی  اتحادیه  با  شخصی 
است  اشتباه  قطعا  کار  این  کنند، 
این موارد  اگر فدراسیون متوجه  و 

شود، حتما برخورد خواهد شد.
داوران  کمیسیون  به  خطاب  وی 
به  نیز  انتقاداتی  داشت:  بیان 
 ۳ است،  وارد  داوران  کمیسیون 
سال است که می گویم اپلیکیشن 
داوران را راه اندازی کنید تا داوران 
به صورت شفاف بر اعزام ها اشراف 
که  باشد  مشخص  و  باشند  داشته 
نوبت کدام داور است که اعزام شود 
اعزام  نوبت  چند  نیز  داوری  چه  و 

شده است.
دبیر تصریح کرد: به هر داوری که می تواند 
برود،  مسابقات  به  خود  شخصی  هزینه  با 
اجازه اعزام بدهید، وقتی خودش می تواند 
هزینه کند نباید جلوی رشد و پیشرفت را 
گرفت و این موضوع باعث پیشرفت داوری 

ما می شود.
با  البته یک بحث اعزام هم  وی ادامه داد: 
هزینه دولتی است که این اعزام ها باید بر 

اساس نوبت انجام شود.
جایی  به  باید  ما  داوری  داشت:  اظهار  وی 
برسد که ۵۰ داور با شاخصه هایی همچون 
با  انگلیسی و آشنایی  بر زبان  تسلط کامل 
باشیم.  داشته  عربی  و  فرانسه  های  زبان 
این داوران باید از نظر آمادگی جسمانی و 
فنی نیز در سطح خوبی قرار داشته باشند. 
در  بار  دو  ای  هفته  حداقل  باید  داور  یک 
بر  و  کند  پیدا  حضور  کشتی  های  سالن 
سر تمرینات کشتی مانند یک مربی حاضر 
شود، تا جایگیری هایش در هنگام قضاوت 
مناسب باشد، ضمن اینکه از لحاظ آمادگی 
جسمانی و فنی نیز خود را به روز نگه دارد.

کرد:  تصریح  کشتی  فدراسیون  رئیس 

برای  که  ام  گفته  داوران  کمیسیون  به 
بهترین  از  باید  پایه  مسابقات رده ی سنی 
یک  وقتی  کنید.  استفاده  خود  داورهای 
دلیل  به  نوجوان  و  نونهال  گیر  کشتی 
عدم تسلط داوران کم تجربه، شکست می 
خورند، از کشتی بدشان می آید و زده می 
ها  آن  حق  که  باشیم  مراقب  باید  شوند. 

خورده نشود.
وی ادامه داد: داوران باید مراقب ارتباطات 
با  داور  یک  که  ندارد  دلیلی  باشند،  خود 
یک کشتی گیر و یا مربی برای صرف غذا 
به بیرون برود، قطعا این موارد تأثیرگذاری 
دارد، من سال ها در کشتی بوده ام و این 
مگر  ام.  کرده  درک  نزدیک  از  را  مسائل 
می  آدمی  هر  با  دادگستری  قاضی  یک 
از  و  دارد  مراقبه  و  ملاحظه  قطا  نشیند، 
اگر  باشید  مراقب  کند.  می  محافظت  خود 
سال   ۲۰ بیاید  در  شما  پشت  حرفی  یک 
کنید  سعی  کنید.  جمع  را  آن  توانید  نمی 
اکشتی  تا  کنید  محدود  را  خود  ارتباطات 
شما  بر   ... و  هیئت  رئیس  مربی،  گیر، 
انسان هستیم و  بالاخره همه  نگذارد  تأثیر 

احساسات داریم.
و تشکر  تقدیر  با  فدراسیون کشتی،  رئیس 
کشور  داوران  کلیه  و  داوران  کمیسیون  از 
اظهار داشت: یکی از اعضای اصلی خانواده 
همه  هستند.  زحمتکش  داوران  کشتی، 
قطعا  کنیم.  می  حمایت  شما  از  جانبه 
جامعه کشتی باید بدانند که اگر اشتباهاتی 
همه  در  و  نبوده  عمدی  دهد،  می  رخ  نیز 

کارها پیش می آید.
بعنوان  کرد:  خاطرنشان  پایان  در  دبیر 
جوان،  داوران  از  محکم  کشتی  فدراسیون 
کنیم.  می  حمایت  کاربلد  و  کش  زحمت 
برای  و  کنند  می  کار  سالم  که  داورانی  به 
کار خود وقت می گذارند ارزش و بهاء می 
دهیم و اعتقاد دارم اگر تیم ما می خواهد 
قهرمان المپیک شود، داوری ما نیز باید در 

حد قهرمان المپیک باشد.
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین 
تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی

اول/دوم  هیات   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۱۱98 شماره  رای  برابر 
ساختمانهای  و  اراضی  ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون  موضوع 
فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه ثبت ملک بهارستان 
تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی خانم زهرا اصلانی فرزند کریم 
با  بشماره شناسنامه 7۲7۳ نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین 
بنای احداثی به مساحت 9۱/۱8 متر مربع پلاک ۴9۶۶ فرعی از 
۱۴۱ اصلی مفروز و مجزی شده از پلاک ۱۶ فرعی از ۱۴۱ اصلی 
حسین  میرزا  آقای  رسمی  مالک  از  خریداری  آباد  صالح  در  واقع 
زرعی کار محرز گردیده است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در 
دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتی که اشخاص 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود 
ماه  یک  اخذ رسید ظرف مدت  از  و پس  تسلیم  اداره  این  به  را 
تقدیم  قضایی  مراجع  به  را  خود  دادخواست  اعتراض  تسلیم  از 
نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول 

اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.
تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۵/۲۲         تاریخ انتشار نوبت 

دوم: ۱۴۰۲/۰۶/۰8
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات    ۱۴۰۲/۰۵/۰7 مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱8۵9
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   ۳ ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی داود بختیاری فرزند خالق شماره 
شناسنامه ۱۶۵۳8 صادره از تهران نسبت به ششدانگ یک قطعه 
زمین با بنای احداثی بمساحت 89۳/۴7 متر مربع مفروز و مجزی 
شده از پلاک ۱۲۴ فرعی مفروز از قطعه - تفکیکی از ۱۲۶ اصلی 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی داراب 
جباری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 

اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار  تاریخ     ۱۴۰۲/  ۰۵/  ۲۴  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

دومین آگهی: ۰8 / ۰۶ / ۱۴۰۲
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 
هیات    ۱۴۰۲/۰۳/۲9 مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۱9۱
رسیدگی به اسناد عادی مستقر در اداره ثبت اسناد و املاک رباط 
کریم بر حسب ماده ۳ قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی اراضی 
و  عادی  انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و 
تصرفات مالکانه متقاضی عین اله اصغری گرده فرزند اباذر شماره 
قطعه  یک  ششدانگ  به  نسبت  نمین  از  صادره   88۲ شناسنامه 
زمین با بنای احداثی بمساحت ۱۰۴/۰9 متر مربع مفروز و مجزی 
اصلی   ۱۵۳ از  تفکیکی   ۵ قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده 
واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم از مالکیت رسمی محمود 
جعفری محرز گردیده لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت 
به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود در صورتیکه شخص یا اشخاصی 
نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته باشند می 
توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را 
به این اداره تسلیم و رسید اخذ نماید تا به دادگاه صالحه  احاله و 
اقدامات موکول به ارائه حکم قطعی دادگاه گردد. بدیهی است در 
صورت انقضای مدت مذکور و عدم وصول اعتراض طبق مقررات 
سند مالکیت صادر خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت 

جدید مانع از مراجعه متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار  تاریخ     ۱۴۰۲/  ۰۵/  ۲۴  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

دومین آگهی: ۰8 / ۰۶ / ۱۴۰۲
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی ماده ۳  قانون تعیین تکلیف وضعیت ثبتی و اراضی و 
ساختمانهای فاقد سند رسمی

شماره  رای  مفاد  استناد  به  اینکه  به  نظر 

هیات    ۱۴۰۲/۰۴/۲۱ مورخ   ۱۴۰۲۶۰۳۰۱۰۲۲۰۰۱۵۲۳
املاک  و  اسناد  ثبت  اداره  در  مستقر  عادی  اسناد  به  رسیدگی 
ثبتی  وضعیت  تکلیف  تعیین  قانون   ۳ ماده  حسب  بر  کریم  رباط 
انتقال  تاکید  بر  مبنی  رسمی  سند  فاقد  ساختمانهای  و  اراضی 
عادی و تصرفات مالکانه متقاضی قاسم بذری کار سفیدی فرزند 
به  نسبت  تبریز  از  صادره   ۱۰79۲۳ شناسنامه  شماره  محمد 
ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی بمساحت ۳۲8/۰9 متر 
 ۵۵ قطعه  از  مفروز  فرعی   - پلاک  از  شده  مجزی  و  مفروز  مربع 
تفکیکی از ۱۴7 اصلی واقع در حوزه ثبتی شهرستان رباط کریم 
از مالکیت رسمی غلامرضا شهسواری محرز گردیده لذا به منظور 
اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
مالکیت  سند  صدور  به  نسبت  اشخاصی  یا  شخص  صورتیکه  در 
متقاضی اعتراضی داشته باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین 
آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این اداره تسلیم و رسید 
ارائه  تا به دادگاه صالحه  احاله و اقدامات موکول به  نماید  اخذ 
مدت  انقضای  صورت  در  است  بدیهی  گردد.  دادگاه  قطعی  حکم 
صادر  مالکیت  سند  مقررات  طبق  اعتراض  وصول  عدم  و  مذکور 
خواهد شد و در هر حال صدور سند مالکیت جدید مانع از مراجعه 

متضرر به دادگاه نخواهد بود.
انتشار  تاریخ     ۱۴۰۲/  ۰۵/  ۲۴  : آگهی   اولین  انتشار  تاریخ 

دومین آگهی: ۰8 / ۰۶ / ۱۴۰۲
بابک احمدی - رئیس اداره ثبت اسناد واملاک رباط کریم 

آگهی افرازقسمتی از پلاک ۲77۳ فرعی از ۱۴7 اصلی قطعه 
۱۴۱ تفکیکی

متر   ۱79۵۰ بمساحت  باغ  قطعه  یک  ششدانگ  مالکیت  سند 
ثبت ۶۲۳8۱  اصلی ذیل  از ۱۴7  تحت پلاک ۲77۳ فرعی  مربع 
و  و صادر  ثبت  حیدر  میرزا  علی  بنام  جلد ۲۶۳  دفتر   ۱۰ صفحه 
متعدد،  قطعی  اسناد  برابر  نامبرده  سپس  است  گردیده  تسلیم 
زهرا  خانم  جمله  من  غیر  به  را  خویش  مالکیت  مورد  از  مقادیری 
میرزا حیدر واگذار نموده که سند مالکیت کاداستری آن ذیل ثبت 
بنام شخص اخیر ثبت و صادر و  ۱7۵۳۲۱ صفحه 7۴ جلد 8۳۲ 
شماره به  وارده  بموجب  نامبرده  ادامه  در  است  گردیده   تسلیم 

تسلیم  را  افراز سهمی خویش  تقاضای   ۱۴۰۲/۰۵/۱۴-88۲۵ 
این اداره نموده است باعنایت به اینکه متقاضی افراز اعلام نموده 
دسترسی  اصلی   ۱۴7 از  فرعی   ۲77۳ پلاک  مشاعی  مالکین  به 
ندارم لذا بموجب این آگهی به کلیه مالکین مشاعی پلاک ۲77۳ 
سهمی   ( تقاضا  افرازمورد  گردد  می  اعلام  اصلی   ۱۴7 از  فرعی 
خانم زهرا میرزا حیدر( رأس ساعت 9 صبح روز سه شنبه مورخ 

۱۴۰۲/۰7/۰۴ )چهارم مهر ماه یکهزار و چهارصد و دو شمسی( 
پلاک  مشاعی  مالکین  کلیه  به  بدینوسیله  .لذا  شد  خواهد  انجام 
در  خویش  برای  حق/حقوقی  مدعی  چنانچه  میگردد  ابلاغ  موقوم 
اعلامی  تصرفی  حدود  به  نسبت  یا  و  میباشند  موقوم  ثبتی  پلاک 
از سوی متقاضی اعتراضی دارند در روز و ساعت مقرر در محل 
وقوع پلاک حاضر و مراتب اعتراض را به نماینده اداره ثبت اسناد 
مالکین  بدیهی است عدم حضور  نمایند  اعلام  رباط کریم  املاک  و 
مشاعی مانع ادامه عملیات افراز نخواهد بود . ضمن آنکه هرگونه 
انتشار آگهی به  یا عدم افراز از طریق  از افراز  اقدام ثبتی اعم 

اطلاع مالکین مشاعی خواهد رسید.
بابک احمدی – رئیس اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم 

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(

شماره  به  درخواست  طبق  )وکیل(  زاد  جمشیدی  هادی  آقای 
وارده ۱۰7۱۲ مورخ ۱۴۰۲/۰۶/۰۵ اعلام داشته نظر به اینکه 
یک  از  عبارتست  )که  اصلی   ۱۶۵ از  فرعی   ۲۱۳۶۴ ثبتی  پلاک 
اصلی   ۱۶۵ از  فرعی   ۲۱۳۶۴ ثبتی  پلاک  به  تجاری  واحد  قطعه 
 ۶ قطعه  مذکور  اصلی  از  فرعی   ۱8۵۶۳ از  شده  مجزا  و  مفروز 
مساحت  به  تهران   استان  کریم  رباط  ملک  ثبت  حوزه  در  واقع 
ابراهیمی فرزند رمضان شماره  نام محمدرضا  به  ۲7/۵ مترمربع 
ایذه  از  صادره   ۱۳۴۵/۰۴/۱۵ تولد  تاریخ   7۲۲۲ شناسنامه 
 ۶ از کل سهم   ۶ با جز سهم  ملی ۱8۴۰۰۵9۵8۳  دارای شماره 
مالکیت  مستند  شماره  با  اعیان  و  عرصه  ششدانگ  مالک  بعنوان 
موضوع   ۱۳98/۰9/۱۶ تاریخ   ۱۳988۵۶۰۱۰۲۲۰۰7۱۳7
 98 سال  الف  سری   7۲797۱ چاپی  بشماره  اصلی  مالکیت  سند 
ثبت   ۱۳98۲۰۳۰۱۰۲۲۰۱۱۰۴۶ الکترونیکی  دفتر  شماره  به 
تقاضای  لذا  گردیده  مفقود  جابجایی  بعلت  که  است.  گردیده 
در  است  نموده  را  مذکور  پلاک  مالکیت  المثنی سند  صدور سند 
مصوب  ق.ثبت  اصلاحی  نامه  آئین   ۱۲۰ ماده  وفق  راستا  همین 
8/۱۱/۱۳8۰ مراتب در یک نوبت آگهی میگردد تا چنانچه کسی 
تاریخ  از  باشد  داشته  اعتراضی  یا  بوده  خود  برای  حقی  مدعی 
انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن 
تسلیم  را  خود  اعتراض  معامله  سند  یا  مالکیت  سند  اصل  ارائه 
نماید بدیهی است در صورت عدم وصول اعتراض در مهلت مقرر 
قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله ، المثنی 
سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم 

خواهد شد.

بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 
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استان تهران
گزارش

طراحی و ساخت فضای آموزشی، مذهبی، 
درمانی و بوستان در پروژه نهضت ملی 

جنوب فاز۳

به گزارش اتفاق روز، مهندس صیادی مدیر عامل شرکت عمران پرند 
به همراه اعضای هیأت مدیره شرکت عمران پرند از نسل اول واحد های 

مسکونی نهضت ملی پرند درجنوب فاز ۳ بازدید کردند.
مهندس صیادی در جلسه بررسی پیشرفت پروژه بیان داشت: فاز اول 
با  پروژه نهضت ملی ٧١٢ واحدی ) مجتمع  نیکان، میعاد و دانش( 
میانگین پیشرفت فیزیکی ۸۰ درصد در مرحله نازک کاری و همچنین 
با توجه به زمانبندی تحویل واحدها، عملیات اجرایی محوطه سازی 

مجتمع مسکونی در حال اجرا می باشد.
وی در ادامه افزود: با توجه به ضرورت تامین سرانه های خدماتی مورد 
نیاز پروژه های مسکونی طراحی چهار باب مدرسه، یک باب پایگاه 
انتخاب پیمانکار  انجام شده و در مرحله  اورژانس، مسجد و بوستان 

برای احداث می باشد.

رشد ۶ درصدی سرانه های ورزشی تا راه اندازی 

اماکن تعطیل تهران در دولت سیزدهم

رشد ۶ درصدی سرانه های ورزشی و راه اندازی مجدد اماکن مخروبه 
و تعطیل شده را می توان بخشی از خدمات دولت طی ٢ سال گذشته 

در حوزه ورزش استان تهران برشمرد.
به گزارش خبرنگار ایرنا، استان تهران بجز زرق و برق پایتخت، استانی 
فقیر در بسیاری از شاخص ها به شمار می آید چرا که رشد جمعیت 

آن با امکانات تناسب ندارد.
جمعیت برخی از شهرستان های تهران حتی در مواردی از استان های 
دیگر هم بیشتر است و لزوم کار و ایجاد زیرساخت در استان تهران 
با توجه به رشد قارچ گونه جمعیت مهاجر و حاشیه نشینی و سرریز 

جمعیت پایتخت به شهرستان های دیگر استان ضروری است.
استان  از سرانه ها فقیر است و جزو چند  تهران در بسیاری  استان 
محروم کشور است و صد البته ورزش هم از این قاعده مستثنی نیست.

با این وجود طی ٢ سال گذشته و در دولت مردمی قدم های مناسبی 
برای افزایش سرانه های ورزشی استان برداسته شد به نحوی که علی 
جوادی مدیرکل ورزش و جوانان تهران از رشد ۶ درصدی این سرانه 

ها خبر می دهد.
عنوان  انقلابی  دولت  اهداف  از  عموم  برای  را  ورزش  سازی  ارزان  او 
کرده و در تشریح عملکرد اداره کل ورزش و جوانان استان تهران طی 
٢ سال گذشته می گوید: در این راه سعی بر برگشت اماکن ورزشی 
تعطیل یا مخروبه به چرخه خدمت رسانی با استفاده از توان بخش 
خصوصی کردیم که عدد جذب شده از سرمایه بخش خصوصی جهت 
تکمیل پروژه های ورزشی از ظرفیت ماده ٢٧ قانون الحاقی بسیار قابل 

ملاحظه است.
بخش  از ظرفیت  استفاده  زمینه  در  پارسال  دهد:  می  ادامه  جوادی 
اماکن  زدیم؛  رکورد  ورزشی  پروژه های  تکمیل  موضوع  در  خصوصی 
ورزشی داشتیم که بیش از ٢۰ تا ٢۵ سال رها شده بود و هیچ کسی 
سراغ آنها نمی رفت اما ما اقدام به شناسایی و اجرای طرح های ورزشی 

طبقاتی در این اماکن کردیم.
به گفته او، سرانه ورزشی در استان تهران متناسب با رشد جمعیت 
آن رشد نداشت بنابراین مشکلات زیرساختی به وجود آمد اما تلاش 
کردیم تا برای توسعه فضای ورزشی گام هایی برداشته شود و از سوی 
دیگر نقاط ضعف و قوت استان تهران را در رشته های مختلف ورزشی 
اولویت  تا  کردیم  و همگانی شناسایی  آوری  مدال  قهرمانی،  بعُد  در 

بندی لازم برای تخصیص بودجه انجام شود.
سرانه  زمینه  در  تهران  استان  وضعیت  به  جوانان  و  ورزش  مدیرکل 
ورزشی هم گریزی زد و گفت: با توجه به اینکه ارزش ملک در استان 
تهران به نسبت سایر استان ها بیشتر است کار برای ساخت و ساز به 
هفته  در  وجود  این  با  شود  می  ورزشی سخت  برداری  بهره  منظور 
تربیت بدنی، ۶ پروژه عمرانی در شرق و غرب تهران به بهره برداری 
رسید و در گام دوم در دهه فجر ۹ طرح در مناطق کمتر برخوردار با 

اقدام جهادی مورد بهره برداری قرار گرفت.
تهران  ورزش  کل  اداره  تاریخ  در  که  شد  یادآور  هم  را  این  جوادی 
بی سابقه است که در کمتر از یک سال، ١۵ طرح عمرانی ورزشی در 

سطح استان به بهره برداری برسد.
کسب  گفت:  هم  سال ١۴۰١  اطلاعات  و  آمار  به  نگاهی  با  البته  او 
۶۸۰ مدال در رقابت های بین المللی و خصوصاً ١۴ مدال رنگارنگ 
 ۶ افزایش  اسلامی)قونیه٢۰٢١(،  کشورهای  همبستگی  بازیهای  در 
درصدی سرانه ورزشی تهران با راه اندازی اماکن خصوصی و دولتی، 
کسب عنوان قهرمانی مقتدرانه در سومین دوره المپیاد استعدادهای 
برتر کشور و ایجاد و تجهیز ۴٢ خانه ورزش روستایی در راستای توسعه 
عدالت در مناطق کم برخوردار از اقدامات اداره کل ورزش و جوانان 

استان تهران در دولت مردمی است.

گزارش

شبهای گلستان روشن می شود

روشنایی  اصلاح  زدایی،  با هدف محرومیت  شهردار گلستان گفت: 
معابر در مناطق محروم این شهر در دستور کار قرار گرفته است.

به گزارش اتفاق روز، دکتر سید محمد میرزمانی اظهار داشت: برنامه 
ریزی های لازم جهت اصلاح روشنایی و بازسازی مناطقی که تا کنون 
در تاریکی به سر می برد در حال انجام بوده و انتظار می رود تا پایان 

سال جاری تا حد استاندارد مورد نظر برسد.
بازسازی  و  نصب  خرید،  با  شهرداری  این  اینکه  به  اشاره  با  وی 
تأسیسات شهری با اعتبارات خوب تخصیص یافته از سوی شورای 
اسلامی شهر تمامی مناطقی که مشکلات روشنایی دارند را سامان 
می بخشد، افزود: معابر سبزدشت، باغ مهندس، قلعه میر، کنار گذر 
تحت  السلام  علیه  رضا  امام  شهرک  و  آذربایجان  خیابان  شمالی، 
پوشش این مرمت و بازسازی قرار گرفته است تا رضایت شهروندان 

در این راستا جلب شود.

بازدید معاون استاندار تهران از پروژه ی در حال احداث 

بیمارستان ۳1۳ تخت خوابی امام خمینی ) ره(

به گزارش اتفاق روز، مهندس غراوی معاون هماهنگی امور عمرانی 
استاندار تهران از پروژه ی در حال احداث بیمارستان ۳١۳ تخت خوابی 

امام خمینی ) ره( بازدید به عمل آورد .
معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار تهران در ادامه بازدید از پروژه 
های شهرستان شهریار، با توجه به بازدید رئیس محترم جمهور آیت 
الله رییسی و تاکید ایشان مبنی بر اتمام مراحل ساخت پروژه ی در 
حال احداث بیمارستان ۳١۳ تخت خوابی امام خمینی ) ره( بیان کرد: 
اعتبارات لازم  با تخصیص  بیمارستان  این  این است که  بنای دولت 
و اقدام جهادی مسئولان مربوطه هر چه سریع تر تکمیل شده و در 

خدمت مردم قرار گیرد.
بیمارستان امام خمینی )ره( دارای زیر بنای ۳٢٧۵١ متر مربع در ۵ 
طبقه،شامل اورژانس ، درمانگاه و بخش های اطفال ، جراحی ، زنان 

و ... میباشد.

ساخت 1۴ مدرسه جدید در اسلامشهر توسط دولت 

مردمی طی۲ سال

این  نهضت مدرسه سازی در دولت مردمی سیزدهم احیا شده؛ گواه 
سخن ساخت ١۴ مدرسه فقط در شهرستان اسلامشهر طی ٢ سال 

گذشته بوده است.
به گزارش خبرنگار ایرنا، آموزش و پرورش ٢ رکن اصلی برای تربیت 
نسل های آینده ایران اسلامی است؛ ٢ رکنی که طی یک دهه گذشته 
 ٢ از  و  مردمی  دولت  آمدن  کار  روی  با  اما  شد  توجهی  کم  آن  به 
سال گذشته با استفاده از توان خیران و دولت و البته احداث مدارس 

مشارکتی، نهضت مدرسه سازی احیا شد.
بدنیست بدانیم که از ابتدای فعالیت دولت سیزدهم تاکنون ۶ مدرسه 

مشارکتی در شهرستان اسلامشهر به بهره برداری رسیده است.
مدارس فرزندان میهن در قائمیه، فاطمه حجره در شاتره، پنج تن آل 
عبا)ع( در شهرک قائمیه، شهید زند کریمی در شهرک امام حسین)ع(، 
زمانیان در احمدآباد مستوفی و پورکاشانی در چهاردانگه که همه این 
مدارس با اعتبار دولتی ٢۸۰ میلیارد ریال و اعتبار خیری ٢۳۰ میلیارد 

ریال ساخته و تحویل شده است.
شهرستان  به  جمهور  رئیس  پارسال  آذر  سوم  سفر  در  همچنین 
هفت  احداث  برای  اعتبار  ریال  میلیارد   ۳۵۰ و  یکهزار  اسلامشهر 
مدرسه جدید در شهرستان )پنج مدرسه در اسلامشهر و ٢ مدرسه 
در چهاردانگه( تخصیص یافت و تا ابتدای مهر امسال این مدارس به 

بهره برداری می رسد.
از سوی دیگر ۶۰ میلیارد تومان اعتبار جهت احداث اردوگاه فرهنگی 

تفریحی دانش آموزی در سفر رئیس جمهور تخصیص یافت.
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آئین افتتاح همزمان هفت هزار طرح 
اشتغال آفرینی سراسر کشور با حضور 
محسن منصوری معاون رئیس جمهور 

در اسلامشهر کلید خورد.
افتتاح  آئین  روز،  اتفاق  گزارش  -به 
اشتغال  طرح  هزار  هفت  همزمان 
صندوق  حمایت  مورد  آفرینی 
ویدیو  صورت  به  امید  آفرینی  کار 
به  و  کشور  سراسر  در  کنفرانسی 
محسن   حضور  با  اسلامشهر  میزبانی 
رئیس  اجرایی  معاون  منصوری 
معاون  مهری  علی  محمد  جمهور، 
استاندار  اقتصادی  امور  هماهنگی 
فرماندار  حبیبی  حسین  و  تهران 

اسلامشهر برگزار شد.
.

با  سخنانی  در  اسلامشهر  فرماندار 
بیان  با  دولت  هفته  گرامیداشت 
الله  آیت  مردمی  دولت  راهبرد  اینکه 
تولید  رشد  درخصوص  رئیسی  دکتر 
مورد  شهرستان  در  اشتغال  ایجاد  و 
گذشته  سال  در  افزود:  است،  توجه 
برای  تسهیلات  ریال  میلیارد   ۳۵۰
حمایت از مشاغل روستایی و خانگی 

در اسلامشهر پرداخت شد.
از  بازدیدها  به  حبیبی  حسین 
کوچک  صنعتی  و  تولیدی  واحدهای 
برنامه  قالب  در  شهرستان  بزرگ  و 
اشاره  تولید  با  ها  ابتکاری چهارشنبه 

کرد و گفت: در ٢ سال گذشته بیش 
قرار  بازدید  مورد  مجموعه   ٧۰ از 
گرفت و بخش قابل توجهی از مسائل 

این واحدها برطرف شد.
در  راکد  تولیدی  واحد   ٢۶۸ احیای 

استان تهران
اقتصادی  امور  هماهنگی  معاون 
مراسم  این  در  هم  تهران  استاندار 
گفت: در گذشته واحدهای راکدی در 
استان تهران داشتیم اما اولویت اصلی 
ما بر احیای واحدهای راکد بود و ٢۶۸ 
واحد تولیدی در یک سال گذشته به 

چرخه تولید بازگشت.
 ۴٧۶ افزود:  مهری  علی  محمد 

واحدهای نیمه کاره که چندین سال 
و  برگشتیم  چرخه  به  را  بودند  راکد 
کار  درصد   ۵۰ زیر  با  که  واحد   ۵۰۰

می کردند هم احیا و رشد دادیم.
هزار   ١۳٢ مسئول  این  گفته  به 
ثبت  به  تهران  در  پارسال  اشتغالزا 
و در ۵  قابل رصد است  رساندیم که 
درصد   ۴۵ از  هم  امسال  ابتدایی  ماه 

میزان تعهد خود عبور کرده ایم.
روستای  جوار  در  داد:  پیشنهاد  وی 
و  کیف  تخصصی  شهرک  چیچکلو 
ایجاد  ورزشی  کفش  ویژه  به  کفش 

شود.
صندوق  مدیرعامل  همچنین 

مراسم  این  در  هم  امید  کارآفرینی 
متوسط  و  خرد  های  طرح  گفت: 
سهم بسزایی از شغل در کشور دارد؛ 
در ٢ سال گذشته ٢۰۰ هزار فرصت 
مردمی  دولت  و  داشتیم  اشتغالزایی 
قول ایجاد یک میلیون شغل داده بود 
آمار رسمی  از طریق  که خوشبختانه 

قابل مشاهده است.
نعمت الله رضایی ادامه داد: ٧۰ هزار 
طرح های اشتغالزایی انجام گرفته که 
١١۰ هزار میلیارد ریال برای این طرح 
این  آگاه  و در سامانه  ها هزینه شده 
طرح ها قابل رصد است و در کل عمر 

صندوق بی سابقه بوده است.

با حضور معاون رئیس جمهور؛

آئین افتتاح همزمان ۷ هزار طرح اشتغال آفرینی در اسلامشهر آغاز شد

از  کریم،  رباط  آب  منابع  امور  مدیر 
مجاز  غیر  آب  چاه  حلقه   ١۴ پرکردن 
و جلوگیری از تخلیه بیش از ۶۰ هزار 
های  سفره  از  سال  در  آب  مترمکعب 

زیرزمینی در این شهرستان خبر داد.
در  غفاری  جواد  روز  اتفاق  گزارش  به 
تشریح این خبر اظهار داشت: با تلاش 
واحد حقوقی و با همکاری گروه گشت 
تعداد  قضایی  دستور  اخذ  و  بازرسی  و 
محدوده  در  غیرمجاز  چاه  ١۴حلقه 
 ٢۸۰ کلی  عمق  به  امور،  این  عملکرد 
متر و دبی ۳ لیتر برثانیه پر و مسدود 

شد.
در  ها  چاه  این  اینکه  بر  تاکید  با  وی 
تعادل  و  احیاء  طرح  اجرای  راستای 
های  آب  منابع  از  حفاظت  و  بخشی 
زیرزمینی مسدود شد، افزود: با انسداد 
این چاه ها از تخلیه سالانه بیش از ۶۰ 
سفره  از  سال  در  آب  مترمکعب  هزار 
های زیر زمینی این امور جلوگیری شد.

همکاری  و  ارتباط  بر  تاکید  با  غفاری 
خوب دستگاه قضایی با این امور برای 
کرد:  خاطرنشان  متخلفان  با  برخورد 
برداشت بی رویه از منابع آب های زیر 
کاهش  ناپذیر  جبران  عواقب  زمینی 

آب های سطحی از جمله ایجاد فروچاله، 
کاهش  و  شورشدن  زمین،  فرونشست 
کیفیت آب را در پی دارد که با توجه به 
اهمیت این موضوع، این امور با جدیت 
تمام در راستای صیانت از منابع آبی و 

برخورد با متخلفین تلاش خواهد کرد.
رباط  شهرستان  آب  منابع  امور  مدیر 
اساس  بر  امور  این  شد:  یادآور  کریم 
آب  زمینه  در  تخلف  هرگونه  با  قانون 

اهتمام  با  زمینی  زیر  و  سطحی  های 
جدی برخورد قانونی خواهد کرد.

عملکرد  حوزه  روز،  اتفاق  گزارش  به 
شرکت آب منطه ای تهران با وسعتی 
کیلومترمربع  و ۵۰۰  هزار  حدود ١۹۶ 
و  البرز  کوههای  به  شمال  سمت  از 
ازشرق به استان سمنان و از طرف غرب 
استان  به  از جنوب  و  قزوین  استان  به 
های قم و مرکزی محدود می شود که 

جمعیتی حدود ١۳ میلیون و ۴۰۰ هزار 
نفرا را تحت پوشش دارد.

شامل  شرکت  این  عملکرد  حوزه 
سد  آبریز  وحوزه  تهران  استان  کل 
محدوده  از  و  مازندران  دراستان  لار 
چهار،  قطعه  اشتهارد،  مطالعاتی  های 
هشتگرد ،تهران - کرج، ورامین دماوند، 
آبسرد  هومند  و  فیروزکوه  لواسانات، 

تشکیل شده است.

1۴ حلقه چاه آب غیرمجاز در رباط کریم پر شد
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آگهی موضوع ماده ۳ قانون و ماده ۱۳ آیین نامه قانون تعیین تکلیف وضعیت 
ثبتی و اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی 

هیات   ۱۳۹۹/۱۰/۲۹ مورخه   ۱۳۹۹۶۰۳۰۱۲۰۶۰۰۲۹۶۳ شماره  رای  برابر 
اول موضوع پرونده کلاسه ۱۳۹۵۱۱۴۴۰۱۰۲۲۰۰۰۰۲۷ قانون تعیین تکلیف 
وضعیت ثبتی اراضی و ساختمانهای فاقد سند رسمی مستقر در واحد ثبتی حوزه 
ثبت ملک بهارستان تصرفات مالکانه بلامعارض متقاضی آقای محمود پیری فرزند 
زنجان  از  صادره   ۴۲۸۰۶۹۳۹۵۱ کدملی  و   ۳۹۶۵ شناسنامه  بشماره  فضلعلی 
نسبت به ششدانگ یک قطعه زمین با بنای احداثی به مساحت ۱۱۹/۱۰ متر مربع 
واقع در قسمتی از پلاک ثبتی ۲۱ فرعی از ۱۴۱ اصلی از مالکیت رسمی آقایان 
صابر و نصرت هر دو با شهرت ابراهیم زاده و آقای جابر بایرام زاده محرز گردیده 
است. لذا به منظور اطلاع عموم مراتب در دو نوبت به فاصله ۱۵ روز آگهی می شود 
در صورتی که اشخاص نسبت به صدور سند مالکیت متقاضی اعتراضی داشته 
باشند می توانند از تاریخ انتشار اولین آگهی به مدت دو ماه اعتراض خود را به این 
اداره تسلیم و پس از اخذ رسید ظرف مدت یک ماه از تسلیم اعتراض دادخواست 

خود را به مراجع قضایی تقدیم نمایند بدیهی است در صورت انقضای مدت مذکور 
و عدم وصول اعتراض طبق مقررات سند مالکیت صادر خواهد شد.

تاریخ انتشار نوبت اول: ۱۴۰۲/۰۵/۲۴   تاریخ انتشار نوبت دوم: ۱۴۰۲/۰۶/۰۹
علی رحیمی پردنجانی - رئیس ثبت اسناد و املاک بهارستان 

آگهی موضوع کد ۹۱۴ مجموعه بخش نامه های ثبتی در خصوص عدم دسترسی 
مالک به مجاورین 

سند مالکیت مقدار دو سهم مشاع از شش سهم از دو سهم مشاع از چهارده سهم 
ششدانگ یک قطعه باغ که فاقد طول متراژ و مساحت است تحت پلاک ۲۶۱ فرعی 
آقای مهرداد  از ۱۶۰ اصلی ذیل ثبت ۴۱۹۳۰صفحه ۴۴۱ دفتر جلد ۱۸۷بنام 
جعفری ثبت صادر و تسلیم گردیده است در ادامه نامبرده بعنوان احدی از مالکین 
مشاعی تقاضای مساحی و تعیین طول متراژ از پلاک صدرالاشاره را در راستای 
اجرای کد ۹۱۴ مجموعه بخش نامه های ثبتی تسلیم اداره ثبت اسناد و املاک 

مرقوم راس ساعت  پلاک  تحدید حدود  راستا  در همین  نموده است  کریم  رباط 
سال  ماه  شهریور  ششم  و  ۱۴۰۲/۰۶/۲۶)بیست  مورخ  یکشنبه  روز  صبح   ۹
یکهزار و چهارصد و دو شمسی( در محل وقوع پلاک به نشانی: رباط کریم – خیابان 
بخشداری- جنب بیمارستان فاطمه زهرا بعمل خواهد آمد لذا بدینوسیله به کلیه 
مالکین مجاور پلاک ۲۶۱ فرعی از ۱۶۰ اصلی )ملکی آقای مهرداد جعفری و شرکاء( 
اعلام میگردد چنانچه مدعی حقی/حقوقی برای خویش در پلاک موقوم میباشند و یا 
نسبت به حدود تصرفی اعلامی از سوی متقاضی اعتراضی دارند در روز و ساعت 
مقرر در محل وقوع پلاک حاضر و مراتب اعتراض را به نماینده اداره ثبت اسناد 
و املاک رباط کریم اعلام و سپس اعتراض کتبی خویش را ظرف همان روز تسلیم 
اداره ثبت اسناد و املاک رباط کریم نمایند.بدیهی است پس از انجام عملیات هیچ 
گونه اعتراضی از سوی مجاورین پذیرفته نخواهد شد و این اداره وفق مقررات 

نسبت به ادامه عملیات اقدام خواهد نمود.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم

آگهی فقدان سند مالکیت )موضوع ماده ی ۱۲۰ آ.ق.ثبت(
مورخ   ۹۱۳۸ وارده  شماره  به  درخواست  طبق  تهران  استان  شهرکهای  شرکت 
۱۴۰۲/۰۵/۱۷ اعلام داشته نظر به اینکه پلاک ثبتی ۳۲۱۲ فرعی از ۱۵۳ اصلی 
)که عبارتست از سند مالکیت ششدانگ یک قطعه زمین به مساحت ۷۵۷/۵ مترمربع 
قطعه ۲تفکیکی پلاک ۳۲۱۲ فرعی از ۱۵۳ اصلی با سریال چاپی ۱۸۲۲۷۰ الف ۹۶ 
به نام شهرکهای صنعتی تهران ثبت و صادر شده است. که مفقود گردیده لذا تقاضای 
نموده است در همین راستا وفق  را  مالکیت پلاک مذکور  المثنی سند  صدور سند 
ماده ۱۲۰ آئین نامه اصلاحی ق.ثبت مصوب ۸/۱۱/۱۳۸۰ مراتب در یک نوبت آگهی 
میگردد تا چنانچه کسی مدعی حقی برای خود بوده یا اعتراضی داشته باشد از تاریخ 
انتشار این آگهی ظرف مدت ده روز به این اداره مراجعه و ضمن ارائه اصل سند 
بدیهی است در صورت عدم  نماید  را تسلیم  اعتراض خود  معامله  یا سند  مالکیت 
وصول اعتراض در مهلت مقرر قانونی و یا عدم ارائه اصل سند مالکیت یا سند معامله 
، المثنی سند مالکیت پلاک مذکور طبق مقررات صادر و به متقاضی تسلیم خواهد شد.
بابک احمدی – رئیس واحد ثبتی حوزه ثبت ملک رباط کریم 

طرح توانمندسازی اسکان غیررسمی حاشیه شهرها در دست تهیه است
 معاون هماهنگی امور عمرانی استاندار 
تهران گفت: با تهیه طرح توانمندسازی 
شهرها،  حاشیه  در  غیررسمی  اسکان 
در  هدفمند  طور  به  تا  هستیم  درصدد 
حاشیه  و  شهری  فرسوده  بافت های 
تا  کنیم  پیگیری  را  اقداماتی  شهرها 
حداقل خدمات در حاشیه شهرها فراهم 

شود.
در  غراوی  محمد  میر  ایرنا،  گزارش  به 
گفت وگویی رادیویی همچنین با اشاره 
یکی  افزود:  حاشیه نشینی  موضوع  به 
موضوع  در  اهمیت  حائز  مواردی  از 
در  جمعیت  توزیع  سرزمین،  آمایش 

پهنه سرزمین است، به این معنا که در 
هر  قابلیت های  به  توجه  با  کشور  پهنه 
شود  بارگزاری  جمعیت  چگونه  منطقه 
تا قابلیت های توسعه جنبه عملیاتی پیدا 
کند و در عین حال حقوق نسل های بعد 
نفت و  انرژی،  به ویژه در حوزه معادن، 

گاز و غیره رعایت شود.
وی ادامه داد: یکی از مهم ترین طرح های 
توسعه، طرح  در حوزه  بالادستی کشور 
آن  اساس  بر  که  است  آمایش سرزمین 
بایستی اهداف توسعه در طرح های کلان 

استان ها به اجرا دربیاید.
استاندار  عمرانی  امور  هماهنگی  معاون 

تهران عنوان کرد: متاسفانه در سال های 
از  به مهاجرت مردم  با دامن زدن  اخیر 
روستاها به شهرها و سکونت در اطراف 
شهرها، حاشیه نشینی به وجود آمده که 
عمدتا از روستاها مهاجرت می کنند چون 

زمینه اشتغال در شهرها فراهم است.
توانمند  چون  افراد  این  گفت:  غراوی 
قیمت  با  شهرها  حاشیه  در  نیستند، 
اجاره  را  مسکونی  واحدهای  نازلی  های 
می کنند یا بعضا اراضی دولتی را تصرف 
انجام دهند که  را  و ساخت و سازهایی 
تبدیل  نشینی  حاشیه  زشت  پدیده  به 
وجود  نظارت  و  کنترل  اگر  که  می شود 

نداشته باشد، معضلات افزایش می یابد.
کرد:  خاطرنشان  تهران  استاندار  معاون 
 ۹۶٢ دولت  هفته  در  تهران  استان  در 
طرح با ۳٢۰ هزار میلیارد ریال به بهره 
برداری رسیده و ١١٧ طرح نیز با ١۳هزار 
پیش  و  شده  زنی  کلنگ  میلیاردریال 
بینی این است که تا دهه فجر پروژه های 

دیگری به بهره برداری برسد.
نیمه  یادآور شد: پروژه های های  غراوی 
تمام زیادی نیز داریم که با اولویت بندی 
داریم  تلاش  ریزی،  برنامه  شورای  در 
بالاتری  فیزیکی  پیشرفت  که  آنهایی 

دارند به مدار بهره برداری برسد.
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فرشاد  روز،  اتفاق  گزارش  به 
برنامه های  به  اشاره  با  شهسواری 
سرای فرهنگی ، مذهبی و هنری 
اجرای  داشت:  اظهار  شهرداری 
از  مذهبی  و  قرآنی  های  برنامه 
و  است  سرا  این  فعالیت  اولویت 
از  قرآنی  فرهنگ  ترویج  و  تبیین 

نیازهای نسل امروز جامعه است.
به  قرآن  از  نصیرشهر  شهردار 

و  انسان ساز  مقدس،  کتابی  عنوان 
سعادت بخش یاد کرد و گفت: گرایش و 
از قرآن برای  عمل به فرامین خداوند که 
مردم سرچشمه گرفته است نیز از همان 
ابتدای اسلام برای دشمنان اسلام تهدیدی 
به شمار رفته و هم اکنون نیز دشمن در 
جنگ نرم اهداف ایجاد اختلاف و جدایی 

مردم به ویژه نسل جوان با قرآن را دنبال 
می کند.

وی در ادامه بیان داشت: تربیت نوجوانان 
و جوانان، به مبانی و الگوهای ناب و بدون 
اشتباه نیاز دارد، آموزش فرهنگ قرآنی تا 
کنون توانسته است به نحو شایسته ای در 

این زمینه موفق باشد.

برنامه های مذهبی و قرآنی، اولویت فعالیت های 
سرای فرهنگی مذهبی هنری شهرداری نصیر شهراست

از  تعدادی  دولت  هفته   مناسبت  به 
پیشکسوت  مسئول  مدیران  و  خبرنگاران 
وصاحب تریبون شهرستان های رباط کریم 
وبهارستان باحضور در محل فرمانداری از 
فرماندار  مستمر  های  پیگیری  و  اقدامات 
دربه ثمر رساندن اهداف عالیه نظام تجلیل 

بعمل آوردند.
به گزارش اتفاق روز، در این نشست امید 
احمدی ضمن تشکر از زحمات خبرنگاران 
پیشران  نیروی  ها  :رسانه  داشت  بیان 
برای توسعه وآبادانی هرمنطقه  مسئولان، 
مردم  های  دغدغه  انتشار  با  و  است 
جامعه   به  خدمت  درجهت  را  مسئولان  
رسیدن  در  اینکه  ضمن  مصمم ترمیکنند 

اخبار  انتشار  مواقع حتی  اهداف،برخی  به 
مسئولین  حال  کمک  تواند  می  انتقادی 

باشد.
وی افزود:خبرنگاران به عنوان چشم وگوش 
ظرفیت  از  بااستفاده  اند  توانسته  مردم 
شگرف خود افکارعمومی جامعه را هدایت 
وخدمات دولت و نظام رابرای مردم تبیین 

واطلاع رسانی کنند.
شهرستان  خبرنگاران  مراسم  دراین 
دکتراحمدی  اقدامات  و  تلاش ها  از 
اسلامی  انقلاب  اهداف  برندگی  درپیش 
از  بعد  راکد  پروژه های  رساندن  ثمر  وبه 
سال ها،مردمی بودن وی و ارتباط نزدیک با 

اصحاب رسانه، تقدیر بعمل آوردند .

تقدیر خبرنگاران از تلاش ها و اقدامات فرماندار 
رباط کریم بمناسبت هفته دولت خبر

محمدرضا بابا حسینی سرپرست شهرداری نسیم 
شهر با اعلام این خبر گفت : دستگاه سیپاد یا 
سامانه پایش سوخت، دستگاهی است که روی 
تمامی خودروها شامل مینی بوس، اتوبوس، ون، 
وسایل  دیگر  و  مدارس  سرویس های  تاکسی، 
نقلیه نصب می شود تا اطلاعات مربوط به مصرف 
سوخت و دیگر موارد آنها را جمع آوری کند و به 

سمت سامانه طرح سیپاد ارسال کند.
وی افزود: یکی از اقدامات راهبردی و کاربردی 
نسیم شهر خرید ۲۷ دستگاه سیپاد  شهرداری 
ناوگان  به  عادلانه  سوخت  تخصیص  منظور  به 
اتوبوسرانی سازمان حمل و نقل عمومی شهرداری 

با اعتبار ۱۲۰ میلیون تومان است.
بر  طرح  این  داشت:  بیان  ادامه  در  بابا حسینی 
مبنای پیمایش و با هدف جلوگیری از هدر رفت 
شهری  مدیریت  تمهیدات  از  گازوئیل،  سوخت 
شهر  نقلی  و  حمل  ظرفیت های  ارتقای  برای 

اجرایی می شود .
شورای  رئیس  لطفی  هدایت 
این  نیز در  اسلامی نسیم شهر 
به  توجه  با   : گفت  خصوص 
پس  طرح  این  اجرای  اهمیت 
از ارائه لایحه آن توسط اعضای 
شورای اسلامی ارزیابی و بررسی 
و با اکثریت آراء مصوب گردید تا 
انطباق  تایید در کمیته  از  پس 
فاز اجرایی به خود بگیرد که در 

حال حاضر شاهد خرید تعدادی از 
ثبت  نظارتی،  توان  رفتن  بالا  برای  این دستگاه 
 ، بهینه  سوخت  مصرف  و  جغرافیایی  موقعیت 
مسیریابی کامل اتوبوس ها و خودروهای مشمول 

این طرح هستیم .
تکمیل  در  شهر  نسیم  شهری  پارلمان  رئیس 
ثبت  امکان  سیپاد  دستگاه  افزود:  خود  سخنان 

جزییات  تمام  با  اتفاق افتاده  رویدادهای  تمامی 
این  نصب  و  اقدام  این  با  لذا  دارد  را  موجود 
دستگاه ضمن کمک به بهره برداران اتوبوس های 
حمل و نقل عمومی در راستای کاهش مصرف 
سوخت قدمی کاملًا کارشناسی شده و تخصصی 
رضایتمندی  شاهد  شاالله  ان  تا  برمی داریم  را 

شهروندان عزیز و شریف نسیم شهر باشیم.

 طرح خرید ٢٧ دستگاه سامانه پایش سوخت 
) سیپاد( در نسیم شهر اجرایی شد

خبر خبر

فرماندار رباط کریم :وعدهای به ثمر نشسته دولت در 
قالب نمایشگاه در معرض دید علاقه مندان قرار گرفت

نوشتار

کریم  رباط  شهرستان  فرماندار 
نمایشگاه  از  بازدید  حاشیه  در 
روایت خدمت اظهار داشت : این 
نمایشگاه به مناسبت هفته دولت 
خدمات  و  دستاورد  قالب  در   ،
برای  سیزدهم  دولت  در  نظام 
عموم  دید  معرض  در  بار  اولین 
توانند  می  مردم  و  گرفته  قرار 
این ثمرات را از نزدیک مشاهده 

کنند.
نمایشگاه  روز،  اتفاق  گزارش  به 
روایت خدمت از روز شنبه چهارم 
در  بار  اولین  برای  شهریورماه 
کشور با حضور رئیس دفتر رئیس 
ودر مدت  کرد  بکار  آغاز  جمهور 
دو روز مورد استقبال عموم مردم 

ومسئولان قرارگرفته است.
 ۸ های  سالن  در  نمایشگاه  این 
نمایشگاه های  دائمی  محل   ۹ و 
و  شده  دایر  تهران  بین المللی 
آخرین  ها  وزارتخانه  تمامی 
نمایش  به  را  خود  دستاوردهای 
قسمت  در  همچنین  گذاشته اند 
نمایشگاه  برپایی  محل  ورودی 
آخرین تولیدات خودرویی کشور 
مردم  عموم  دید  معرض  در 

گذاشته شده است.
فرماندار شهرستان رباط کریم در 
نمایشگاه  این  از  بازدید  حاشیه 
از  که  ۴۴سالی  این  در  گفت: 

می  انقلاب  عمر 
قله  بیشتر  گذرد 
طی  را  ترقی  های 
کردیم ودستاوردها 
توسط  زیادی  ی 
کشور  این  جوانان 

رقم خورده است.
با  امیداحمدی 
رشد  اینکه  بیان 
پیشرفت های  و 
اسلامی  جمهوری 
سطح  در  ایران 
اول  حرف  جهان 
عنوان  می زند،  را 
اگر  کشور  کرد:در 
جزئی  ضعف های 
با  دارد  وجود  که  
همدلی  و  همت 
مسئولان قابل حل 

است.
داشت:  بیان  وی 
دولت  سیاست 

که  است  این  بر 
تبدیل  فرصت  به  را  ها  تهدید 
کند و متکی به خارج نباشد واز 

تولیدات داخلی حمایت کند.
و  کرد:نوآوری  تصریح  احمدی 
اختراعات شرکتهای دانش بنیان 
وغیره که  نمونه هایی از آن را در 
وزارت   توسط  که  نمایشگاه  این 

می  مشاهد  شده  برپا  خانه ها 
کنیم و مورد تاکید رئیس جمهور 
صنعت  به  که  هست  محترم 
بیش  تا  شود  داده  بها  داخلی 
پیشرفت  و  رشد  شاهد  پیش  از 
انقلاب  فرزندان  دست  به  کشور 

باشیم.
شهرستان  فرماندار  است  گفتنی 

در  نمایشگاه  درپایان  رباط کریم 
جریان تولید و توسعه محصولات 
های خودرو  برقی شرکت  جدید 
ساز قرار گرفتند و مسافتی را با 
که  سایپا  شرکت  برقی  خودرو 
در  آنها  حضور  شاهد  آینده  در 
رانندگی  بود،  خواهیم  خیابان ها 

کردند.

گامی دیگر برای ارتباط موثر و آسان با شهروندان خبر

مخابراتی  درگاه  به  پرند  شهرداری 
USSD با شماره #655*6655* مجهز 

شد
از زمان حضور دکتر اله یاری در شهرداری 
پرند، ایجاد راه های ارتباطی موثر، کارآمد 
در  جدی  طور  به  شهروندان  با  آسان  و 
دستور کار قرار گرفت و در آخرین اقدام 
نیز، درگاه مخابراتی USSD راه اندازی 

شده است.
مخابراتی  درگاه  روز؛  اتفاق  گزارش  به 
ارتباط شهروندان بدون  امکان   USSD
نیاز به اینترنت و گوشی هوشمند را فراهم 
نموده و فقط کافی است که شهروندان 
گرامی شماره #655*6655* را شماره 
گیری نمایند تا از خدمات و امکانات این 

درگاه بهره مند شوند.
شهروندان محترم پرند می توانند با شماره 
با  ارتباط  همچون  هایی  بخش  به  فوق 

شهردار، سامانه ۱۳۷، اپلیکیشن پرندمن، شهرسازی، 
مشاهده عوارض، پروژه های شاخص و ارتباط با ما، 

دسترسی داشته و در بستری امن و آسان با مجموعه 
شهرداری ارتباط برقرار نمایند.

فرماندار رباط کریم: مسئولین باید در همه عرصه ها 
به مردم خدمت کنند

نوشتار

جلسه شورای اداری شهرستان رباط کریم باحضور سردار ذوالقدر فرمانده 
سپاه حضرت سیدالشهدا علیه السلام استان تهران، فرماندار شهرستان 
دادستان،  و  دادگستری  رئیس  شهرستان،  جمعه  امام   ، کریم  رباط 
انتظامی ، شهرداران ، دهیاران و اعضای شوراهای  فرماندهان نظامی و 
اسلامی و روسای ادارات شهرستان رباط کریم در محل سالن جلسات و 

همایش های فرمانداری شهرستان رباط کریم برگزار شد.
به گزارش اتفاق روز، در این جلسه دکتر امید احمدی فرماندار شهرستان 
رباط کریم با اشاره به انتخابات آتی مجلس شورای اسلامی ، حساسیت 
های خاص سال ۱۴۰۲ را بر شمرد و گفت: در همه عرصه ها به خدمت 

رسانی بیش از پیش به مردم همت کنید .
وی با انتقاد از برخی کم کاری ها بر کنترل عملکرد مدیران تاکید کرد و 
گفت: مدیران باید به میان مردم رفته و مشکلات آنها را از نزدیک جویا 

شوند نه اینکه منتظر باشند مردم به آنها مراجعه کنند.
نماینده عالی دولت در شهرستان در ادامه، جری شدن برخی متخلفین 
قانون برخی مدیران دانست و تصریح کرد:  از  به دلیل قولهای خارج  را 
مسئولان و مدیران در شهرستان حق ندارند خارج از اختیار خود و فراتر 

از قانون قولی بدهند.
دکتر احمدی تاکید کرد: هر مدیری که نمی تواند با شرایط کنونی کار کند 
و ناراضی است حق ندارد نقش اپوزیسیون را بازی کند بلکه همین امروز 

خداحافظی کند و برود.
وی در ادامه گریزی به انتخاب شهردار رباط کریم زد و با بیان این که 
انتخاب ناصحیح هم آبروی اعضای شورا را می برد و هم موجب وهن نظام 
است ، بیان داشت: این که گفته شود من یا دیگر مدیران روی شخص 
خاصی نظر داریم درست نیست ، بلکه اتفاق نظر مسئولان شهری روی 

معیارها و شاخصه ها است.

ترابی  حسن  المسلمین  و  الاسلام  حجت 
رباط کریم در جلسه  امام جمعه شهرستان 
به   ، کریم  رباط  شهرستان  اداری  شورای 
تشریح و تبیین ابعاد و شاخصه های مدیران 
و کارمندان در دین مبین اسلام پرداخت و 

گفت:
در بینش اسلامی لیاقت و شایستگی ) تعهد( 
، علم و آگاهی ) تخصص( و کفایت مدیریت 

مدیریت  در  موفقیت  و  گزینش  ی  لازمه 
اسلامی است.

 ، قاطعیت  و  قدرت  امور،  به  اشراف  ترابی؛ 
شخصیتی  و  شخصی  وافی  و  کافی  حضور 
، تعهد به انجام به موقع کارها، بهره گیری 
صحیح از زمان و مکان ، را نشانه های کفایت 
مدیران دانست و ادامه داد: هرگونه بی تفاوتی 
مدیر، سریعا به کل اندام سازمان سرایت و به 

سلامت آن آسیب می زند.
پدر معنوی شهرستان تنبیه و تشویق را نیز 
نیاز دائمی مدیریت صحیح دانست و اظهار 
داشت: مدیران بدانند متخلف با سالم، مفسد 
کم  به  پرکاران  و  خائن  با  خادم  مخلص،  با 
و  ها  ارزیابی  در  نباید  و  دارند  فرق  کاران 

برخوردها این افراد را یکی دانست.

امام جمعه رباط کریم: لیاقت و کفایت شاخصه 

مدیران اسلامی است
و خبر فرد  هیچ  گفت:  کریم  رباط  دادگستری  رئیس 

ندارد،  را  شهردار  انتخاب  در  دخالت  حق  نهادی 
انتخاب  در  معطلی  بدانند،  شهر  شورای  اعضای 

شهردار قابل پیگیری است.
جلسه  در  رحمانی  عادل  روز،  اتفاق  گزارش  به 
برخی  دلیل  بررسی  کریم،  رباط  اداری  شورای 
نارضایتی مردم از عملکرد مسئولان را مهم برشمرد 
و تاکید کرد: پاسخ درست به صحبت های مردم باید 

مورد توجه قرار گیرد.
رئیس دستگاه قضائی رباط کریم مدیران ادارات و 
کارکنان اداری را خطاب قرار داد و اظهار داشت: 
دستگاه قضائی در حال رصد است و اگر افرادی با 
کوتاهی و کم کاری ایجاد نارضایتی کنند با آنان 

برخورد می کنیم.
رباط  انتخاب شهردار  به مساله  پایان  در  رحمانی 
کریم ورود کرد و گفت: اعضای شورای شهر رباط 
کریم سریعاً تکلیف شهردار را روشن و با انتخاب 

و  شایسته  شهرداری 
متعهد  و  متخصص 
شهر  به  را  خود  دین 

ادا کنند.
وی با تاکید بر اینکه 
نهادی  و  فرد  هیچ 
در  دخالت  حق 
را  شهردار  انتخاب 
کرد:  تصریح  ندارد، 
اجازه  هیچکس  به 
ندهید در انتخاب شما 

بدانید  اما  کند،  دخالت 
این معطلی در انتخاب شهردار قابل پیگیری است.

محمد یوسف وند دادستان عمومی و انقلاب رباط 
و  متعهد  شهردار  انتخاب  گفت:  همچنین  کریم 

متخصص حق شهروندان رباط کریم است.
انتخاب  حوزه  در  ناکرده  خدای  اگر  افزود:  وی 

شهردار فردی انتخاب شود که فاقد شرایط بالا باشد، 
به عنوان مدعی العموم ورود خواهم کرد.

یوسف وند در ادامه از ساخت و سازهای غیر مجاز 
انتقاد کرد و گفت: جلوی انشعابات غیرمجاز آب و 
برق و ساخت و سازهای غیر مجاز را بگیرید و انتظار 

داریم در این زمینه ها همه مسئولان ورود کنند

رییس دادگستری رباط کریم:هیچ فرد و نهادی حق دخالت در 
انتخاب شهردار رباط کریم را ندارد

خبر

سوزاندن زباله و مواد شیمیایی از مخاطرات جدی محیط زیست است نوشتار

رئیس اداره حفاظت محیط زیست شهرستان 
بهارستان گفت: سوزاندن زباله و مواد شیمیایی 
از مخاطرات جدی برای محیط زیست است 
چرا که دود ناشی از سوزاندن این مواد قاتلی 
خاموش برای محیط زیست محسوب می شود 
و تنفس تمامی موجودات زنده را به خطر می 

اندازد.
اتفاق روز، محمدعلی جودکی در  به گزارش 
شهرستان  پسماند  مدیریت  کارگروه  جلسه 
بهارستان اظهار داشت: سوزاندن زباله و مواد 
شیمیایی اثرات نامطلوب بر گیاهان، جانوران 
و انسانها می گذارد و علاوه بر هوا خاک را نیز 

آلوده می کند.

باید  شهرستان  شهرداریهای  داد:  ادامه  وی 
برطرف  را  خود  زباله  سکوی  و  سایت  نقص 
کنند و سکوی بتنی سایت انتقال زباله در شهر 

صالحیه باید راه اندازی شود.
به شکایت مردم  توجه  با  افزود:  این مسئول 
آباد  خیر  و  همدانک  اورین،  روستاهای  در 
پایین شهرستان بهارستان نسبت به بوی بد 
رودخانه شادچای مقرر شد نسبت به لایروبی 
این رودخانه با همکاری شهرداری نسیم شهر 

اقدامات لازم انجام شود.
محیط  حفاظت  یگان  کرد:  تاکید  جودکی 
نقاط  در  مداوم  صورت  به  بهارستان  زیست 
کنترل  و  گشت  به  شهرستان   مختلف 

می پردازد.
امور  هماهنگی  معاون 
عمرانی فرمانداری بهارستان 
ضمن  جلسه  این  در  نیز 
تشکر از اقدامات انجام شده 
و تاکید بر اهمیت موضوع 
شهری،  پسماند  مدیریت 
مصوبات  دقیق  اجرای 

کلیه  همکاری  و  شد  خواستار  را  مذکور 
دستگاه های ذیربط در رفع معضلات مطروحه 
از جمله مدیریت صحیح نخاله های ساختمانی 

و پسماندهای شهری را ضروری خوادند.
پسماندهای  پاکسازی  گفت:  نوریان  هادی 

پسماند  سطل های  افزایش  جاده ها،  حریم 
از  جلوگیری  شهرداری،  توسط  شهر  سطح 
تخلیه پسماندها در کانال های آب و جمع آوری 
خروجی  و  ورودی  در  ساختمانی  نخاله های 

شهر باید در دستور کار مسئولان باشد.

رئیس اداره بهزیستی شهرستان شهریار: خدمات بیمه در سلامتی و 
ارتقای زندگی معلولان و جامعه هدف تاثیر زیادی دارد و می تواند در 

کاهش هزینه های این قشرمعزز اثرات خوبی داشته باشد

نوشتار

به گزارش اتفاق روز, ناصر نیک افشار رئیس 
این اداره از برگزاری جلسه با آقای فرح پور 
رئیس اداره بیمه سلامت شهرستان شهریار 
مددجویان  بیمه  هماهنگی  راستای  در 
تحت پوشش این اداره با حضور مسئولین 
برای  مددجویان  گفت:  و  داد  خبر  اداره 
استفاده از این کد خدمت ها باید بیمه پایه 
سلامت  بیمه  سامانه  در  و  باشند  داشته 

نشان دار شوند.
وی افزود: استفاده از خدمات بیمه ای یک 
ظرفیت قانونی است که برای معلولان فراهم 
بیمه سلامت  و در یک سال گذشته  شده 
پوشش خود را از ۹ به 5۹ کد خدمت در 
که  داده  افزایش  بهزیستی  هدف  جامعه 
تاثیر به سزایی در کاهش هزینه های خانوار 

و درمانی داشته است.
نیک افشار با تاکید بر اینکه همگان قابلیت 

بیمه شدن را دارند و مشکلی در این زمینه 
نیست بیان داشت: اگر فردی به لحاظ بیمه 
بیمه  به  مراجعه  با  می تواند  دارد،  مشکل 
سلامت از خدمات بیمه پایه بهره مند شود 
اهمیت  بیمه ای  خدمات  ساماندهی  زیرا 

دارد.
خدمات  گفت:  پایان  در  مسئول  مقام  این 
بیمه در سلامتی و ارتقای زندگی معلولان 
و جامعه هدف تاثیر زیادی دارد و و می تواند 
در کاهش هزینه های این قشر معزز اثرات 

خوبی داشته باشد.
گفتنی است در پایان جلسه توسط رئیس 
اداره بهزیستی در جهت تعامل و همکاری 
با مجموعه بهزیستی شهرستان در راستای 
پور  فرح  آقای  به  افراد تحت پوشش  بیمه 
اهدا  تقدیر  لوح  سلامت  بیمه  اداره  رئیس 

گردید.
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